

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

題 號	答 案	題 目
001	3	ဥမင်လက်ခေါင်းအတင်း မောတောယာဉ်မောင်းနှင်ချိန်တင် - (1) နေဘက်တင် မီးဖင်ရန် မလအပပါ။ လျှပ်စစ်မီး ချွေတာရန်အတက် ညဘက်တင်သာ မီးဖင်ပါ။ (2) လ ချရေးအရ မီးဖင်ရန် လအပ ပး အရန်လျှော့၍ မောင်းနှင်ရန်လည်း လအပသည်။ (3) ရေမီးကဖင်ရန် လအပ ပး သတိမတထားသည်အရန်နန်းအတင်း မောင်းနှင်ရန် လအပသည်။
002	1	ညအချန် အရှေ့ကားနောက် လက်ပါမောင်းနှင်ပါက (1)အနီးမီးသီးမည။ (2)အဝေးမီးသီးမည။ (3)မီးမဖင်ရ။
003	1	ကားယာဉ်သည် သပနင်အသက်တာချို့ သီးစမကအထေထေခရန်၊ (1) ကယစားစရာမနမကကျောလန်ပါ။ (2) အချစ်အရကအား ကားယာဉ် ဖစရန်နှင်အ ခားမမတရပါ။ (3) လမီးမရင်ကအချန်က ပင်မ ကားစေရန် ပသပါ။
004	1	ယာဉ်မောင်းရာတင် ညအချန်အလင်းရောင်ကောင်းသော မျက် ဖတကားလျှင် ပုလပရမညအချက်မှာ (1)အနီးမီးသီးမည (2) အဝေးမီးသီးမည (3)ဟနီးကများစတီးမည။
005	1	ကျွန်ုပ်ကားရေ့ အဝေး မင် မီး ကား၏ အလင်းတန်းသည် တစ်ဖက်အလာကား ယာဉ်မောင်း၏ မျက်လုံးများဆီသ ထီးမပါက (1) အနီး မင် မီးသီးက ဧ ဟင်းလသင်သည်။ (2) မီးအားလင်းက ပတထားသင်သည်။ (3) အဝေး မင် မီး ကားက ဆက်လက် ဖင်ထားသင်သည်။
006	3	ခရီးသည်သည် မမ၏ တနဖီးရပစည်းက ဘတစကားပေါ်တင် မေကျန်ခပါက (1) ခရီးသည်က အကောင်း ကား ပး အဆပါ ပစည်းတနဖီး၏ ဆယပတစပကျောက ကျေးဇူးဆပသည်အေ ဖစ တောင်းခသင်သည်။ (2) ချို့တသများက ကညနှင်ရန် ပရဟတအဖွဲ့များက လဒါန်းသင်သည်။ (3) အနီးအနားရ ရစခန်းများသ အကောင်း ကားတင် ပ ပး သားရောက်ထတယခင်းသင်သည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

007	1	ညောင်တန်းကားသည် ခရီးသည်အတက်အဆင်း ပုလပရာတင် (1) ယာဘကလမ်းဘေး (2) ဝဘကလမ်းဘေး (3) နေရာမရေး ရပရမည်။
008	1	အတင်းရောင်းလမ်း ကားယာဉ်မစားလသက ကေညာအပဒေညကသတမတရန၊ (1) မရပါ။ (2) မသားပါ။ (3) အဆားမမတရပါ။
009	3	ယာဉ်မောင်းသသည် ခရီးသည်(သ)ပစည်းပင်ရင်အပေါ်အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မသည် အနရယကင်းမသကတောင်သကတာရမ၊ လျင် မနမ အကယ၍ဤသုံးချကလေးမလကနာပါက အောက်ပါမည်သည်အချက်သည်အဓက ဖစသနည်း (1)သကတောင်သကတာရမ (2) လျင် မနမ (3)အနရယကင်းမ။
010	2	ကားယာဉ်သအားမဆေးရပ ကားမက အသအမတများကကောကယရန၊ (1) လကရာမမနပါကအသား ကးရနရပါက။ (2) အလအလျော့ကနင်မတည ငမးမသနးရပါကအသက၊ အကောင်နင်အတ တပ ဖတ ခင်းရနရပါက။ (3) လသတမတသရသည်မာတစယောကရမရပါကရပါက။
011	1	ယာဉ်မောင်းသသည် အဆားကား(သ)လမ်း ဖတကားလများ စည်းကမ်းမလကနာသည်က ကျတေ့သောအခါ စတတလယ ပး စတပေါက်ရာ ပုတတ၍ ဒေါသထကနင်သောကောင်း မည်သကယကကယ စတထမးသင်သနည်း။ (1) သည်းခ ခင်းနင်ခင်လတ ခင်း (2) ယဉ် ပုင် ခင်း (3) ဂလစားချေ ခင်း
012	3	ယာဉ်မောင်းသသည် ယာဉ်ရပထေးသောနေရာ(သ)လမ်း ပု ပင်နေသောနေရာသ ဖတတမးသော အခါ (1) အရနးတင်၍မောင်း (2) ဟနးတး ပးအရင် ဖတမောင်း (3) သည်းခစာအချင်းချင်းလမ်းဖယပေး ခင်း

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

013	1	<p>ကားဆ ဖညစဉ် (1)ကားအငဂျငမးကအရငပတရမည                  (2)ကားအငဂျငမးကပတရနမလပါ (3)အငဂျငမးပတသည ဖစစေ၊                  မပတသည ဖစစေ ကစမရပါ။</p>
014	2	<p>မောတောယာဥရေလျားနေချနအတငး လကပါစးနငသ၏ ခေါငး၊                  လကတသည (1) ပတငးပေါကအ ပငသ ထတနငသည။ (2)                  ပတငးပေါကအ ပငသ ထတခငမရပါ။ (3) ရာသဥတ ပသညအချနတင                  ပတငးပေါကအ ပငသ ထတထားနင ပး ရာသဥတအေးသညအချနတင                  ပတငးပေါကအ ပငသ ထတထားခင မရပါ။</p>
015	1	<p>မောတောယာဥမောငးနငသသည ယာဥမောငးနငမအဆငများက                  ကောငးမနစာ ထနးသမးလ ပး လဘောငအဖအစညး                  ဘေးကငးလ ချမရရေးနင မသားစပျောရငမရရေးတက မငတငလပါက (1)                  ယာဥမောငးကျငဝတနင ဥပဒေက လကနာသည စတဓာတရရန                  လအပသည။ (2) ယာဥမောငးကျွမးကျငမကသာ အလေးထားသငသည။                  (3) စနစား ခငးနင အခကအခများက တနးလနလသည စတဓာတရရန                  လအပသည။</p>
016	2	<p>ယာဥမောငးသအနေ ဖင (1) ယာဥမောငးကျွမးကျငမစမးရညကသာ အ                  လေးထားသင ပး ယာဥမောငးကျငဝတက လကနာရန မလအပပါ။ (2)                  ယာဥမောငးနငချနတင ယာဥစညးကမးက အလေးထားသင ပး                  ဘေးအနရာယကငးရငးရေးသည ဥးစားပေးသညအရာ ဖစသငသည။ (3)                  သားလသညနေရာက အချနမရောကရနအတက အရနကျော့၍                  မောငးနငနင ပး မးနကလညး ဖတနငသည။</p>
017	1	<p>ကားယာဉ်အရောငအားကာလကဆတသားစငး ခငးနင လကမတ ခငးကမာ                  ယာဉ်ယာဉ် ကားသအားသကတမးကသတမတပါက၊ (1)                  ကာကယစနစ ခငးကအတကသာ တဆငမာ က ပနငရန။ (2)                  ကာကယနငထတရနမလပါ။ (3) ကာကယသား ခငးကသာ မတညပါ။</p>
018	3	<p>ကားသည လမးဆလမးခသရောက ပး လကးမျဉ်းကျားကလညး                  ဖတကျော့ ပးသညအခါ အကယ၍ မးဝါပပါက (1)ယာဉ်ရပရမည။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		(2)လကးမျဉ်းကျားနောက်အထ ကားကဆတခါရမည်။ (3)ရေ့သဆကလကမောင်းပါ။
019	1	အရှေ့ကားနီလကပါမောင်းနီရ၍ ရထားလမ်းဆရေ့သရောက်လျှင် (1)ရေ့ကားနီအကာအဝေးကထန်းသမး ပး အရန်လျှော့၍မောင်းမည် (2)သာမန်အတင်းမောင်းမည် (3)အရန်တား၍ ရထားလမ်းခက ဖတကျော့မည်။
020	2	ယာဉ်မောင်းအနီရယကင်းရင်းရေးကအခခခ၍ ယာဉ်မောင်းသတစဉ်းအနေ ဖင သတထားရန်အချကမာ (1)ယာဉ်ဆင်ယင်မကသာဂရ ပုမည် (2)အချနထကယာဉ်အနီရယကင်းရင်းမကဂရ ပုမည် (3)လမ်းပန်းဆကသယရေးပစည်းကသာဂရ ပုမည်။
021	1	ယာဉ်မောင်းသသည် ယာဉ်မောင်းသနီသတပါး၏ အနီရယကင်းရင်းရေးကသေချာစစဆေး၍ စာရတပေါ်တင်နေစဉ်လေကျင်၍ အတကနီဆး ပုလပရမည်မာ (1)မမကထမးချုပ်၍သတပါးကကညရမည် (2)သတပါး မမကနောက်ယက ခင်းများကင်းရင်းရမည် (3)သတပါးကနည်းအမျိုးမျိုး ဖငနီရသည်။
022	3	ကားမောင်းနေစဉ် တစယောက်ယောက်က တရစာနီကျောင်း ပး လမ်း ဖတကားနေသည်က တေ့လျှင် (1) ဟန်းတး ပး ၎င်းတက မန မန ဖတကားရန် တကတန်းပါ။ (2) ကားအရန် မင ပး ကျော့တကပါ။ (3) ကားအရန်လျှော့ ပး ၎င်းတ ဖတကား ပးမ ရေ့သဆကမောင်းပါ။
023	1	မောတေယာဉ်သည် ရှုနများ သမဟတ ရေ့များရေ့လျှင်နေသော နေရာများသ မောင်းနီချန်တင် လမ်းသားလမ်းလာသများရနေပါက (1) လမ်းသားလမ်းလာသများ ရေ့ဆးရေ့ညစများ မစင်စေရန် အရန်လျှော့၍ မောင်းနီသင်သည်။ (2) ရေ့များရေ့လျှင်နေသော နေရာများတင် အရန် မင၍ ဖတကျော့သင်သည်။ (3) လမ်းသားလမ်းလာသများက လမ်းနေရာ မန မနဖယရားပေးနီရန်အတက ဟန်းက အဆကမ ပတ တး ခင်း

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		သမဟတ မးအလင်းများက အဆကမ ပတ အေ ဟင်းအလလပ ခင်းတက လပဆောငသငသည။
024	2	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ် ယာဉ်မောင်းသသည (1)</p> <p>လကကငဖန်းကလက ဖငအသး ပုနေ ခင်း၊</p> <p>ကနပျူတာ(သ)အ ဆးဖန်းေ ဟနငသော လျှပစစပစညးများက အသး ပု၍ အနရာယ ဖစစေသောအ ပုအမလပ ခင်း (2) လကကငဖန်း၊</p> <p>ကနပျူတာ(သ)အ ဆးဖန်းေ ဟနငသော လျှပစစပစညးများက လက ဖငအသးမ ပု၍ အနရာယ ဖစစေသောအ ပုအမများမ ပုလပ ခင်း (3) လမးအေ ခအနေကောင်းသောေ ကကင လကကငဖန်းကလက ဖငအသး ပုနေ ခင်း၊</p> <p>ကနပျူတာ(သ)အ ဆးဖန်းေ ဟနငသော</p>
025	2	<p>လမးကျဉ်းတင အ ဆးယာဉ်များနှင တေ့ဆသညအခါ (1) အရေ့သ အရန ဖင ဝငရောကသင ပး တစဖကကားက လမးရောငပေးရန လပသငသည။ (2)</p> <p>အရနလျှော ပး ပကျယသောလမးတင ကားရပ၍ လမးလေ ဟင်းပေးနှငရန လပသငသည။ (3) တစဖကကားက လမးရောငပေးရန ဟန်းအကျယ ကး တးသငသည။</p>
026	2	<p>သက ကးရယအများ၊ အားနညသများ၊ အမျိုးသမးများ၊</p> <p>ကလေးသငယများနှင ရပပင်းဆငရာ သမဟတ စတပင်းဆငရာ မသနစမးသောသများသည မောတောယာဉ်ပေါ်တင စးနှငလသညက တေ့ ကပါက (1) လကပါစးနှင ခင်းက ငင်းဆနပါ။ (2) ယာဉ်မမောင်းနှင်မ အားလး ယာဉ်ပေါ်သ တကရောက ပး နေရာတင သေချာထင မ ပးသညအချနအထ စောငပေးပါ။ (3) အခငအရေးရယ ပး အခေ ကးေ နစဆတး မင ကောကခနှငပါ။</p>
027	2	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်စဉ် ကားတကမ ဖစပါးသညကတေ့ ရပါက</p> <p>သငမညသ ပုလပမညနညး (1)အ မနဆးမောင်း၍ထကခါသားမည (2)ထနေရာသသားရောက၍ အကအညပေး ပး</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		<p>၆ ဖရင်းနေသကသကသေအ ဖစလပပေးမည</p> <p>(3)အကယ၍စစဆေးမေး မနးပါက မတေ့မ့ မငဟလမလည၆ ဟဆမည။</p>
028	3	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်စဉ် ပငပနးနမးနယ ခင်း၊အပငက ခင်းများ ဖစပါက</p> <p>(1)သတထား၍အရန်လျော့ ပးမောင်းနှင်မည</p> <p>(2)ဆေးလမ်း ခင်း၊သောက ခင်း ဖင သာမနအတင်းမောင်းနှင်မည</p> <p>(3)အနးဆးရသငလျော့သောလမ်းနဘေးတငကားရပနး၍ ကားပေါ်မဆင်း ပးခတအနးယ၍ ကားကဆကလကမောင်းမည။</p>
029	1	<p>ယာဉ်နှစက ကသားနှစလမ်းမောင်းလမ်းက ကတင</p> <p>အ ဆးကားကကျောတကချငလျင ရှေ့မလာကားကတေ့ရပါက သငမညသ</p> <p>လပမညနညး (1)အရန်ချကချင်းလျော့၍ ကားမကျောတကတေ့ပါ</p> <p>(2)အရန်ချကချင်းတး၍ ကားကျောတကမည (3)အရှေ့လာကားက</p> <p>ဟနးတး ပး ရောငဖယစေမည။</p>
030	2	<p>မးရာရကတင ရှုလမ်းက ဖတတမးစဉ် ဘးချောသောအခေခအနေ ဖစလျှင</p> <p>သင (1) ချကချင်းဘရတနှင၍အရနးလျော့ (2) ဂယာက ဟင်း၍</p> <p>လကနှစဘကသေချာစာ စရယာတငကကင ပး</p> <p>ဘးချောသောဘကကသတထားပါ။</p> <p>ချောသောဘကအတင်းစရယာတငကထနးပါ။ (3) လဗကတင၍</p> <p>လျှင မနစမောင်း ပါ။</p>
031	1	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်စဉ် ဘရတပျကစးနေသညက တေ့ရပါက</p> <p>(1)ဂယာအသေးက ဟင်း၍ ညာဘကကေမးက ပ ပး</p> <p>လမ်းဘေးသရပရန်အသင ပငမည (2)ချကချင်းလမ်းဘေးသရပမည</p> <p>(3)ကားရှေ့မး ကးကဖင၍ ဟနးကျယလောငစာတး ပး</p> <p>ရေ၍ရသောလကားကသတပေးရောငဖယစေမည။</p>
032	1	<p>မညကသသောအခေခအနေတင</p> <p>ကားသညလမ်း၏၏ဘယဘကလမ်းက ကက မောင်းနှင်နှငသနညး</p> <p>(1)လမ်း၏၏ညာဘကတင ကား(သ)အကာအကယပစညးရ၍</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ရေမျက်နှာချင်းဆင်ကားမရနေစဉ် (2)တောင့်တကတောင့်ဆင်း ဖစနေစဉ် (3)ကားရပတောမညအချန် ဖစနေစဉ်။
033	2	ညအခါ မျှ ပင်လမ်းပေါ်တင် ကားအသားအလာလသားအလာမရအချန်တင် (1)သတမတထားသောယာဉ်မောင်းနှန်ကကျော့၍ မောင်းနှင်နိုင်သည် (2)သတမတထားသောယာဉ်မောင်းနှန်အတင်းမောင်းနှင်မည (3)သတမတထားသောယာဉ်မောင်းနှန်ကအနည်းငယ်ကျော့၍ မောင်းနှင်နိုင်သည်။ သသောအရန် မစစကျော့လန်မောင်းနှင်၍ မရပါ။
034	3	ယာဉ်မောင်းနှင်၍ ရှိ hနှင်ရေဝပသောနေရာတင် မညသလပမညနည်း (1)ရေဝပသောနေရာတင် အရန်တားမောင်းနှင်မည (2)ဟနားတား ခင်း ဖင်သားလာသများလမ်းဖယရန်အချက်ပေးမည (3)အရန်လျော့၍ ဖည်းညင်းစာမောင်းနှင်ရမည။
035	3	ယာဉ်မောင်းစဉ် ဘရတ(သ)စရယာတင် ပျက်လျှင် ယာဉ်မောင်းသသည် (1) အရန်လျော့မောင်း (2) ပမန်အတင်းမောင်း (3) မောင်းနှင် ခင်းကရပတမး၍ ပပပပါ။
036	2	ကားသည် မးသတကားနောက်မအရန် မင၍ မောင်းနှင် ခင်း (1) ပပလပနှင်သည် (2)မ ပပလပရ (3)ကန်သကမမရ။
037	3	ယာဉ်အရန် မလေ ယာဉ်တ ပန်သောအကာအဝေး (1)မပ ဟင်းလပါ (2)ပ၍တလေ ဖစသည် (3)ပ၍ရညလေ ဖစသည်။
038	1	အရကသောက ပးနောက် ယာဉ်မောင်း ခင်း ပပလပနှင်ပါသလား (1)မ ပပလပရပါ (2) ပပလပနှင်သည် (3) ဖည်း ငင်းစာမောင်းနှင်သည်။
039	2	ညတင်းအချန် ယာဉ်မောင်းနေစဉ် အရေမျက်နှာချင်းဆင်ကားနှင်တေ့ ပး ထကားသည် အနား ပမးမပ ပင်းလျှင် မညသလပမညနည်း (1)သကသအဝေး ပမးကဖင်၍ ပန်လညပ ခပမည (2)သတပါး၏၏မားယင်းသောအ ပပအမကမတ ပန်၍ အနားမးကဖင် ပးပ ဖးမောင်းမည (3)ကစမရပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

040	1	<p>ယာဉ်မောင်းသည့် အရန် မငြိမ်မောင်းနှင်ချိန်တွင် ခနာကယပင်းဆင်ရာ အရေးပေါ်ကစေ ဖရင်းရာတွင် (1)တ ပနမ</p> <p>သာမန်ထက်နွေး၍ ပင်းလနစ်မီးအားလျော့နည်းတတ်သည်</p> <p>(2)သာမန်အချိန်အတိုင်း မပေးလပါ</p> <p>(3)သာမန်အချိန်ထက်ပို၍လှုပ်ရှားသည်။</p>
041	2	<p>အနရုယရသော ပစ္စည်းသယံဆောင် ပေး ပါးကတောင်(八卦山) သမဟတ နင်းတောင်(雪山) သ (1)ဝင်၍ရသည် (2)ဝင်၍မရပါ</p> <p>(3)သတိမတထား ခင်းမရ။</p>
042	1	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ် ကားအတင်းမအပင်သ ပစ္စည်းများ၊ ဆေးလပတ (သ) မီးစ ကပစ ခင်းသည် (1) ကယကျင်တရားမကောင်းသည်အပင် အနရုယ ဖစစေသော အပူအမ ဖစသည် (2)</p> <p>ကယပျော့သလ ပုမလရသည် (3) ကားအတင်းညစ်ပတ်မာစားသ ဖင် အပင်သပစသင်သည်။</p>
043	2	<p>ရည်လျားသောဥမင်လဏခေါင်းအတင်းရပနားရန်နေရာထား ခင်း၏၏ ရည်ရယချကမာ (1)ကားရပနားရန်</p> <p>(2)ကားရကတရကပျက်၍ရပနားရန်</p> <p>(3)ရေကားပတဆ ခင်းက ကောင်ကျောတကရန်အတက ဖစသည်။</p>
044	2	<p>ရည်လျားသောဥမင်လဏခေါင်းအတင်းမောင်းနှင်လျှင်</p> <p>(1)ကားလမ်းကောင်း ကျက်သလပေး ဟင်းနှင်သည်</p> <p>(2)ကားလမ်းကောင်း ကျက်သလပေး ဟင်း၍မရပါ</p> <p>(3)ကားလမ်းပတဆမကောင်း ကောင်းနည်းသောလမ်းကောင်းသပေး ဟင်းလနှင်သည်။</p>
045	3	<p>ရည်လျားသောဥမင်လဏခေါင်းအတင်းယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ်</p> <p>မီးလောင်မ ဖစပါးပါက ကားကရပ၍ (၁) လများကားအတင်းနေ၍</p> <p>ကား ပတင်းပေါက်ကပတ ပေးကယဆယမကစောနေမည် (၂)</p> <p>ကားသောပတ ပေးလအားလုံးကားပေါ်မဆင်း၍ထကပေးမည် (၃)</p>



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		လအားလုံး ကားပေါ်မဆင်း၍ ထကပေးပေး ကားတခါးကတစဝကဖပေး ကားသောကကားတငချနခကာ တခါးကသောမခတရ။
046	2	ရညလျားသောဥမငလဏခေါင်းအတင်းယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ် မီးလောင်မ ဖစပါးပါက အသကကယဆယသောနည်းလမ်းမှာ (1)ကားအတင်းနေ၍ကယဆယရနစောငဆင်းမည (2)ကားလမ်းကောင်းဆနကျငဘကသပေးထကမည (3) ကားလမ်းကောင်းအတင်း ပေးထကမည။
047	2	ရညလျားသောဥမငလဏခေါင်း၏(ကားသားဘေးချင်လမ်းနေရာ) သည (1)ရပတရကကားပျက၍ရပရသည (2)အရေးပေါ်အနရယ ဖစ၍ဖငသညအခါကားများဝငနှငသည (3)သာမနကားများကားလညရနသး ခင်း ဖစသည။
048	1	ရညလျားသောဥမငလဏခေါင်းအတင်း အရေ၌မီးလောင်မ ဖစပါးပါက မီးလောင်မက ဖစပါးသောမီးအနရယလျောနည်းစေရန်၊ မညသပေးထကပါက မီးခင်းမည်းနှငအပချန မငသောအနရယကရောငရားနှငသနည်း (1)ကယခနကနမ၍ ကားလမ်းကောင်းဆနကျငဘကသပေးထကမည (2)ကယခနကနမ၍ ကားလမ်းကောင်းအတင်းပေးထကမည (3)လျှင် မနစကားလမ်းကောင်းအတင်းပေးထကမည။
049	2	ညေတငကားအသေးဆသညမှာ ထငခ (1) ၁၀ခအောက် (2) ၉ခအောက် (3) ၁၁ခအောက် ရသောညေတငကား ဖစသည။
050	1	ကားအချနမနစစဆေး ခင်း တစလအထကကျောလနသသည မညသပစဒဏပေးရမညနည်း (1)ဒဏငရက ပေးကားနပါတ ဟးကရတသမးမည (2)ကားနပါတ ဟးဖျကသမး ခင်းခရမည (3)ဒဏငရကမည။
051	1	ယာဉ်မောင်းလေကျငကပ ဟး၏၏ ယာဉ်လေကျငသောအချနသကတမးမှာ (1) ၁ နှစ်အတင်း (2) ၂ နှစ်အတင်း (3) ၃ နှစ်အတင်း။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

052	2	သာမန်ယာဉ်မောင်းလှေစင် ဖဆရန် အနည်းဆုံးအသက်မှာ (1) ၁၇ နှစ် (2) ၁၈ နှစ် (3) ၁၉ နှစ်။
053	3	အသက်မေးဝမ်းကျောင်းယာဉ်မောင်းလှေစင် ဖဆရန် အနည်းဆုံးအသက်မှာ (1) ၁၈ နှစ် (2) ၁၉ နှစ် (3) ၂၀ နှစ်။
054	1	ကနကားငယ် အလပလပသများတင်ဆောင်သည့်အခါ ဒရင်ဘာအပင် လ (1) နှစ်ဦး (2) တဦး (3) သုံးဦး ထက်ပမာတင်ရ။
055	1	ယာဉ်မောင်းလှေစင်မရသအား ယာဉ်တားပေးသက (1) ယင်း၏ယာဉ်မောင်းလှေစင်ထန်းသမားခရမည် (2) ယင်း၏ယာဉ်မောင်း လှေစင်ရပသမားခရမည် (3) ယင်း၏ယာဉ်နံပါတ် ဟားကရပသမားခရမည် ဒဏ်တပ ခင်းခရမည်။
056	1	ယာဉ်မောင်းသည့်ယာဉ်တကမ ကာလဒဏ်ရာရ ခင်း(သ)သေဆုံး ခင်း ဖ စပါကချကချင်း ဖရင်းရမည်၊ အကယဉ်ယာဉ်တကမ က ကာလအပင်းအထန်ဒဏ်ရာရ ခင်း(သ)သေဆုံး ခင်း ဖစ ပရောငတမ်းထကပ ပးသည့် (1) ယာဉ်မောင်းလှေစင်ဖျက်သမား ခင်းသာမကရာသကပန် ပန်လည် ဖဆခ ငမရပါ(သသောလည်းအ ကောင်းအမျိုးမျိုး ကာလ လှေစင်အသမားခရသနင တား မစထားသောအချန်ကာလအတင်း ဖစနေသောသည့်အထကကအရေး ယ ခင်းတင်မပါဝင်ပါ။)
057	1	စးဟားရေးအ ဖစအသး ပုသောကား (ညှေတင်ကားအ ကးမအပ) နှစ်စဉ်စစ်ဆေးသင်သောအ ကမရေမှာ (1) ထတလပသကတမး ၅နှစ်ကျော်သေးသောကား နှစ်စဉ်အနည်းဆုံး တစ ကမစစ်ဆေးရမည်၊ ၅နှစ်အထက်ကားများ နှစ်စဉ်အနည်းဆုံး နှစ် ကမစစ်ဆေးရမည် (2) ထတလပသကတမး ၃နှစ်အထက်ကားများ နှစ်စဉ်အနည်းဆုံး တစ ကမစစ်ဆေးရမည် (3) ထတလပသကတမး ၅နှစ်ကျော်သေးသောကား နှစ်စဉ်အနည်းဆုံး နှစ် ကမစစ်ဆေးရမည်။
058	2	အသက်မေးဝမ်းကျောင်းယာဉ်မောင်းလှေစင် ဖဆသည့် ဘာသာတင်းအောင် မင်သောရမတမှာ (1) လမ်းစည်းကမ်း ၇၀ မတ ၊

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		စကပစည်းဗဟုတတ ၆၀ မတ ၊ လမးဖေ ၇၀ မတ (၂)လမးစည်းကမး ၈၅ မတ ၊ စကပစည်းဗဟုတတ ၆၀ မတ ၊ လမးဖေ ၇၀ မတ (၃)လမးစည်းကမး ၈၅ မတ ၊ စကပစည်းဗဟုတတ ၇၀ မတ ၊ လမးဖေ ၇၀ မတ
059	2	ကားစစဆေးဖေဆ ခင်းအမျိုးအစား ၃ မျိုးမာ (၁)ရပတနစစဆေး ခင်း၊ အချန်မနစစဆေး ခင်း၊ ယာယစစဆေး ခင်း (၂)နပါတ ဟးလျောကတငစစဆေး ခင်း၊ အချန်မနစစဆေး ခင်း၊ ယာယစစဆေး ခင်း (၃)ပျက ဟးစနလနစစဆေး ခင်း ၊ မးခးအငေထတစစဆေး ခင်း၊ အချန်မနစစဆေး ခင်း
060	3	အသကမးဝမးကျောငးယာဉ်မောငးလငစငထတယသညရကမစ၍ မညမျှရကအတငးတစ ကမမနစစဆေး ခင်းလပရမညနညး (၁) ၁ နစ (၂) ၂ နစ (၃) ၃ နစ
061	1	ယာဉ်မောငးလေကျငကဒ ဟး၏လေကျငသောကားအမျိုးအစားမာ (၁) အငယစးကား (၂) ကနတငကား (၃) ခရးသညတငကား ကး
062	1	သာမနအငယစးကားယာဉ်မောငးလငသငရသောသသည အောကပါမညသညယဉ်ကမောငး၍ရသနညး (၁)ကယပငကားငယ နင အငဂျငဆငငအားငယသောစကတပစကား (၂)ခရးသညတငကားငယနင အငဂျငဆငငအား ကးသောစကတပစကား (၃)ခရးသညတငကားငယနင ခရးသညတငကား ကး။
063	2	အငဂျငနယာ (သ) ပညသဝနထမး ၊ ဝနထမးဆငရာတဆပ ဟး (သ) အ ဆးထငရားသောတဆပပါရသော ကနတငကားငယသည လဦးရေမညမျှထကမကျောလနရမညနညး (၁) ၅ ဦး (၂) ၈ ဦး (၃) ၄ ဦး
064	3	ယာဉ်စတငမောငးနငလျင မညသညလများကားတငကားခါးပတတတရမညနညး။ (၁) ယာဉ်မောငးနငသ (၂) ရေ့ခတငထငသ (၃) ယာဉ်မောငးသ၊ အရေ့ခနင ကားသေး၏၏အနောကခထငသများ

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

065	2	<p>ယာဉ်သားလမ်းသည် (1)လသားရန်အတက ဖစသည် (2)ကားသားရန်အတက ဖစသည် (3)လ နင ကားသားရန်အတက ဖစသည်။</p>
066	3	<p>ယာဉ်စည်းကမ်း ပအမတအသားသည် (1)ရေ့သဆကသားရန် (2)သတထားရန် ၊ ရပတနရန် (3)သတထားရန် ၊ ရေ့သဆကသားရန် ၊ ရပတနရန် ထန်းချပ သတပေးသောအမတအသား ဖစသည်။</p>
067	1	<p>ကားမောင်းသငလငစင ကငဆောငသသည် မညနေရာတင လေကျငရမညနည်း။ (1) လေကျငကငး သမဟတ ကားလမ်းဦးစးငြိန်မ သတမတထားသော လမ်းပငးနင အချန်ကာလတင ဆောငရကရမည။ (2) အ မနသားလမ်းတင။ (3) အဝေးသားလမ်းတင။</p>
068	1	<p>သာမနယာဉ်မောင်းလငစငကငဆောငသသည် အသကမေးဝမ်းကျောငး ပုသောယာဉ်ကမောင်းနင ခငး ပုလပသောသသည် (1)ယာဉ်စည်းကမ်းမလကနာသောအ ပုအမ (2)ယာဉ်စည်းကမ်းလကနာသောအ ပုအမ (3)ယာဉ်စည်းကမ်းသတမတထား ခငးမရ။</p>
069	3	<p>ဓယာဉ်မောင်း၍လမ်းဆလမ်းဝရောက ပး ကားကေ့ ခငး ပုလပပါက လမ်းဆလမ်းဝမရောကမ မညသည်အကာအဝေးအချန်တင အချက ပမး က ပရမညနည်း (1) ၁၀ ပေ (2) ၂၀ ပေ (3) ၃၀ ပေး</p>
070	1	<p>ယာဉ်မောင်းလငစငဟောင်းနမး၍ မထငမရး ဖစလျှင (1)လလယရန်လျောကတငရမည (2) ပနလညဖ ဖဆရမည (3)လလယရန် ၆ နစ ပညသောအချန်ကဆောင၍လလယမည။</p>
071	1	<p>မမ၏၏ယာဉ်မောင်းလငစငက အ ဆားသအားတးပေးလျှင (1) ယငး၏၏ယာဉ်မောင်း လငစငရပသမးခရမည (2) ယငး၏၏ ယာဉ်မောင်းလငစငရပသမးခရမည (3)ယငး၏ယာဉ်နပါတ ဟးကရပသမးခရမည ဒဏတပ ခငးခရမည။</p>
072	3	<p>ယာဉ်မောင်းသသည် ယာဉ်မောင်းလငစငအတ၊ ပုပငထားသောလငစငအတများကငဆောင၍ မောင်းနငနေသအား (1)</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ဒဏခတ ခင်း (2) ယာဉ်မောင်းလင် ဖျက်သမး ခင်း (3) ဒဏခတ ခင်း၊ ယာဉ်မောင်းလင်စင်အားသမး ပး ယာဉ်ဆကလကမောင်း၍မရပါ။
073	2	ယာဉ်မောင်းလင်စင်ပျောက်ဆုံးပါက (1) ပန်လညဇ ဖဆမည (2) လမး ကး ကပရေးဋ္ဌာနသလျောက်တင်၍အစားထိုးထပ်ယမည (3) စနလတ ခင်းမတတမးတင်ရသည။
074	3	ကားမောင်း ခင်း ဖင်အသကမေးဝမးကျောင်း ပုလပသသည (1) သာမနယာဉ်မောင်းသ ဖစ၍ရသည (2) သာမနယာဉ်မောင်းသ (သ) ကျွမ်းကျင်သောယာဉ်မောင်းသ ဖစ၍ရသည (3) အသကမေးဝမးကျောင်းယာဉ်မောင်းသ ဖစ၍ရသည။
075	1	ကားအရောင် ၊ လောင်စာဆ ၊ အမျိုးအစား စသညတဖ ဟင်းလမရပါက မညသ ပုလပသသနည်း (1) ယာဉ်ထန်းရရးထသအ ကောင်း ကားရမည (2) ရစခန်းဋ္ဌာနသတင် ကားရမည (3) ယာဉ်ထန်းရေးဋ္ဌာနသတင် ကားရမည။
076	2	အငါးစးကား၏၏ ပတင်းပေါက်မနပေါ်တင် (1) အရောင် ပန် အလင်းမဖေါက်သောစကူ ကပ၍ရသည (2) အရောင်ရသော အလင်းမဖေါက်သောစကူ (သ) နေကာစကူ ကပ၍မရပါ (3) ခန်းစးရသင်သည။
077	2	ကယပင်သး လင်ဆင်ရကားငယ၏၏ထပ်လပသောသကတမးမမညမျှမ ကာမ အချန်တနစစဆေး ခင်း ပုစရာမလပါ (1) ၄ နစ (2) ၅ နစ (3) ၆ နစ
078	3	ဖျားနာ ခင်း ၊ နင်င် ခားထက ခင်း စသညအတက ကင် အသကမေးဝမးကျောင်းလင်ဆင်က အချန်မအတင်းစစဆေးလျောက်ထား ခင်းမ ပုပါက သကဆင်ရာနေရာ၏၏ ကန်းလမး ကး ကပရေးရးထအ ကောင်း ကားစစဆေးလျောက်ထား ခင်း ပု လပင်သည။ သသောအဖျားပျောက် ပးနောက် (သ)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ဤနထိအတင်းပန်ရောက် ပန်းနောက် အောက်ပါအချက်အတင်း ပုလပ်ရမည်။ (1) ၁ လအတင်း (2) ၂ လအတင်း (3) ၃ လအတင်း။
079	2	ကားအမောင်းသင်လင်စင်ကလျောက်ပါက အောက်ပါအသက် ပညာရမည်။ (1) ၁၆နှစ် (2) ၁၈နှစ် (3) ၂၀နှစ်
080	1	ကားအမောင်းသင်လင်စင်ကဆောင်သည့် ယာဉ်မောင်းသင်နေစဉ် ယာဉ်အမောင်းသင်လင်စင်ရသ နဘေးတင်စောင့်ရောက်နေရန် လအပသည့် (1) မနသည့် (2) မားသည့် (3) သတမတထား ခင်းမရ။
081	3	အသက်မေးဝမ်းကျောင်းယာဉ်မောင်းလင်ဆင်က လျောက်ထားမဲ ဖဆလပါက အသက်မည့်မျှမကျောလန်ရမည့်နည်း။ (1) ၄၅ နှစ် (2) ၅၅ နှစ် (3) ၆၅ နှစ်
082	1	သာမန်ယာဉ်မောင်းလင်ဆင်က လျောက်ထားမဲ ဖဆလပါက အသက်မည့်မျှမကျောလန်ရမည့်နည်း။ (1) ကနသတမမရ (2) ၆၅ နှစ် (3) ၆၀ နှစ်
083	2	သာမန်ယာဉ်မောင်းလင်ဆင်မဲ ဖဆသည့် ယာဉ်မောင်းလေကျင်သောအတော့အ ကျ အချန်မည့်မျှလအပသနည်း။ (1) ၆ လအထက် (2) ၃ လအထက် (3) ၂ လအထက်
084	1	ယာဉ်သေးအလပအကင်ယာဉ်မောင်းလင်စင်မဲ ဖလျှင် ယာဉ်မောင်းလေကျင်သကတမ်း (1) ၆လအထက်(သ)ယာဉ်သေးသာမန်ယာဉ်မောင်းလင်စင်ကဆောင်သကတ မ်း ၃လအထက် (2) ၉လအထက် (3) ၁၀လ ရရမည်။
085	2	ယာဉ်မောင်း၏ အမည်၊ မေးသကရာမဲ၊ နေရပလပစာစသည့်တ မဲ ဟင်းလချန်တင် ဘယလ မဲ ဟင်းလလပဆောင်သင်ပါသလ။ (1) အစားရရးဌာနများ၏ ကနပျူတာစနစ်အားလင်းသည့် လင်းချတဆကမရ ပး ဖစသ ဖင် အမဲ ဟင်းအလလပဆောင်ရန်အတက လျောက်ထားရန် မလအပပါ။ (2) အများသင်းလမ်း ကး ကပရေးအေဂျင်စသ မဲ ဟင်းလနင်ရန်အတက မတပတင်လျောက်ထားရမည်။ (3) မမဘာသာ မဲ ဟင်းလ ပင်ဆင်ပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

086	2	<p>ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖျက်သမား ခင်း ၊ နတ်သမား ခင်း (သ) ရတသမား ခင်း ဖစပါက မညသ ပုလပရမညနည်း။ (1) သတမတထား ခင်းမရ (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင်က လမ်း ကားကပရေးဋ္ဌာနသ ပနလညပေးအပရမည (3) ရစခန်းသ ပနလညပေးအပရမည</p>
087	1	<p>သတပါးအတက ယာဉ်မောင်းလင်ဆင်အဆားထားဖဆပေးပါက ဖဆပေးသကမညသဒဏပေးမညနည်း။ (1) ဖဆခင်လျော့ကထားမကပယထတ၍ ယာဉ်မောင်းလင်ဆင်ရပါက ဖျက်သမား ပး တေ့ရသညနေမစ၍ ၅ နစအတင်း လျော့ကထားဖဆ ခင်မ ပု (2) ၃ နစအတင်းလျော့ကထားဖဆ ခင်မ ပု (3) ၆ နစအတင်းလျော့ကထားဖဆ ခင်မ ပု</p>
088	2	<p>အရက ၊ ထဆေး နင် စတလပရားသောဆေး ဖင်အဆပမသည (1) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖဆခင် ပုနင်သည (2) ကားမောင်းလင်စင် ဖဆခင်မ ပုနင်ပါ (3) အထူးသတမတထား ခင်းမရ</p>
089	1	<p>ရေက ကာဂရောင်းသအား ဆင်ဆသညအချန်အတက ဆေးလသအားစေတား ကားမက သတမတ မင်ရန် သကတမားတစအနေန ကားချုံ့မရပါက၊ (1) မဆလပရမည။ (2) မဆေးလပရမည။ (3) အထေသ ဖင်မမတရပါ။</p>
090	2	<p>ယာဉ်မောင်းလင်စင်ရတသမား ခင်း ၊ နတ်သမား ခင်းခရသောအချန်အတင်း (1) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖဆခင် ပုနင်သည (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖဆခင်မ ပုနင်ပါ (3) အထူးသတမတထား ခင်းမရ</p>
091	3	<p>ယာဉ်မောင်းလင်စင်ပျော့ကဆေးပါက (1) စစဆေးမေး မန်းလယကရန်အတက ယာဉ်မောင်းလင်စင်နပါတကမတထားရမည (2) အသစ ပန ဖဆရမည (3) အသစ ပနလညလျော့ကမည</p>
092	2	<p>လမ်းဖဆမ အောင် မင်သောအခေခအမတမာ (1) ၆၀ မတ (2) ၇၀ မတ (3) ၈၀ မတ</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

093	3	ယာဉ်စည်းကမ်းဥပဒေ အောင် မငသောအခေအမတမာ (1) ၆၀ မတ (2) ၇၅ မတ (3) ၈၅ မတ
094	3	ယာဉ်မောင်းလင်စင်မရဘာ ကားသေးမောင်းပါက ဒဏ်ငွေအ ဖစ ထင်ဝမဒေါ်လာ (1) 300~600 ယမ (2) 3,600~7,200 ယမ (3) 6,000~24,000 ယမ ရကခရမည။
095	1	ယာယကားရပတနသောအချန (1) ၃ မနစအောက် (2) ၅ မနစအောက် (3) ၁၀ မနစအောက်
096	1	တစနာရ ၄၀ ကလမတာနနး ဖင်မောင်းနသောလမးတင် ကားအင်ဂျင်ပရိဆကလကမမောင်းနင်လျှင် (1) ကားအနောက်ပင်း ၅၃၀မတာလမးအကာအဝေးတင် ကားပျက်နေသည်ဟသောဆင်းဘတထောင်ရမည။ (2) ကားမးအားလးကဖင် ပး မ ကာခဏဟနးဆကတကတးပါ။ (3) ကားရေ့နောက်မးဖင်ရင် လလောကပါသည်။
097	1	ကား၏၏ကနတင်သေတာအ ပင်တင် (1) လတင်ခင်မရ (2) လတင်ခင်ရသည် (3) သတမတထား ခင်းမရ။
098	1	ကား၌ခရးသည် သယဆောင်လျှင် (1) သတမတထားသောလဦးရေထကမကျောလနရ (2) လအပမအတင်းဆး ဖတနင်သည် (3) သတမတထား ခင်းမရ။
099	2	အငါးကား(Tဗဂျ)သည် ခရးသည်က တင်ဆောင်ရနခင်မ ပုခင်း (1) ပုလပရိရသည် (2) ပုလပရိမရပါ (3) သတမတထား ခင်းမရ။
100	3	တင်ဆောင်သောပစည်းအကျယ်အဝန်းသည် (1) ကား၏၏အ ပင်ဘက မတာတစဝက ကျော့ရိရသည် (2) ကား၏၏အ ပင်ဘက တစမတာ ကျော့ရိရသည် (3) ကား၏၏အ ပင်ဘက ကျော့ရိမရပါ
101	2	အနရယရသော ပစည်းများ တင်ဆောင်ထားသောကားက ရပနားသည်အခါ အောက်ပါနေရာတင်ရပရမည (1) အဆောက်အဦးအောက် ကားပါကင်း။ (2) အရပရ ပး အေး မသော နေရာလတကင်း ပင်။ (3) ကားများ ပး လနည်းသောနေရာ။



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

102	2	အနရယရသောပစ္စည်းများက တင်ဆောင်လာသောကားသည် ပစ္စည်းများယထကာ၊ စမထကနေသည်ကတေ့ပါက (1) အရန မင၍ သားလသည်နေရာသအ မနမောငးမည (2) ကားရပ၍ သေချာအောင ပုပငမည (3) စည်းကမ်းသတမတထား ခင်းမရ။
103	3	ယာဉ်စည်းကမ်းမလကနာသောကောင ယာဉ်တကမ ဖစ ပးလသေဆးစေခလျှင (1)ယာဉ်လငစငထနးသမးခရမည။ (2) ယာဉ်မောငးလငစငထနးသမးခရမည။ (3) ယာဉ်မောငးလငစငရပသမးခရမည။
104	2	ယာဉ်တကမ ဖစ ပးနောက ဒဏရာရ ခင်း(သ)သေဆး ခင်းမရသောလည်း စည်းကမ်းအရမလပဆောငဘ ထကပ ပးတမးရောငလျှင ဒဏငေရကခရမညအ ပင (1) ယာဉ်လငစငထနးသမးခရမည။ (2) ယာဉ်မောငးလငစငထနးသမးခရမည။ (3) ယာဉ်မောငး လငစငရပသမးခရမည။
105	1	ယာဉ်မောငး၍ လမ်းဆလမ်းဝဉ် လမ်းခကျွန်းရသည်အနေးအ မနသားလမ်းရောကနေသည် အနေးသားလမ်းဉ်မောငးနငသောကားသည် (1) ဘယဘကသကော့လမရပါ (2) ဘယဘကသကော့လရသည် (3) သတမတထား ခင်းမရ
106	2	မျကနာ ခင်းဆငမောငးနငနေသောကားသည် ဘယဘက၊ ဉာဘကကော့၍တညသောလမ်းအတင်းသမောငးနငပါက (1) ဉာကော့ကားကဉ်းစားပေးရမည (2) ဘယကော့ကားကဉ်းစားပေးရမည (3) တ ပုငနကတည်းကော့ဝငမည
107	2	ယာဉ်မောငးသည် လမ်းခ ဆားထားသောအမတအသားစဉ်းမျဉ်းမရသည်လမ်းပေါ်ဉ် လမ်းအလယဉာဘကမမောငးနင ခင်းမ ပုသက (1) ယာဉ်မောငးလငစငရတသမးမည (2) ဒဏငေရကမည (3) ကားလငစငရတသမးမည

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

108	2	ညအချနကားဆမပါက အောက်ပါမညသညအချကကသးသသနညး (1) အဝေး ပမး (2) အနး ပမး (3) မးပတ ပးလျောငဖယသာနငရသည
109	1	ယာဉ်မောင်းနေချန ယာဉ်စည်းကမ်း ပအမတအသားမရသောနေရာ (သ) ယာဉ်စည်းကမ်း ပအမတအသားပျကစးနေ၍ ယာဉ်ထနးရမရသောလမ်းဆလမ်းဝသရောကလျှင (1) လမ်းခကားများသည လမ်းမ ကးရကားကဦးစးပေးရမည (2) လမ်းမ ကးပေါ် ရကားသည လမ်းခကားကဖယပေးမည (3) တစဦးကတစဦးဖယပေးရနမလပါ
110	1	ယာဉ်မောင်း၍ လမ်းဆလမ်းဝဌ် လမ်းတငးသကေဝငမညအချနတင ယာဉ်ထနးသနလမ်းမးပငနစမျးလးရသညကတေပါက (1) ယာဉ်ထနးသ၏၏ညန ပချကကသာလကနာရနလသည (2) လမ်းမးပငကသာလကနာရနလသည (3) သတမတထား ခငးမရ
111	2	မးသတရနအသငထားရသောနေရာ ၊ မးသတကားဝငထကပေါကနငအကာအဝေးမညမျှရသောနေရာတငကားခေ တရပနား ခငးမ ပုရ သနညး (1) ၁၀ ပေ (2) ၅ ပေ (3) ၁၅ ပေ
112	1	အနရယရသောပစည်းက တငဆောငမောင်းနငသောကားသည (1) ကားရေ hနောကတငအနရောငအဝတစအလအမတအသား ဖငသတပေးထားရမည (2) သာမနပစည်းတငကားနငအတတ ဖစသည (3) သတမတထား ခငးမရ
113	3	ကနတငကားတငမောင်းနငသောပစည်း၏၏ထထည (သ) အရည ၊ ဘောငမရသောကားကယထညတငဆောငနငသောပစည်းသည ကားနောကရညထကသောအလျး ကား၏၏အလျးထက ရာခငနးမညမျှကျော၍မရသနညး (1) ၂၀ % (2) ၂၅% (3) ၃၀%
114	3	အရနကနသတသောဆငးဘတသမဟတကနသတသောလငးအရယာဉ်မော ငးအရနကသတမတသည။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		အရန်ကနသတသောဆင်းဘတသမဟတကနသတသောလင်းမရလျှင် ယာဉ်မောင်းအရန်သည်တစနာရက ၅၀ကလမတာကျောလမရ။ ယာဉ်မောင်းလမ်းလင်း၊ယာဉ်မောင်းလမ်းခလင်းသမဟတလမ်းခကနသတလ င်းတမရသောလမ်းတငတစနာရက (1)၄၀ကလမတာ (2)၅၀ကလမတာ (3)၃၀ကလမတာ ကျောလမရပါ။
115	2	ကားမောင်း၍ရထားလမ်းခရေ့သရောကလျှင် အကယ၍ရေ့တငကားရနေပါက ရေ့ကားနငရထားလမ်းခမညမျှရသောအကာအဝေး တင ဖတတနးရမညနည်း (1) ၅ ပေ (2) သငလျောသောအကာအဝေးရချနတင နောက်ကား အနရယကင်းစာ ဖတသနးမည (3) ၁၅ ပေ
116	3	အောက်ပါမညသည်ကားအမျိုးအစားနောက်တင ကားနပါတ ဟးပ၍တပဆငနသနည်း (1) ကနတငကား ကး (2) ကယပငကားငယ (3) ကနတငကား ကးနငကနတငကားငယ
117	1	ယာဉ်မောင်းနစဉ်ယာဉ်မောင်းသည် သရထားလမ်းနငကတရာလမ်းမ ဆသောသကေတကတေ့ရပါက အရန်က မငနနးမညမျှထလျောချရမညနည်း (1) ၁၅ကလမတာအောက် (2) ၂၀ကလမတာအောက် (3) ၃၀ ကလမတာအောက် ။
118	2	ကားသည် တစလမ်းမောင်းအတင်း ၂ လမ်းအထကရလမ်းတင အရနင ဖးညင်းစာမောင်းနေသောကားငယသည် မညသည်လမ်းကေ နာဉ်မောင်းသငသနည်း။ (1) အတင်းဘကဆးလမ်းကေ (2) အ ပငဘကဆးလမ်းကေ (3) အနေးမောင်းလမ်းကေ
119	1	ယာဉ်မောင်း၍ လမ်းဆလမ်းဝဉ် ညာဘကကေ့မညအချန မညသ ပုလပမညနည်း။ (1) အချက ပမး (သ) လကနငအချက ပမည (2) ကားလမ်းကေ ကေးဟငမည (3) ကေ့မည

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

120	3	<p>တစ်လမ်းမောင်းအတင်း ၂ လမ်းအထက်ရလမ်းတင် ကားငယ်မညှိသမောင်းနှင်သည့်အား (1) အတင်းဘက်ဆုံးလမ်းကား (2) အပင်ဘက်ဆုံးလမ်းကား (3) အတင်းနှင်အပင်ဘက်ဆုံးလမ်းကားမောင်း၍ရသည့် သဘော လမ်းကား ကြကသလဲ ဟင်းလ၍မရပါ</p>
121	3	<p>ကနုပစ္စည်းတင်ဆောင်လာသောကားသည် လေးသောပစ္စည်းက မညှိသည့်နေရာတင်ထားသည့်အား (1) ကား၏အနောက်ပင်း (2) ကား၏အရှေ့ပင်း (3) ကားမျက်နှာပင်ပေါ်တင် အညှိအမျှခွဲထားမည့်</p>
122	2	<p>အလန်ရည်သော၊ ကျယ်သော၊ မငယ်သော၊ လေးသောပစ္စည်းထားသောကားသည် မညှိသ ပုလဲပင်သည့်အား (1) ညှိအခါအလင်းကောင်းသောအချိန်မောင်းမည့် (2) ယာယီ ဖတ်သန်းခင်ကဒ် ဟင်းယရသာမက ကားရေနှောကတင် အနုရယရသောအမတ်အသား ပကဒ် ဟင်းချတဆထားမည့် (3) ပစ္စည်း၏အစွဲဘက်တင်လဲစောင့် ကပထားသည့်</p>
123	2	<p>ကားသည် ကားလမ်း ကားကပရေဋ္ဌာန၏ထောက်ခံမရပ (1) ကားတင်ရန်နောက်ဆက်တစ်ပင်ပင်း ကြကသလဲကားတင်၍မောင်းနှင်သည့် (2) ကားတင်ရန်နောက်ဆက်တစ်ပင်ပင်း ကြကသလဲကားတင်၍မောင်းနှင်ရပါ (3) ကားတင်ရန်နောက်ဆက်တစ်ပင်ပင်၍ရသည့်</p>
124	1	<p>ကားမမောင်းနှင်မီ စတင်ယာတင်၊ ဘရတစ်သည် အစတင်အပင်းများက (1) အသေးစတင် စစဆေးပါ။ (2) စစဆေးရန် မလဲအပင်ပါ။ (3) စစဆေးသည် ဖစစေ၊ သမဟတ မစစဆေးသည် ဖစစေ ယာဉ်မောင်းလဲ ခုရေအပေါ် သကရောက်နှင်မည့်မဟတပါ။</p>
125	1	<p>ကားကရယာများက (1) ကားနှင်တင်ပင်ပင်ပင်ပင် (2) ကားနှင်တင်ပင်ပင်ပင်ပင် (3) ကားဂဒေါင်ထဲသမင်းထားရမည့်</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

126	3	<p>ယာဉ်စတင်မောင်းခင်အချိန်တင် (1)အချက်ပမး ပရန်မလပါ                  (2)ဟနးအသတ ၃ ချက်တးမည (3)အချက်ပမး ပမည</p>
127	2	<p>ယာဉ်မောင်းသည ယာဉ်မောင်းလျှင် (1) ဆက်တက်မောင်းချန် ၁၀                  နာရမောင်းနသည (2) ဆက်တက်မောင်းချန် ၈ နာရမောင်း၍မရပါ                  (3) ကယခနာခနစမ်းအား ဖင်ဆး ဖတမည</p>
128	1	<p>ကားညာဘက်ကေချန်တင် (1)                  ကားအရေ့အနောက်အချက်ပမး၏၏ညာဘက်မးကဦးစ ပသင်သည                  (2) ကားအရေ့အနောက်အချက်ပမး၏၏ဘယဘက်မးကဦးစ ပသင်သည                  (3) လက်မောင်းကညာဘက်သပခးနတပ ပးညထတ၍ ညာဘက်သကေ့                  ရန်ညန ပမည</p>
129	2	<p>ယာဉ်မောင်း၍ ကျောင်း၊ ဆေးရအနးရောက်ချန်တင်                  (1)ဟနးအ ကမများစတး ပး                  ကျောင်းသားနလနာများကသတထားစေ ခင်း ပမည                  (2)အရေး ကးသော ၊ အနရယရသောအခေအနေမလ၍ ဟနးကမတးရ                  (3)ဟနးအသတ ၁ ချက်တးနသည</p>
130	1	<p>ယာဉ်ဟနးတးသောစည်းကမ်းချက်မာ (1) ဟနးဆက်တက် ၃                  ချက်အထက်ပမတးရ (2) ဟနးဆက်တက် ၄ ချက်အထက်ပမတးရ                  (3) ဟနးဆက်တက် ၅ ချက်အထက်ပမတးရ</p>
131	3	<p>ယာဉ်ဟနးတးသော တစ ကမ၏၏အချန်မာ (1) ၂ စကနထကမကျောရ                  (2) ၁ စကနထကမကျောရ (3) မနစတစဝကထကမကျောရ</p>
132	3	<p>ယာဉ်မောင်းလမ်း၌ထားရသော ကေ့လမ်း ၊ တောင့်တက်လမ်း ၊                  လမ်းကျဉ်း စသောအမတအသား ပလမ်းတင် (1)                  ကားပတဆမမ ဖစစရန် အရန်တး၍မောင်းသင်သည (2)                  ရေ့ကားနေးစာမောင်းနနေစဉ်                  ဟနးတး ပးရေ့ကားကအရန်တးမောင်းခင်းစေသင်သည (3)                  အရန်လျော့၍ ဖည်းညင်းစာမောင်း ပး အချန်မရေးကားရပရန်                  အသင် ပင်ထားသင်သည</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

133	1	<p>ယာဉ်မောင်းလမ်း၌ထားရသော ကျောင်း၊ ဆေးရုံအမတ်အသား ပလမ်းတင် မညသ ပုသင်သနည်း (1) အရန်လျော့၍ ဖည်းညင်းစာမောင်း ပး အချန်မရေးကားရပရန် အသင် ပင်ထားသင်သည (2) ဟနးအ ကမများစတေး ပး သားလာနေသများကသတထားစေ ခင်း ပုမည (3) လနယာဉ်ပတဆမမ ဖစစရန် အရန်တေး၍လျှင် မနစာမောင်း ပး ဖတကးသားမည</p>
134	3	<p>တစလမ်းသာရသောလမ်းပေါ်ကားမောင်းနင်သညအခါ နောက်ကားနင်ရေ့ကားအကာအဝေး မညမျှရသင်သနည်း။ (1) ဝ ပေအထက (2) ၅ပေအထက (3) အချန်မရေးကားရပရန် အသင် ပင်နင်သောအကာအဝေး</p>
135	1	<p>ကားမောင်းနင်ရာတင် တစလမ်းသားလမ်းကောင်း (သ) သတမတထားသောဘယဘကလမ်းကော အ ပင် ခ ဆားထားသောလမ်းမျဉ်း (သ) ကနသတလမ်းမျဉ်းမရလျှင် မညသ ပုရမညနည်း (1) ညာဘကကပမောင်းမည (2) ဘယဘကကပမောင်းမည (3) လမ်းအလယတင်မောင်းမည</p>
136	2	<p>ယာဉ်များအထေးကစ ဖစပါးသောအခါ လမ်းကောဘယဘကကပမောင်းရသောအချန်တင် မညသ ပုလပသင်သနည်း။ (1) အရန်တေး၍လျှင် မနစာမောင်းမည (2) အရန်လျော့၍ ဖည်းညင်းစာမောင်း ပး ရေ့မလာသောကားနင်လမ်းဘေးရသားလာနေသများကသတထားရမည (3) ဟနးအ ကမများစတေး ပး ရေ့မလာသောကားကသတပေးမည</p>
137	1	<p>ကားသည အလန်ကဉ်းမောင်းသောတောတကလမ်းသရောကလျှင် မညသ ပုလပသင်သနည်း (1) တောဆင်းကားသညတောတကကားကဉ်းစားပေးရမည (2) တောတကကားသညတောဆင်းကားကဉ်းစားပေးရမည (3) တစဉ်းကတစဉ်းရောငဖယစရာမလပါ</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

138	2	<p>ခဆားမျဉ်းမရသောလမ်း (သ) ရထားလမ်းဆ (သ)</p> <p>ပျက်စီးနေသောလမ်းသရောကလျှင် မညီသ ပုလဲပသင်သနည်း (1)</p> <p>အရန်တား၍လျှင် မနစာမောင်းမည့် (2)</p> <p>အရန်လျော့၍ ဖည်းညင်းစာမောင်းမည့် (3) ပမန်အတင်းမောင်းမည့်</p>
139	3	<p>လမ်းပန်းဆက်သယံများသော မျှတင်းလမ်းပေါ်တင် (1)</p> <p>ဟနးအသရည် ၂ ချက်တားပး ကားကျောတကနင်သည့် (2)</p> <p>ဟနးအသတ ၂ ချက်တားပး ကားကျောတကနင်သည့် (3)</p> <p>ဟနးတားခင်း ၊ ကားကျောတက ခင်းမ ပုလဲပရ</p>
140	1	<p>ယာယလင်စင်အသး ပုသောကားများသည် (1) ခရီးသည်၊ ကနပစည်း၊</p> <p>ငေကောကသောလပင်နးများမ ပုလဲပရ (2) ကနပစည်း၊</p> <p>ငေကောကသောလပင်နးများ ပုလဲပ၍ရသည် (3) သတမတထား ခင်းမရ</p>
141	1	<p>ရေဉ်မောင်းနေသောယာဉ်မောင်းသသည်</p> <p>နောကရကားဟနးတားသက ကားပါက</p> <p>အကယ၍ရေ့တင်အတားအဆးပစည်းများမရသောအခါ (1)</p> <p>အရန်လျော့မောင်းနင်၍ ကားဘေးကကပပေး ခင်း (သ)</p> <p>နောကကားကျောတကရန်ရောငဖယပေးမည့်အချက် ပမည့် (2)</p> <p>ရောငဖယပေးစရာမလ (3) အရန်တား၍မောင်းမည့်</p>
142	1	<p>မးသတကား၊ လနာ ပုကား၊ ရကား၊ အင်ဂျင်နယာ ကယဆယကား၊</p> <p>အဆပခါတ ပစည်းဘေးအနရာယ ဖယရားကား စသည်တ</p> <p>သတပေးချက်က ကားရလျှင် မညီဘကမျှမဆ မညီသ</p> <p>ဆောငရကရမည့်နည်း။ (1) ချက်ခင်း ရောငဖယ။ (2)</p> <p>မရောငဖယလပေ။ (3) လင်းမကျောလျှင် မရောငဖယလပေ။</p>
143	1	<p>အတင်းဘကလမ်းကောတင်မောင်းနေသောကားသည် လမ်းဆလမ်းခဉ်</p> <p>ဘယဘကကေ့လပါက မညီသ ပုလဲပသင်သနည်း (1)</p> <p>လမ်းဆလမ်းခေရောကမ ၃၀ ပေဉ် အချက် ပမးက ပမည့် (2)</p> <p>လမ်းဆလမ်းခေရောကသည်နဘယဘကကေ့မည့် (3)</p> <p>ညာဘကအချက် ပမးက ပ၍ ဘယဘကကေ့မည့်</p>

汽車法規選擇題( မနမာ)

144	1	<p>ယာဉ်မောင်းနှင်၍ လကားလမ်းရေသရောက်သောအခါ မညသ ပုလပသသနည်း (1) အရန်လျော့မောင်း၍ လများ ဖတသနးသားလာသည်က ကျတော့သောအခါ ကားရပ ပး သားလာသများက ဦးစားပေးရောငဖယမည (2) လမ်းစည်းကမ်း ပအမတအသား (သ) ယာဉ်ထနးသ၏၏ညန ကားမ ဖင ဖတသနးသားမည (3) အရန်တးဟနးတး ပး ဖတသနးသားမည</p>
145	1	<p>ရထားလမ်းဆွဲ၍ တားဆီးထားရန်ကရယာအောက်သချထား ခင်းမရ (သ) စောငထနးသရပတနရနညန ပချကမရလျင မညသ ပုလပ မညနည်း (1) ရထားလမ်းနှောဘကလးရထားရမရ ကညရ နားထောင ပး ရထားသေချာမရလျင ဖတကျော့၍ရသည် (2) အရန်တး၍ ဖတသနးမည (3) စောငထနးသကအမအရာ ပ၍ ဖတသနးမည</p>
146	2	<p>ကားမောင်း၍ ကနးဆင်းလျင မညသ ပုလပသင သနည်း (1) ဆချောတာစေရန်အတက ကယာအလတထး ပး စကပတ ပးမောင်းမည (2) အနရယမရရန်အတက ကယာအလတထးမောင်း၍မရ စကပတ ပးချောမောင်း၍မရ (3) ကယာပ ဟင်းစရာမလပါ</p>
147	1	<p>ကားသည် ခ ဆားထားသောလမ်းမျဉ်းရယာဉ်နှစ ကာသားနှစလမ်းမောင်းလမ်းက ကာတ c မောင်းနှင်ပါက (1) ရေ့မလာသောကား၏၏ယာဉ်လမ်းက ကာသမမောင်းဝငရ (2) ရေ့မလာသောကား၏၏ယာဉ်လမ်းက ကာသမောင်းဝင၍ရသည် (3) ရေ့မလာသောကားမရပါက ထယာဉ်လမ်းက ကာသမောင်းဝင၍ရသည်</p>
148	3	<p>ကားထပတကဆတေ့ပါက အချင်းချင်းအကာအဝေး မညမျှအောက်မရောက်ရမညနည်း (1) ၂ ပေ (2) ၁ ပေ (3) ပေတစဝက</p>



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

149	3	<p>ကားလမ်းကောင်းကောင်းဟင်းလိပ်က မညီသ ပုလဲပရမည့်နည်း (1)</p> <p>ဟန့်တီးရမည့် (2) ရှေ့မီးကောင်းဟင်းလိပ်က ပမည့် (3) အကော့မီး (သ)</p> <p>လကနင်အချက် ပမည့်</p>
150	3	<p>လမ်းကော့၊ တောင်လမ်း၊ တတားကျဉ်း၊</p> <p>ဥမင်လကခေါင်းအမတ်အသားရသောနေရာ (သ)</p> <p>ရထားလမ်းဆင်ရောက်လျှင် (1) ကားက ပစောကကော့ ကေ့ရှ်ရသည့်</p> <p>(2) အရန်က တစနာရ ၅ ကလမတာအောက်လျော့သားပါက ကားက</p> <p>ပစောကကော့ ကေ့ရှ်ရသည့် (3) ကားက ပစောကကော့ ကေ့ရှ်မရပါ</p>
151	3	<p>ကားမောင်းနေစဉ် မူအထက် ကျတော့ပါက မညီသ ပုလဲပသင်သနည်း</p> <p>(1) အကော့အချက် ပမီးကသားမည့် (2) ဘရတမီးကသားမည့် (3)</p> <p>ရှေ့မီးကဖင်မည့်</p>
152	1	<p>မောတောယာဉ် ဂင်ယကော့ကော့လိပ်က (1) ခေတရပ ပး</p> <p>လကဝအချက် ပမီးက ဖင် ခင်း သမဟတ် လက ဖင်အချက် ပ ခင်းတက</p> <p>လပဆောင် ပး ယာဉ်သားယာဉ်လာရမရက ကညီရ ပး လမ်း ဖတကးသ</p> <p>ရမရတက သတထား ပးမ ဂင်ယကော့ ကော့နင်သည့်။ (2)</p> <p>ဘယညာခေါင်းလည့် ကညီ ပး အလာကားမရပါက ချက်ချင်း ဂင်ယကော့</p> <p>ကော့နင်သည့်။ (3) ဟန့် 3 ချက်တီးရ ဖင် ချက်ချင်း ဂင်ယကော့</p> <p>ကော့နင်သည့်။</p>
153	1	<p>ယာဉ်ရပ်နားလျှင် (1)</p> <p>ယာဉ်မောင်းနင်လာသောဦးတည့်ဘက်အတင်းလမ်းယာဘက် ခမ်းကကပနား</p> <p>ရမည့်။ (2) လမ်းမ၏၏ဘက် ခမ်း (3) နးစပရာတင်နားမည့်</p> <p>အ နားမည့်သကမဂရစကရန်မလ၊ မမအဆင်ပေရန်သာ။</p> <p>တစလမ်းမောင်းလျှင်လမ်းဘေးကပရပရမည့်။</p>
154	1	<p>ပျက် ဟးစနလနစစဆေး ခင်း ပုလဲပသောယာဉ်သည် (1)</p> <p>ပနလည့်ရှ်လျော့ကတင် ပး ယာဉ်လင်စင်ကထတယသားရှ်မရပါ (2)</p> <p>ယာဉ်က ပင်စဉ် ပးလျှင် ပနလည့်ရှ်လျော့ကတင် ပး</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		<p>ယာဉ်လင်ဆင်က ပန်ရှ်ထတယသးနသည (3)</p> <p>သတမတထား ခင်းမရ</p>
155	1	<p>မောတောယာဉ် အငျုငါ ကယထည၊ လျှပ်စစ်စနစ်၊ တခါးများ ပျက်စီးနေ ပး အသးမ ပုနင်တောသညအခါ (1) အများသးလမ်း ကး ကပရေးအေဂျင်စသ လင်စစ်နပါတ် ဟးက အပနကာ ဖယရားပစမညက အေ ကာငး ကား လျှောက်ထားနသည။ (2) ဖယရား ပးသော မောတောယာဉ်က စတ ကြကစနပစ ခင်းက လပဆောငနသည။ (3)</p> <p>မောတောယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖလသောသများက ယာဉ်မောင်းလေကျင်နအတက တားရမ်းနပါသည။</p>
156	2	<p>ကား ဖင်အမ ဖစပါး ပး တရားရမ်းမ သတတမ်းရအမအထက ဖစသညဟ မတချကချခရသသည (1) ယာဉ်မောင်းလင်ဆင် ၃ လမ ၆ လအထရတသမ်းမည (2) ယာဉ်မောင်းလင်ဆင်နတသမ်း၍ ပန်လညဇ ဖဆခင်မ ပုတောပါ (သသောလညးအေ ကာငးအမျိုးမျိုးကေ ကာလင်စင် အသမ်းခရသန တား မစထားသောအချနကာလအတင်း ဖစနေသောသသညအထကကအ ရေးယ ခင်းတင်မပါဝင်ပါ။) (3) ယာဉ်မောင်းလင်ဆင် ၃ လမ ၆ လအထနတသမ်းမည</p>
157	2	<p>ကားမောင်း၍ ယာဉ် အနရယ ဖစ ပး ပျက်ဆီးမအ ကးအမား ဖစဟးပါက ပန်လည ပင်ဆင် ပး မညသထက ပုလပရမညနညး (1) အချနမနစစဆေးမ ပုလပမည (2) ယာယစစဆေးမ ပုလပမည (3) ကားနပါတ် ဟးထပမလျှောက်တင် ပး စစဆေးမ ပုလကမည</p>
158	3	<p>အငါးကားမောင်းနသသည</p> <p>ယာဉ်စည်းကမ်းသတမတချကအတင်းအသကမေးဝမ်းကျောင်းလင်စင်လျှောက်တင်မမ ပုပ အသကမေးဝမ်းကျောင်းလင်စင်ထပယ၍ အလပလပသက (1) လင်ဆင်ရတသမ်းမည (2) လင်ဆင်နတသမ်းမည (3) ဒဏ်ခင်းဆင်ခင်းမည</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

159	3	<p>အတဆကကားလငစငဖဆသည အတေ hအ ကမညမျရရမညနညး</p> <p>(1) ကားငယလငစငကငဆောငသကတမး ၁ နစရရမည (2)</p> <p>ကနတငကား ကးလငစငကငဆောငသကတမး ၁ နစရရမည (3)</p> <p>ခရးသညတငကား ကးလငစငကငဆောငသကတမး ၁ နစ (သ)</p> <p>ကနတငကား ကးလငစငကငဆောငသကတမး ၂ နစရရမည</p>
160	1	<p>ကနတငကား ကးမောငးနငခငလငစငရသည (1)</p> <p>ကားလေးနငအပေါစးမောတောဆငကယ (2) ခရးသညတငကား ကး</p> <p>(3) နှောကတပါမောတောယာဉ်များ။</p>
161	2	<p>ကားငယတင ကလေးငယကတငဆောငပါက</p> <p>မညသညနေရာတငထငရမညနညး (1) အရေထငခ (2)</p> <p>အနှောကထငခ (3) အရေထငခနင</p> <p>အနှောကထငခအားလးထင၍ရသည</p>
162	1	<p>ကားသည ပသာနာ ဖစပါး၍ မောငးနင ခငးရပတနရနလျောကတင ခငးသည</p> <p>သကတမးမညမျကျော၍မရသနညး (1) ၁ နစ (2) ၁ နစခ (3)</p> <p>၂ နစ</p>
163	1	<p>အနရယရသောပစညးက တငဆောငထားသောကားသည တတား ၊</p> <p>ဥမျဉ်လငခေါငး ၊ မးလောငနေသောနေရာနငမညမျအကာအဝေးတင</p> <p>ကားရပ၍မရသနညး (1) ၁၀၀ ပေ (2) ၂၀၀ ပေ (3) ၃၀၀ ပေ</p>
164	1	<p>ဓလမးဆလမးခါ</p> <p>ပညသယာဉ်နားရပရနနေရာနငမညမျအကာအဝေးတငကားရပ၍မရသန</p> <p>ညး (1) ၁၀ ပေ (2) ၂၀ ပေ (3) ၃၀ ပေ</p>
165	3	<p>အတ ပုလပ ခငး၊ ဧဟငးလ ပုလပ ခငး (သ) အစားထးယ၍</p> <p>သးဆ ခငး ပုလပသောကားလငစငက မညသအ ပစဒဏပေးမညနညး</p> <p>(1) ဒဏငရက၍ ကားမောငးနငခငရပတနမည (2) ကားနပါတ ဟးက</p> <p>ရတသမးဒဏငရကမည (3) ကားနပါတ ဟးက</p> <p>ရတသမးဒဏငရက ပး ကားမောငးနငခငရပတနမည</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

166	1	<p>ကားမောင်းနှင်သည့် အောက်ပါအချက်အလက်ရပါက ယာဉ်လမ်းစဉ်ကမ်းအနရယကင်းရင်းရေးသင် ကားမ ပါဝင်သည့်</p> <p>(1) ရထားလမ်းဆက်အတင်း ဖတ်ကျော ခင်း (2) လမ်းဆလမ်းခရီး၏ ၁၀ ပေအတင်း၌ကားရပ် ခင်း (3) လမ်းကောဟင်းလစဉ် အနရယကင်းရင်းသောအကာအဝေးက သတမထား ခင်း</p>
167	3	<p>ကားပင်ဆင်သည့် ကားနုပါတ် ဟားရရ ပးနောက် ကားပေါ်တင်မတပဆင် ခင်း (သ) တပဆင်သသော</p> <p>နေရာတင်မတကဆင်သောသက မညသဒဏဇေရကမညနည်း (1) ဒဏဇေရက ပး ကားနုပါတ် ဟားကရတသမးမည (2) ဒဏဇေရက ပး ကားနုပါတ် ဟားကနတသမးမည (3) ဒဏဇေရက ပး ကားမောင်း ခင်းခင်မ ပု၍ ကားနုပါတ် ဟားကနတသမးမည</p>
168	3	<p>ကားလင်စင်ကင်ဆောင်၍ အင်ဂျင်အား ကားသောမောတောဆင်ကယက မောင်းနှင်ပါက (1) ဒဏခတစရာမလပါ (2) ဒဏဇေရကမည (3) ဒဏဇေရက ပး ယာဉ်မောင်းနှင် ခင်းကရပတနခင်းမည</p>
169	3	<p>ယာဉ်မောင်းရေးခ (သ) ယာဉ်ငယ်၏နောက်ခပါလညထင်ခခါးပတမပတမပါက အောက်ပါမညသည့်လမ်းမျိုးတင်ဒဏဇေကောခအရေးယမညနည်း (1) ပညနယလမ်းအတကသာ (2) သးသနအ မနမောင်းလမ်းကောနှင် ဟင်းဝေးလမ်းကောအတကသာ (3) မညသည့်လမ်းမျိုးမဆ ။</p>
170	2	<p>သတမတထားသော စနန်းထကကျောလန၍ အရကသေစာ သောကစား ပး မောတောဆင်ကယနှင် မောတောယာဉ် မောင်းနှင်သမျှးက ပစမဆင်ရာ ပစဒဏ ချမတ ခင်း ခရမည ဖစ ပး (1) ရာသေတ ကး ဥပဒေနှင်အည တရားရးသ လောဟင်းခရမည။ (2) ဒဏဇေဆောင် ပး ချကချင်း ၎င်းမောတောယာဉ်က နေရာရေး ဟင်းကာ ထန်းသမး ခရမညအ ပငါ ယာဉ်မောင်းလင်စင်က ၁ နစမ ၂ နစအထ ဆင်းထားကာ ၎င်းယာဉ်လင်စင်နုပါတ် ဟားက ၂ နစ ဆင်းမည။ (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ရပသမးမည။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

171	1	<p>အငါးကားယာဉ်မောင်းသည့် ကားမောင်းလုပ်ငန်းစတင်လုပ်မည့်ဆလျှင် မည့်သ ပုလုပ်မည့်နည်း (1) အသကမေးဝမ်းကျောင်းလင်စင် ဖဆ၍ လုပ်ငန်းသုံးရန်လျှောက်တင်မည့် (2) သာမန်လင်စင် ဖဆ၍ လုပ်ငန်းသုံးရန်လျှောက်တင်မည့် (3) အသကမေးဝမ်းကျောင်းလင်စင်ကသာ ဖဆရန်လသည်</p>
172	3	<p>သတမတထားသည့် အ မဆေး မနနန်း တစနာရလျှင် 40 ကလမတာအထက် မောင်းနှင်သူများ ဒဏ်ခံအ ဖစ ထင်ဝမဒေါ်လာ (1) 1,200~2,400 ယမ (2) 2,400~6,000 ယမ (3) 6,000~36,000 ယမ ရကခရမည့်။</p>
173	3	<p>တစနစအတင်း ယာဉ်စည်းကမ်းမလကနာ၍ ပစမတ 12 မတအထက် အရေးယခရသည့်ယာဉ်မောင်းများက လမ်းအနရာယကင်းရင်းရေး ပညာပေးတန်း တကခင်းမည့်အ ပစ ပစဒဏ်အ ဖစ (1) ယာဉ်မောင်းလင်စင်အ ပးသမး ခင်း (2) ဒဏ်ခံဆောင် ခင်း (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ခေတသမး ခင်း ခရမည့်။</p>
174	2	<p>၃-လအတင်း ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည့်အမတသည့် ၃-မတထက်ကျော်လျှင် (1) ဒဏ်ခံပခရမည့်။ (2) ယာဉ်နပါတ် ဟး ထန်းသမးခရမည့်။ (3) ယာဉ်နပါတ် ဟးရပသမးခရမည့်။</p>
175	1	<p>အရကသောက ပးကားမောင်းနှင် ခင်း (သ) လသားလမ်း ကောင်းတင် ဖတတန်းသားလာနေသူများက ဦးစားမပေးပ ယာဉ်တကမ ဖစပါး၍ လသေဆေးမ ဖစပါးပါက ယာဉ်မောင်းသက အ ပစဒဏ်မည့်မျှပေးသင်မည့်နည်း (1) အ ပစဒဏ် ၁/၂ ဆ ပပေးမည့် (2) အ ပစဒဏ်ပေးဆရာမလပါ (3) မလအ ပစဒဏ်အတင်းပေးမည့်</p>
176	1	<p>ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မ ကောဒဏ်ပေးခရသသည့် ကန်းလမ်း ကး ကပရေးဌာန၏အ ပစပေးမကမကျေနပပါက (1) သကဆင်ရာဌာနတရားရုံးသ hတရားစဆ ခင်း၊ (2) ပဆောင်ရေးဝန် ကးဌာနသကနကက ခင်း (3) အပချုပ်ရေးရုံးသတင်တန်း ခင်း ။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

177	3	<p>အောက်ပါမည့်သည်ကားအမျိုးအစားသည် သတ်မှတ်ထားသောမီးသတ်ကရယာကတပဆင်ထားသည့်နည်း (1) ကားငယ် (2) စက်တပ စက်ဘား (3) ခရီးသည်တင်ကား ကား၊ ကနုတင်ကား ကား၊ လမ်းညွှန်ကား၊ ကလေးကားနှင့်ကားငယ်ကဆင်သော အတဆကကား</p>
178	3	<p>အောက်ပါ မည့်သည် မောတောယာဉ်များအနက် ပါဝင်ပတ်သက်မက တားဆီးသည် ကရယာများက တပဆင် ရမည့်နည်း။ (1) ၃. ၅တနအောက် ကနုတင်ကားများ။ (2) ဘတ်စကား။ (3) နောက်တယာဉ်နှင့် ကနုတင်ကား ကားများ။</p>
179	1	<p>ကားလင်စင်ရရ ပေးသောကယပင်ကားငယ်သည် အရေပုလပထားသောရေနဆင်ခတ်တင်လောစာဆ ဖင် လောစာအ ဖစ အသား ပုခင်းမလ၍အ ခားလောစာသားလျှင် စစဆေး ခင်းအ ကမက (1) ကားထပလပမသကတမး ၅ နှစ်မ ပည့်သောကားသည် စစဆေး ခင်း ပုစရာမလ။ ကားထပလပမသကတမး ၅ နှစ်အထက် ၁၀ နှစ်မ ပည့်သောကားသည် တစနှစ်အနည်းဆုံးတစ ကမစစဆေး ခင်း ပုရမည့် (2) ကားထပလပမသကတမး ၁၀ နှစ်အထက်ရသောကားသည် တစနှစ်အနည်းဆုံးသား ကမစစဆေး ခင်း ပုရမည့် (3) ကားထပလပမသကတမး ၅ နှစ်မ ပည့်သောကားသည် တစနှစ်အနည်းဆုံးနှစ် ကမစစဆေး ခင်း ပုရမည့်</p>
180	2	<p>မောတောယာဉ်သည် ဟင်းဝေးမဟတသောအ မနုလမ်းမ၏၏သာမနုလမ်းအပင်းတင်မောင်းနှင့်စေ့ စဉ်ယာဉ်မောင်း၊ ရေထင်ခတ်ထင်သ(သ) ယာဉ်ငယ်၏၏နောက်ထင်ခတ်ထင်နေသည့် ထင်ခါးပတ်ပတ်မထားလျှင်ယာဉ်မောင်းအားဒဏ်ငွေမည့်မျှဆောင်ရမည့်နည်း။ (1) ထင်ခါးဒေါ်လာ၅၀၀ (2) ထင်ခါးဒေါ်လာ ၁၅၀၀ (3) ထင်ခါးဒေါ်လာ၃၀၀၀</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

181	1	<p>ယာဉ်မောင်းသည့်ယာဉ်မောင်းနေစဉ်မဘာငံးဖုန်း၊ ကန ပျတာ (သ) အ ခားအလားတကရယာမျိုး ဖေဆသးစ ခငး၊ အချကအလကပေးပ ခငး (သ)</p> <p>ယာဉ်မောင်း ခငးကအနောက်အယက ဖစစေမညအ ခားအ ပုအမများ ပုလပ ပါကယာဉ်မောင်းအား (1) ထငဝမဒေါ်လာ၃၀၀၀၊ (2) ၂၀၀၀၊ (3)၁၀၀၀ ဒဏငေပေးဆောငစေရမည။</p>
182	1	<p>ယာဉ်ထကလကအလယအလတက ကားသညတနဖးစားနင တက ကားကမကာလသောအေခအနေနင စစမနပါနငသော ကား ဖစနေသများအတက (1) ဆ ကး 15, 000 မနစ ~ 90, 000 မနစ၊ ကား 30, 000 မနစ ~ 120, 000 မနစ။ (2) ဆ ကး 10, 000 မနစ ~ 90, 000 မနစ၊ ကား 30, 000 မနစ ~ 90, 000 မနစ။ (3) ဆ ကး 6, 000 မနစ ~ 12, 000 မနစ၊ ကား 30, 000 မနစ ~ 90, 000 မနစ။</p>
183	2	<p>သတမတထားသော စနးထကကျောလန၍ အရကသေစာ သောကစား မောင်းနငမ ကျူးလနသများသည ၁၀နစအတငး ဒတယအ ကမ မောင်းနင ခငး ဖင စညးကမး ဖောကဖျကသသည ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ ၁၂၀၀၀အ ပင၊ ချကချငး ၎ငးယာဉ်က နေရာရေဖေ ဟငးကာ ထနးသမး ခရပး၊ ယာဉ်အသားအလာ အနရာယကငးရငးရေး ဟောဖေပများ တကရောကရမညအ ပင (1) ၎ငးယာဉ်နပါတ ဟးက ဆငးငထားမည။ (၂) ၎ငးယာဉ်မောင်းလငစင ရပသမးမည။ (၃) ၎ငးယာဉ်မောင်းလငစင ကဆငးငမည။</p>
184	3	<p>ကား၂-စငးအထက လမးပေါ် ပုငမောင်းလျှငသော၎ငး၊ စတန ပအမောင်း ပုငလျှငသော၎ငး ပုမလျှင ဒဏငေထငဝမဒေါ်လာ ၃၀၀၀၀ ~ ၉၀၀၀၀ ဆောငရမညအ ပင ချကချငးအမောင်းပတပငပစမည။ ၎ငးအ ပင (1) ယာဉ်မောင်းလငစငထနးသမးခရမည။ (2) ယာဉ်နပါတ ဟးရပသမးခရမည။ (3) ယာဉ်မောင်းလငစငရပသမးခရမည။</p>
185	1	<p>ကားမောင်းသည အယလကဟောအပူစဒဂရ စစဆေးမက လကမခပါက ထငဝမငေ ၁၈၀၀၀ယမ ငေဒဏချမတ ပး</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		လမ်းပန်းဆက်သယရေး လခရေးသင်တန်း တက်ရမည်။ (1) ကားမောင်းလင်စင်က ဖျက်သမားရမည်။ (2) ကားမောင်းလင်စင်က ထန်းချုပ်ရမည်။ (3) ကားလက်မတက် ထန်းချုပ်ရမည်။
186	1	မကထရစတန်ချန် ၈ အထက်ရသော ယာဉ်များ အတက်ကားမောင်းမတ်တမ်းတင်စကနစ် မောင်းနစ် မဆင်ရာ အမင်အာရစနစ် စက်များက စည်းမျဉ်းနစ် အညှ လက်နာဆော့ရက် တပဆင် ထားခင်း မရသော ယာဉ်ပင်ရင်အား (1) ဒဏ်ငွေ။ (2) ယာဉ်လင်စင်က ဆင်းထားသည်။ (3) ယာဉ်မောင်း လင်စင်က ရပသမားလက်သည်။
187	3	ကားသေးယာဉ်မောင်းလင်စင် ခေတ်သမားခရသည်ကာလအတင်း ကားသေးထပ်မောင်းသက် ဒဏ်ငွေအဖေ ထင်ဝမဒေါ်လာ 6,000~24,000 ယမ ပေးဆောင်ရမည်အပင် နေရာတင်ပင် ကားမောင်းမက် ရပဆင်းစေ ပး (1) ကားလင်စင်ထပ်သမား ခင်း (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင်ထပ်သမား ခင်း (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင်အပေးသမား ခင်း ခရမည်။
188	1	ကလေးငယ်များတင်ဆောင်သောအထူးကား၊ ကျောင်းကားတနစ် ကျည်ညှအခါ ဦးစားပေး ခင်း (သ) အရန်ခလျော့ ခင်းတ မရလျှင် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည်အမတ် မတ်ခရမည်အပင် (1)ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ရမည်။ (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင်အသမားခရမည်။ (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင်ထန်းသမားခရမည်။
189	1	စည်းကမ်းဖောက်ဖျက် ပး မသန်စမ်းသများ ကားရပရန်သေးသန်နေရာတင် ကားရပသသည် (1)ဒဏ်ငွေရက်မည်။ (2) ယာဉ်နပါတ် ဟားထန်းသမားခရမည်။ (3) ဖျောင်းဖျပ်ညှပေးခရမည်။
190	3	ကားယာဉ်အားသေးသည် ယာဉ်ထက်မအလယအလတ်မကျောင်းသားက ကမမ ပုနစ်ပါတ် ပဒရမည်သများအတက် (1) ထားယသည် ကားစားအကောင်အ ကားကဆေသည်။ (2) သင်ကားဖက်မန်။ (3) သင်ကားစားအကောင်ဖက်မန်။



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

191	2	<p>ယာဉ်နပါတ ဟးက အ ဆားသအား ပေးသးလျှင် သမဟတ အ ဆားသထမ တးသးလျှင် ဒဏဇေ ပေးဆောငရမညအ ပင (၁)</p> <p>နပါတ ဟးထနးသမးခရမည။ (၂) နပါတ ဟးအသမးခရမည။</p> <p>(၃)ကားအသမးခရမည။</p>
192	2	<p>ဟငးဝေး၊ဖရးဝေးတင ယာဉ်မောငးနစဉ်</p> <p>ကနသတစညးကမးများကမလကနာလျှင် (1)</p> <p>စညးကမးဖောကဖျကသညအမတ မတခရ သောလညး</p> <p>ဒဏဇေမဆောငရပါ။ (2)ဒဏဇေအ ပင အမတမတခရမည။ (3)</p> <p>ဒဏဇေရကခရမည။</p>
193	3	<p>ကားယာဉ်ယာဉ် ကားသအား ကားသားရနကာလကခသညဟ</p> <p>ပမန ခငးကခစားရန၊ (1) ပမန။ (2) အမဆငးအစားမမနပါ။ (3)</p> <p>ပမနနင အမမနပါ။</p>
194	3	<p>မးပငရသောလမးဆတင မးန ဖတမောငးလျှင် (1) ဒဏဇေထငဝမဒေါလာ</p> <p>၃၆၀၀ ~ ၅၄၀၀ ရကခရမည။ (2)ယာဉ်မောငးလငစင</p> <p>တလထနးသမးခရမည။ (3) ဒဏဇေထငဝမဒေါလာ ၁၈၀၀ ~ ၅၄၀၀</p> <p>ရကခရမညအ ပင အမတမတခရမည။</p>
195	3	<p>ရထားလမးကးသညနေရာသ ကျောတက ခငး၊ ပန ခငး၊ နောက ပန ခငး</p> <p>သမဟတ ရပတန ခငး မညသမဆ (၁) ဒဏဇေဆောငရမည။ (၂)</p> <p>ဖောကဖျကမအတက ဒဏဇေ ကးနငအချကများ။ (၃) ဇေဒဏ၊</p> <p>ယာဉ်မောငးလငစင ဆငးင ခငး။</p>
196	3	<p>ကနတငယာဉ်သည ဝနပမတငထားသောလညး တတားများအား</p> <p>ဖတသနးရာတင သတမတထားသည တနချနထက ပနေပါက ဒဏဇေ</p> <p>ပေးဆောငရမညအ ပင (1) ယာဉ်ပငရင၊ (2) ကနတငဆောငခငးသ၊</p> <p>(3) ယာဉ်မောငးသသည လမးစညးကမး ဖောကဖျကကောငး</p> <p>အမတခရမည။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

197	1	သလမ်းနီ ကားလမ်းဆတ် အတင်းအဓမ ဖတ်မောင်းလျှင် (1) ဒဏ်ငွေအပင် အမတ်မတ်ခရမည်။ (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင် အသမ်းခရမည်။ (3) ဒဏ်ငွေရကခရမည်။
198	2	ယာဉ်စည်းကမ်းမလက်နာ၍ ပစမတယခရ ပး 2 နစအတင်း ယာဉ်မောင်းလင်စင် 2 ကမသမ်းခရ ပးနောက် စည်းကမ်းမလက်နာ၍ ပစမတထပပေးခရပါက (1) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ခေတသမ်း ခင်း (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင် အ ပးသမ်း ခင်း (3) ဒဏ်ငွေပေးဆောင် ခင်း ခရမည်။
199	1	သတမတ်ချကအတင်း အနရာယရသောပစည်းများမတင်လျှင် (1) စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည်အမတ် မတ်ခရမည်။ (2) ယာဉ်နိပါတ် ဟင်းထန်းသမ်းခရမည်။ (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင်ထန်းသမ်းခရမည်။
200	2	ယာဉ်ထက်သက ပင်ဆင်သောအ ပုနရန် ပန် ကားမနီ အပတ်မစားလသည်တင် ဖစရပါက၊ (1) ဖျက်လက်မနီပါ။ (2) သင်ကာ ကယခသောသကာ ကယ ခင်းသောအချန်မ ပုရန်။ (3) ကာ ကယကမရပါ။
201	1	အနရာယ ကးသည် ပစည်းများအား တင်ဆောင်သည် ယာဉ်မောင်းသသည် (1) မမမောင်းနီသည် ယာဉ်အမျိုးအစားအတက် ယာဉ်မောင်းလင်စင် ရရမည်အပင် ယာဉ်မောင်းသင်တန်း စနစ်တကျတကာ အောင်လက်မတ် ရသ ဖစရမည်။ (2) အင်းယာဉ်မောင်း လင်စင်သာ ရရန် လသည်။ (3) ချတ်ဆရသည် ကနတင်ကား မောင်းနီသည် ယာဉ်မောင်းလင်စင် ရရမည်။
202	1	လမ်းမပေါ်တင် စနစ်ယာဉ်များ နေရာယထားကောင်း ပညသက တင် ကားလျှင် သမဟတ် ရဌာန်၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထန်းသမ်းရေးဌာန်မ စစဆေးတေ့ရပါက ရဌာန်မ ယာဉ်ပင်ရင်အား သတမတ်ထားသည် အချန်အတင်း ရင်းလင်းရန် အကောင်း ကားမည်။ ရင်းလင်းခင်း မရပါက (1) သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထန်းသမ်းရေးဌာန်မ ကားက ဟင်းရေသမ်းဆည်းထား ပး ကားပင်ရင်ထ ကနကျစရတ်

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		တောငးယနသည။ (2) နဂမလအတငး နေရာယထားနသည။ (3) တကရက ဖျကဆးဖျောကဖျကပါ။
203	1	လမးဘေးတင နေရာယနေသည စနပစယာဉ်များအား ပတဝနးကျငထနးသမးရေးနင ဆငရာဌာနများက ဟေးရေးထနးသမးထားကာ ဧက တချက ထတပန ပး (1) ၁ လ၊ (2) ၂ လ၊ (3) ၃ လအတငး သားရောကထတယသ မရပါက စနပစပစညးအ ဖစ ရငးလငးနသည။
204	3	ကနသတနနးထက ကျောမေးသအား အရေးယရာတင စညးကမးဖောကဖျကရာ နေရာ ၂ ခအ ကား (1) ၁၄ ကလမတာအထက (2) ၈ ကလမတာအထက၊ (3) ၆ ကလမတာအထက ကာဝေးပါက ဆကတက အရေးယနသည။ သသောလညး လဏခေးအတငးဌ်မ ဤစညးကမးချကတင အကျူးမဝငပါ။
205	2	ယာဉ်ပငရင သမဟတ ယာဉ်မေးသက ယာဉ်စညးကမး၊ လမးစညးကမး ဖောကဖျကကေး အကေးစ လကခရရပးနောက ဒဏတပ ခငးဆငရာ စညးမျဉ်း နပတ ဣ အပဒခ ၃ ပါ သတမတချက အရ (1) ၁၀ ရက၊ (2) ၁၅ ရက၊ (3) ၂၀ ရကအတငး စရငချက ချရနမလပ သတမတထားသည ဌာနတင ဒဏငေးပေးဆောငကာ အမပတရမည။
206	2	ယာဉ်ငယရေးခနး သမဟတ ကနတငယာဉ် ယာဉ်မေးခနးတင သတမတဦးရေထက လပတငလျှင ယာဉ်မေးသသည (1)ယာဉ်မေးလငစငထနးသမးခရမည။ (2)ဒဏငေးဆောငရမည။ (3)ဒဏငေးအ ပင ယာဉ်မေးလငစငထနးသမးခရမည။
207	2	ယာဉ်တကမ ဖစသညအခါ လသေးခငး၊ ဒဏရာရ ခငးမရသညအ ပင ကားလညးဆကမေးနငနငသေးလျှကနင ကားနေရာက အ မနမတသား ပး လမးဘေးသမရေး ရှေးသောကေး ယာဉ်အသားအလာက အနောကအယက ဖစစေးလျှင (1) ထကားက

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ထန်း သမားထားမည်။ (2)ဒဏ်ငွေပမာဏ။ (3)နပါတ် ဟားထန်းသမားထားမည်။
208	2	ကားရုံး ကား ပင်မအချိန် မင်္ဂလာသားသန့်မာ ကားယာဉ်အားကားသကသားမတည့် ပေးကောင်း အခင်အရေးတရား ကားစာ ကားယာဉ်အကောင်က ကညာခသည်။ မမန်ခသောအခင်အရေးများကတင် ပရန်။ (1) ကားစားအကောင်ဖယခရန်။ (2) ကားစားအကောင်ဖုခရန်။ (3) ကားယာဉ်သကားသကသားကသင်ပတရန်။
209	2	လင်စင်မ မောင်းနှင်ခင်း သမဟတ အရကသေစာ သောကစားပေးနောက် မောင်းနှင်ခင်းကောင် တပါးသား ထခကဒဏရာ ရစေလျှင်၊ အသကဆုံးရုံးစေလျှင် ရာဇဝတမဆင်ရာ ဥပဒေအရ အပစပေးခရပါက ပစဒဏက (1) သးပတစပ၊ (2) တစဝက၊ (3) တစဆ တးမ ကျခရမည်။
210	2	အ မန်မောင်း လမ်းကောင်တင် စည်းကမ်းချက်အတင်း မောင်းနှင်စဉ် လ သမဟတ အနေးယာဉ်များက စည်းကမ်းချက်က မလကနာပ အ မန်လမ်းကောင်ပေါ်သ ရောက်ရလာကာ ထခကဒဏရာရ၊ အသကဆုံးရုံးမ ဖစဟးပါက ရာဇဝတမဆင်ရာ ဥပဒေအရ အပစပေးခရလျှင် ပစဒဏက (1) မဟေးမလ၊ (2) လျှောပေါ၊ (3) တးမ ချမတသည်။
211	3	အရေးယခရသသည်မကျေနပါက၊ မလအရေးယသောဌာနကတရားခအ ဖစသကဆင်ရာဒေသအပင်းတရားရုံး တင်တရားစဆင်သည်။ စဆချက်ကရတသမးလသောတင် ပချက်က မလတရားရုံး၏၏ ဆးဖတချက်စာပေးပရောက်ရ ပေးနောက်၊ (1) ၁၀ ရက် (2) ၂၀ရက် (3) ၃၀ ရက်အတင်းတင် ပနိုင်သည်။
212	3	ယာဉ်မောင်းသသည် မန်ချန်တင် အတင်းဖတကျောလျှင် ဒဏ်ငွေ ပေးဆောင်ရမည်အပင် လမ်းစည်းကမ်း ဖောက်ဖျက်ကောင်း (1) ၁ မတ၊ (2) ၂ မတ၊ (3) ၃ မတ အမတခရမည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

213	3	အောက်ဖော်ပြပါအနက် မညီညာအချက်က ဖောက်ဖျက်လျှင် ယာဉ်ပင်ရင်အား အရေးယူနိုင်သည်။ (1) လင်စင်မ မောင်းနှင်ခင်း၊ (2) အရက်သေစာ သောက်စားပေး မောင်းနှင်ခင်း၊ (3) ယာဉ်မောင်းသ ကားပေါ်တင် မရပေ ကားက စည်းမကမ်းမ ရပေထား ခင်း။
214	1	လင်စင်မရသေးသော ကယတင်တပဆင်ယာဉ်နှင့်ဖျက်သမီးယာဉ်များဆက်လက်မောင်းနှင်ပါက အဆင်မပြေအား (1) သမီးဆည်း ပေးဒဏ်ရမည်၊ (2) လေလတင်ရောင်းချမည်၊ (3) ဒဏ်ပေးဆောင်ပေးရေးယူစေသည့်အ ပစ်ပေးခံရမည်။
215	2	ကနတင်ယာဉ် ကားများ၊ ခရီးသည်တင် ယာဉ် ကားများ၊ ချိတ်ဆီရသည် ကနတင်ယာဉ်များအား လင်စင်မ မောင်းနှင်ပါက ဒဏ်ပေးဆောင်ရမည်အ ပစ် (1) ယာဉ်လင်စင် အသမီးခံရမည်။ (2) မောင်းနှင်မ ချက်ချင်း တားဆီးခံရမည်။ (3) မောတော်ယာဉ် သမီးပကခံရမည်။
216	3	မောတော်ကား၊ ဆင်ကယမောင်းသည့် အယလကဟောအပျစ်ဒဂရသည် စည်းနမ်းထက် မငါးပါက ငွေဒဏ်ချပေး ဤကားက ပချင်းထန်းချုပ်ရမည်။ ထအပစ် ကားမောင်းလင်စင်က မညီညာထန်းချုပ်ရမည်နည်း။ (1) ၃လ။ (2) ၆လ။ (3) ၁-၂နှစ်။
217	3	ဟင်းဝေး (သ) အ မနုလမ်းမ ကားပေါ်မောင်းနှင်ရာတင်ယာဉ်မောင်းသ၊ ရေ ထင်ထင်သန်သန် ယာဉ်ငယ်နောက်ထင်ထင်သများ ထင်ခါးပတ်ပတ်မထားပါက၊ ထင်ဝမဒေါ်လာ (1) ၁၀၀၀-၂၀၀၀ (2) ၁၅၀၀-၃၀၀၀ (3) ၃၀၀၀-၆၀၀၀ ဒဏ်ပေးဆောင်ရမည်။
218	2	အသကျယ်လောင်သည်ဟုန်း သမဟတ် ဆညသထက်စေသည့် ကရယာများ တပဆင်ပါက ယာဉ်ပင်ရင်သည် ဒဏ်တပခံရမည်အ ပစ် (1) မောတော်ယာဉ် သမီးပက ခင်း၊ (2) ထဟန်း သမဟတ် အသ မည့် ကရယာ သမီးပက ခင်း၊ (3) ယာဉ်လင်စင် သမီးပက ခင်း ခံရမည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

219	3	ကားလမ်းပေါ်တင် မေလမမကောက် မောင်းနှင်သော ယာဉ်မောင်းသား (1) ဒဏ်ငွေ။ (2) ဟော့ဟေပ။ (3) ဒဏ်ငွေနှင့် မောတော်ယာဉ်နုပါတ် ဟားက ဖိလ ကာ ဆင်းင ခင်းနှင် ယာဉ်အသားအလာ အနရာယကင်းရင်းရေး ဟော့ဟေပ များက တကရောကရမည်။
220	2	မောတော်ယာဉ်အား စည်းကမ်းမ ရပထားသည်အတိုက် အရေးယခရပးနောက် ပုပင ခင်း မရလျှင် (1) ၁ နာရီ၊ (2) ၂ နာရီ၊ (3) နာရီဝက် ခားပးနောက် ဆက်တက် အရေးယနှင်သည်။
221	3	အ မနနန်းကျောလနမောင်းနှင် ကောင်းဖောထတတေရချန်သည်၊ (1) ကျူးလနသည်အချန် ကာ ခားမ ၄ မနစထက (သ) လမ်းဆတ်ခထကကျောလနမောင်းနှင် ပးခလျှင် (2) ကျူးလနသည်အချန် ကာ ခားမ ၅ မနစထက (သ) လမ်းဆတ်ခထကကျောလနမောင်းနှင် ပးခလျှင် (3) ကျူးလနသည်နေရာကာ ခားမ ၆ ကလအထက၊ ကျူးလနသည်အချန်ကာ ခားမ၆မနစထက (သ) လမ်းဆတ်ခထကကျောလန ပး မောင်းနှင်ခလျှင် တဆကတည်းကျူးလနသည်ဟသတမတရမည် ။ (ဥမထတင်ကျူးလန ခင်းကဏ္ဍ်သတမတချကတင်မပါဝင်ပေ)
222	3	ကားမောင်းသသည် စည်းကမ်းချကဖောကဖျကဏ္ဍ် ကားရပနားပါက ဒဏ်ငွေ မည်သချပေးမည်နည်း။ (1) ၁၂၀၀ယမ (2) ၁၈၀၀ယမ (3) ၂၄၀၀ယမ။
223	3	ဘေးကင်းစာ ယာဉ်မောင်းရေး ပညာပေးသင်တန်း တကရောကရမည် ယာဉ်မောင်းသသည် အ ကောင်းမရပ ပျကကပါက ဒဏ်ငွေ ထင်ဝမ ဒေါ်လာ ၁၈၀၀ ပေးဆောင်ရမည်အ ပင နောက်တ ကမ အ ကောင်း ကားပါလျက ဖိ လအတင်း တကရောက ခင်း မရပါက (1)ယာဉ်လင်စင်ထန်းသမးခရမည်။ (2)ယာဉ်မောင်းလင်စင်အသမးခရမည်။ (3) ယာဉ်မောင်းလင်စင်ထန်းသမးခရမည်။
224	2	အရကသောက ပး ကားမောင်းပါက အယလကဟော ပင်းအားသည် သတမတစချန်ထက ပ မငပါက အောက်ပါ ပစဒဏ်များ ပေးနှင်သည်။ (1)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ယာဉ်မောင်းလင်စင် ခေတသမား၍ ရသည်။ (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ခေတသမား၍ မရပါ။ (3) မသတ်မှတ်ထားပါ။
225	1	ကားယာဉ်သမား ကားအမျိုးအစားရခဲသည်ဟု ကာလရောင်း ကား၊ ရောင်းသားဖက် ငါး၊ ရုပ်ကိစ္စထုတ်ဖောက်၊ ကားအားပ ပေးထုတ်ဖောက်၊ ဆက်ကားစားခံသည်ဟု ကာလရောင်း ကားက ဖညစကရန်၊ (1) ဖစရမည်။ (2) လချင်မည်။ (3) အခါမသတ်မှတ်ရမည်။ ဆေးရုံးမှာရလာမ ဖင် အထိအစားများက ပယရားရန်။
226	3	ယာဉ်မောင်းသည့် မည့်သည်စည်းကမ်းက ဖောက်ဖျက်ပါက ဘေးကင်းစွာ ယာဉ်မောင်းရေး ပညာပေးသင်တန်းက တက်ရောက်ရန် လအပပါသလ။ (1) မောတော်ယာဉ်အား စည်းကမ်းမ ရပေးခင်း၊ (2) ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဆောင်မထား ခင်း၊ (3) လမ်းမပေါ်တင် ဝေဝက မောင်းနှင် ခင်း။
227	2	မောတော်ယာဉ်သည် ဥပဒေလက်ခံခေါင်းအင်းသ ဝင်ရောက်သည်အခါ စတင် ကျက် ကားရပ ခင်း၊ ခေတ ကားရပ ခင်း၊ ကားကျော်တက် ခင်း သမဟတ ကားနောက်ဆတ် ခင်းတက် လပဆောင်နှင်ပါသလား။ (1) အရေးပေါ်အခါ အနေမျိုးတင် လပဆောင်နှင်သည်။ (2) မည့်သည်အခါ အနေမျိုးတင်မ လပဆောင်ခင်မရပါ။ (3) သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်း မရပါ။
228	2	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမ၏ ယာဉ်ဝင်ယာဉ်ထွက် လမ်းခမျိုးတင် (1) စတင်လက်ရ ရပနားနှင်သည်။ (2) မီးပျင် သမဟတ ယာဉ်ထုန်းရ၏၏ ညန် ကားချက်အတင်း မောင်းနှင်ရမည်။ (3) အခါအနေပေးလျှင် ရပနားနှင်သည်။
229	2	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် (1) ဂင်ယကေ့ ကေ့နှင်သည်။ (2) ဂင်ယကေ့ မကေ့နှင်ပါ။ (3) ပမကျယ်ပျံ့သည် နေရာကရေး ပေးမ ဂင်ယကေ့ ကေ့သင်သည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

230	3	<p>ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမ၏ လမ်းခများတင် မောင်းနှင်သည့် ကနသတန်းမှာ တနာရီလျှင် (1) ၂၀ ကလမတာ၊ (2) ၃၀ ကလမတာ၊ (3) လမ်းညနးပ ကနသတန်းအတင်း ဖစသည်။</p>
231	3	<p>ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမ၏ တနာရီ ၉၀ ကလမတာနန်း အထက် မောင်းနှင်ရန် သတမတထားသည် အပင်းတင် အနေးဆး တနာရီလျှင် (1) ၆၀ ကလမတာ၊ (2) ၇၀ ကလမတာ၊ (3) ၈၀ ကလမတာနန်း ဖင် မောင်းနှင်ရမည်။ ဒထကနေးသည် ယာဉ်ငယများ အပင်း လမ်းကတင် မောင်းနှင်သသည်။</p>
232	3	<p>ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမ၏ လမ်းကတစခတည်းတင် တနာရီလျှင် ၇၀ ကလမတာနန်း ဖင် မောင်းနှင်နေသည် ရှေ့နောက် ယာဉ်ငယ နစစင်းအကား အနည်းဆး အကာအဝေးမှာ (1) ၁၅ ကလမတာ၊ (2) ၂၅ ကလမတာ၊ (3) ၃၅ ကလမတာ ခးသသည်။</p>
233	3	<p>ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်သည့် ယာဉ်များသည် သတမတထားသည် နေရာမအပ အခးနေရာများတင် (1) ခရဲးသည်နင် ကနစညများအား အချန်မရေး တင်နှင် ချန်သည်။ (2) ခရဲးသည်နင် ကနစညများအား ချန်သောလည်း မတင်နှင်ပါ။ (3) ခရဲးသည်နင် ကနစညများအား မတင်နှင် မချန်ပါ။</p>
234	2	<p>အနရာယ ကးသည် ကနပစည်းများ တင်ဆောင်ကာ ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် (1) အတင်းပင်းလမ်းက၊ (2) အပင်း လမ်းက၊ (3) မညသည်လမ်းကတင်မဆ မောင်းနှင်နိုင်သည်။ သသော လမ်းကမဟင်းလရ။</p>
235	2	<p>ယာဉ် ကးများ ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် (1) အတင်းပင်း လမ်းက၊ (2) အပင်း လမ်းက၊ (3) အတင်း၊ အပင် မညသည်လမ်းကတင်မဆ မောင်းနှင်သည်။</p>
236	1	<p>ဖရဲးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မတောတဆ ယာဉ်တကမ ဖစဟးပါက သကဆင်ရာ တာဝန်ရသည်ဌာနမှာ (1) ပညထရေးဝန် ကးဌာန ဗဟရဌာနချုပ် ဖရဲးဝေး ရဌာန၊ (2) အခင်း ဖစဟးရာ နယပင် ရဌာန၊ (3)</p>



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ပညာထရေးဝန် ကးဌာန ဗဟရဌာနချုပ် လမ်းပန်းဆက်သယရေးအဖွဲ့ ဖစသည်။
237	1	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်နေစဉ် အငျှင်အခေအနေ မဟန်ကောင်း၊ အရန် ၆၀ ကလမတာအထိ မတင်နှင်ကောင်း တေ့ရလျှင် (1) ယာဉ်တကမ မဖစဟေးစေရန် အနီးဆုံး ထကပေါ်ကမ ဆင်းသင်သည်။ (2) ချက်ချင်းရပကာ ပင်ဆင်သင်သည်။ (3) ဆက်လက်မောင်းနှင်သင်သည်။
238	1	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်နေစဉ် (1) အရေးပေါ်သီး ဘေးလမ်းမ မကျောတကရ။ (2) အရေးပေါ်သီး ဘေးလမ်းမတဆင် ကျောတကနှင်သည်။ (3) အရန်တင် လမ်းကောမသာ ကျောတကနှင်သည်။
239	3	မီးလေဝသ ပမန်အခေအနေတင် ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်၌ အမန်ဆီးမောင်းနှင်သည် ကန်သတန်းမာ တနာရလျှင် (1) ၁၂၀ ကလမတာ၊ (2) ၁၁၀ ကလမတာ၊ (3) လမ်းညွှန်းပ ကန်သတန်းအတင်း ဖစသည်။
240	2	မူးခဲများ၊ မီးခဲများ ထထပရ်၊ မီးလေသညီးထနရ် မင်ကင်းမသမက ဖစနေချန် ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်၌ မောင်းနှင်ရာတင် (1) အနီးဆုံး ကန်သတန်း တနာရလျှင် ၆၀ ကလမတာ မောင်းနှင်သင်သည်။ (2) ၄၀ ကလမတာအောက် မောင်းနှင်သင်သည်။ သမဟတ လမ်းဘေးတင်ရပကာ အနရာယရကောင်း အချက်ပမီးက ထန်းထားသင်သည်။ (3) ပမန်နန်းအတင်း မောင်းနှင်သင်သည်။
241	2	တစကောလမ်း၏ လမ်းခနှင် အရန်တင်၊ အရန်လျှောလမ်းကောတင် မောင်းနှင်သည် ယာဉ်များသည် (1) ကျောတကနှင်သည်။ (2) ကျောမတကရ။ (3) ခေတရပနားနှင်သည်။
242	1	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်နေစဉ် စကချို့ယင်းပါက (1) အရေးပေါ်သီး ဘေးလမ်းသ သားရပကာ အကအညက် စောပေါ်။ (2)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ယာဉ်က ချက်ချင်းရပ်ကာ အကအညှစ် ဆင်းတောင်းပါ။ (3) မတဆေ၏၏ ယာဉ် ဖင်လာဆယရန် အကအညှစ်တောင်းပါ။
243	1	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် (1) အလအယက အ မနမမောင်းရ။ နေးနေး ဖင် ယဉ်တန်း မမောင်းရ။ (2) အလအယက အ မနမောင်းနှင်သောလည်း နေးနေးနှင် ယဉ်တန်းမမောင်းရ။ (3) အလအယက အ မနမမောင်းရ။ သသောလည်း ခပနေးနေးနှင် ယဉ်တန်း မောင်းနှင်သည်။
244	2	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်း၏၏ အသားအ ပန် လမ်းက များသည် (1) သာမန် လမ်းက ကခ စည်းများ ဖင်သာ ခထားသည်။ (2) လးဝခ ဆား ထားသည် တစလမ်းသား လမ်းက က ဖစသည်။ (3) မးရောငများ ဖင် ခထားသည် လမ်းက က ဖစသည်။
245	2	ယာဉ်မောင်းနှင်နေစဉ်ဘေးဘက်ရယာဉ်က ကမယာဉ်သည်အချက် ပမး ပရ် ယာဉ်က က ဟင်းလမောင်းနှင်သည်ကတေ့လျှင် (1) အ မနနန်း မင်၍ကျောတကမကဟနတား ခင်း၊ (2) အ မနနန်းလျှော့၍ကျောတကမကခ ပျ ခင်း (3) ကျောတကမညယာဉ်နှင်အ ပျင်မောင်းနှင် ခင်း။
246	2	အများစ ကားသောအချန်နှင် က ကယသမာ အသကတာချို့ ပညစသးသောအခေ အနေများ၊ (1) အမဆင်ရာအားမ ဖစမနေ။ (2) အမဆင်ရာအား ကားမမ ဖစမနေ။ (3) အမဆင်ရာအား ကား ဖစနေမနေ။
247	2	မူးများ မးများ ထထပချန်၊ မးလေသည်းထန်ချန်တင် မောင်းနှင်ပါက အရန်လျှော့ရမညအ ပင် (1) အရေ့ရ မောတေယာဉ်နှင် ပမန်းကပစာ မောင်းနှင်သင်သည်။ (2) ခပခခ မောင်းနှင်သင်သည်။ (3) သတမတချက် မရပါ။
248	2	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းမပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် (1) လးဝ မကျောတကရ။ (2) သတမတချက်အရ အရန်ထန်းညကာ ဘေးကင်းမည

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		လမ်းကေတင် ကျောတကသင်သည်။ (3) ကျောတကခင် ပုထားသည် လမ်းတင်သာ ကျောတကင်သည်။
249	2	အဝေးပေးလမ်းမ သမဟတ အ မနလမ်းပေါ်တင် မောင်းနှင်နေစဉ်အတင်း ထက်ပေါက်ချဉ်းကပ်လမ်းက လတ်သားခပါက (1) လမ်းဘေးတင် ခေတရပုနားနှင့် ပေး အနောက်ဘက်တင် အလာကားမရသည်အချန်အထက် စောင့်ဆင်း ပေး ဂင်ယကေ့ကေ့ ပေး ထက်ပေါက်တင် ဆင်းနိုင်သည်။ (2) နောက်ထက်ပေါက်ချဉ်းကပ်လမ်းအထ မောင်းနှင်သားရမည်။ (3) လမ်းဘေးတင် ခေတရပုနားနှင့် ပေး အနောက်ဘက်တင် လာသောကားမရသည်အချန်အထက် စောင့်ဆင်း ပေး နောက်ဆတ်ကာ ထက်ပေါက်တင် ဆင်းနိုင်သည်။
250	3	မကမန်းပင်ပပါ လမ်းညွှန်း အမတ်အသားများသည် (1) လမ်းဘေးတင် အလဆင်ထားသည် ပများ ဖစသည်။ (2) အရေးပါသည် ကားလမ်း ဖစကင်း ဖေ ပသည်။ (3) ဖရီးဝေး လမ်းညွှန်း အမတ်အသားများ ဖစသည်။
251	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်း၏၏ အတင်းပင်း လမ်းကေသည် ကားကျောတကသည် လမ်းကေ ဖစသည်။ သသောလည်း ယာဉ်ငယ်များသည် ယာဉ်ကေ မပတ်ဆသည် အခေအနေတင် (1) နေ့နေမောင်းနိုင်သည်။ (2) နေ့နေမမောင်းရ။ (3) ထလမ်းအပင်း၌ ခင် ပုထားသည် အ မင်ဆင်း ကန့်သတ်နန်း ဖင် အတင်းပင်းလမ်းကေတင် မောင်းနှင်သင်သည်။
252	1	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းပေါ်တင် ယာဉ် ကားများသည် ကျောတက ခင်းမအပ (1) အ ပင်ပင်း လမ်းကေ၊ (2) အတင်းပင်း လမ်းကေတင် မောင်းနှင်သင်သည်။ (3) သတ်မတ်ချက် မရပါ။
253	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် လမ်းကေ ဟင်းလပါက အချက် ပမး ဖင် အချက် ပရမည်အ ပင် အရေးအ ကင်းဆင်း အချက်မာ (1) ကားနေရာလတ် ရသည်နှင့် တ ပုငနက် ဖောင်းနိုင်သည်။ (2) အရေးယာဉ်နှင့် အကာအဝေးက သတ် ပုရန်သာ လသည်။ (3)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		အရေယာဉ်ရော အနောက်ယာဉ်နှင့် အကာအဝေးကပါ သတ်ပုရန် လအပသည်။
254	3	အချန်လနေရ၍ (1) ကနသတနန်းထက မန မန မောင်းနှင်သည်။ (2) ယာဉ်စည်းကမ်း လမ်းစည်းကမ်းက လကနာရန် မလပါ။ (3) သတမတချကအတင်း မောင်းနှင်ရမည်။
255	1	အကာအကယယ မောင်းနှင်ခင်း ဆသည်မှာ (1) ယာဉ်တကမ မ ၅၀ဟားမ ယာဉ်မတကမအောင် သတရရ ချကချင်း တန ပနနှင့်ခင်း၊ (2) ကျွမ်းကျင်သည် ယာဉ်မောင်းပညာ၊ (3) ကောင်းမန်သည် အလေအထက ဆလသည်။
256	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်း၏၏ အကေလမ်းကေသ ဝင်ရောက်ရာတင် (1) အရန်တင် လမ်းကေတင် ဦးစာ အရန်လျှောက်က ဘေးကင်းပ ဆသည်နှင့် ဝင်နိုင်သည်။ (2) ဘယဘက အချက ပမး ပပး ချကချင်းဝင်နိုင်သည်။ (3) အရန်တင် လမ်းကေတင် ဦးစာ အရန်တင်က ဘေးကင်းပ ဆမ ဝင်နိုင်သည်။
257	2	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်း၏၏ အကေလမ်းကေမ ထကဆမညဆလျှင် (1) အချန်မရေး ထကနိုင်သည်။ (2) ဦးစာ ညာဘကကပမောင်း ပး တ ဖည်း ဖည်း အရန်လျှောက်က ထကနိုင်သည်။ (3) ညာဘက အချက ပမး ပကာ ချကချင်း ထကနိုင်သည်။
258	3	ညာဘက မျှတင်းဦးမောင်းစဉ်၊ အနးကပ မျကနာချင်းဆင် ကားရောင်စဉ် သမဟတ ရေယာဉ်နှင့် မတာ ၁၀၀ အကာသာ ရလျှင် ဘေးကင်းကင်း မောင်းနှင်ရန် (1) အရောင်ပါသည် မျကမန် တပသင်သည်။ (2) အဝေးထမ်းမက သးသင်သည်။ (3) အနးထမ်းမက သးသင်သည်။
259	1	ရေလမ်းသည် လမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် (1) နေးနေးမောင်းသင်သည်။ (2) မန မန ဖတသင်သည်။ (3) ဘရတများများ သးသင်သည်။
260	3	ညအချန်ယာဉ်မောင်းနေစဉ်မျှကနာချင်းဆင်မလင်းအား ပင်းသောရေမး (သ) အဝေးပေးမးဖင်၍မောင်းလာသောယာဉ်နှင့်တေလျှင် (1) အဝေးပေးမး ပ၍တန ပနမည် (2)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		အလယ်ယာဉ်ကောဘကသကပၣ်မောငးနငမည (၃) ယာဘကယာဉ်ကောသ တတနငသရေ့ အရနလျောပေးမည၊ ထ ပငပတဝနးကျငလမးအေ ခအနေကလကၣ်သတထားမောငးနငမည။
261	3	မောတောယာဉ် ဘးချောလျှင (၁) စတယာရငအား ချောသညဘကနင ဆနကျငဘကသ လညပါ။ (၂) ချကချငးဘရတအပပါ။ (၃) စတယာရငအား ဘးချောသညဘကသ ဖညးဖညး လညယပါ။
262	1	အတောတဆမ ဖစဟးလျှင (၁) အခငးဖစဟးရာ နေရာ မပျကအောင သတထားပး ရအား အကောငးကားသငသည။ (၂) မမနင မဆငသောကောင အမန မောငးပေးပါ။ (၃) မမ အပစမ ဖစအောင ကျူးကောငးပ ငငးခနဟဆပါ။
263	2	ယာဉ်တကမတာဝနနငပတသကၣ် ဒေသဆငရာစစဆေးအက ဖတအသငးမ ဆေးဖတပေးချကအပေါ် မတသောအ မငရလျှင (၁)အ ကငးမနာခါလကနာရမည။ (၂) သကဆငရာဌာနထ နောကတ ကမ အက ဖတပေးရန လျှောကထားနငသည။ (၃) တရားရေးဌာနတင တရားစဆနငသည။
264	2	အရနနနး မနလေ ယာဉ်မောငးသ၏၏ မငကငး (၁) မဟငးလပါ။ (၂) ကျဉ်းမောငးလာလေ ဖစသည။ (၃) ကျယဝနးလာလေ ဖစသည။
265	1	သတမတအ မနနနးထကကျောလနမောငးနင ခငးသညယာဉ်မခငး ဖစရ ခငး ၏၏အကောအချက ဖစသည။ ကကယရနနညးလမးမာ (၁) အချနမရောကလၣ်အ မနနနးကျောလနမောငးနင ခငး မ ဖစစရနသငလျောသညအချနကစစဉ်တကချကၣ်ထကဆာရမည။ (၂) ကားအငဂျင၏၏ကပရကတာဆပေါကကျဉ်းအောငညပေးရန။ (၃) ဘရတအမကောငးအောငစစဉ်ထားရန။
266	3	လမးဆလမးဂတငဝဘကသ ကောရနအောကပါအချကများတငမညသညအချကမားနေသနညး (၁) ဝဘကကောရနအချက ပမးစမးမ ဝဘကသကောရန။ (၂) ရေ့တညတည

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		မောင်းသောယာဉ် ဖတ်ကျောသားမ ဝဘကသကေရုန်။ (၃) မားစမ်းလျှင်စမ်းခင်း ချက ခင်းအလျှင်ဆေး ဝဘကသကေရုန်။
267	1	ယာဉ်ကော်က ကမောက်ကမ ဖစကာ ယာဉ်ကော်ပတ်ဆမ်၊ ယာဉ်တကမ ဖစဟေးရုသည် အဓက အကောင်းအရင်းမာ (1)ယာဉ်မောင်းသ သမဟတ် လမ်းသားသများက လမ်းစည်းကမ်းက မလကနာ ခင်း၊ (2) ယာဉ်အရေအတက များလန်းခင်း၊ (3) လမ်းရေယာ မကျယဝန်းခင်းကော ဖစသည်။
268	1	မတောတဆမ ဖစဟေးရုခင်းမာ များသောအားဖ လမ်းစည်းကမ်း မလကနာ ခင်း၊ ပေါဆ ခင်းစသည် လပယောဂ ကော ဖစသည်။ ထကော (1) ယာဉ်မောင်းသ ကျင်ဝတကောင်းမနစေရန် လမ်းစည်းကမ်း ပညာပေး လေကျင်ရေး၊ (2) ယာဉ်မောင်းမ ပမကျွမ်းကျင်စေရေး၊ (3) မောတောယာဉ် စကပင်းဆင်ရာ ထန်းသမန်းညးအကော ပညာပေးရေး က ဦးစားပေး ဆောငရကသသည်။
269	1	လမ်းကော်များစာရသည် လမ်းဆပေါ်မရောက်မ (1) အ ဖျရောငလင်းနစလင်းတားထားသည် လမ်းတင လမ်းကော်အကော ဟင်းအလ လပခင်မရပါ။ (2) လမ်းဆတင အလယတက ကော့နငရန်အတက အ ဖျရောငလင်းနစလင်းတားထားသည်လမ်းတင လမ်းကော်အကော ဟင်းအလ လပနငသည်။ (3) အဝါရောငလင်းနစလင်းတားထားသည်လမ်းတင လမ်းကော်အကော ဟင်းအလ လပနငသည်။
270	1	မားထေးသည် အကာအဝေး ရတတရကဝေးသားလျှင် ကန်းဆင်းလမ်းတင မောင်းနငခင်း ဖစနငသ ဖစ အနရာယ မဖစစေရန် (1) အရန်လျှော မောင်းသငသည်။ (2) အရန်တင မောင်းသငသည်။ (3) ကားခေါင်းမားက ပတသငသည်။
271	1	ညဘကမောင်းနငစဉ် ရေမူးအလင်းတန်း ပျောက်ကယသားလျှင် လမ်းပတ၊ တတားပတ ခင်း သမဟတ် လမ်းပုခင်း ဖစနငသ ဖစ ဘေးကင်းရန် (1) ကားရပကာ သေချာ စစဆေးပေးမ ဆကသားပါ။ (2)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ဂရမ ပုပ ဆကတကမောင်းပါ။ (3) အနုံးဝန်းကျင်မ အလင်းပန်ခင်းကော မကင်း မသမက မဖစရအော ခေါင်းမးက ပတပါ။
272	1	မောတောယာဉ်သည် လေ ပင်းတကခတချန်တင် မောင်းနှင် ပး မောတောယာဉ်ကယထည့် ငမးယင်လပရားနေသည်က ခစားရပါက (1) ကားစတယာကင်က မ မစာ ကင်ထား ပး အရန်လျှောမောင်းနှင်ကာ ကားတစစေးနှင် တစစေး ကားအကာအဝေးက ခပကာကထား ပး လမ်းကော ဟင်း ခင်းက ရောက ကညပါ။ (2) အရန် မင် ပး မန မန ဖတသားပါ။ (3) ယာဉ်မောင်းနှင်မအပေါ် ထခက ခင်း မရပါသ ဖင် အလေးထားရန် မလပါ။
273	3	ကားကောရှာတင် မတောတဆမ ဖစဟေးရသည်မှာ ယာဉ်မောင်းသက (1) မ မင်နှင်သည် ရထောငါ (2) အတင်းဘေးနှစ်လေး ကာဟချကာ (3) အချက နှစ်ချကစလေးက သတမမသောကော ဖစသည်။
274	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် လမ်းမထကမ (1) ဆကသာ စစဆေးရန်၊ (2) ဆနှင် ဘကထရအားကသာ စစဆေးရန်၊ (3) ဆ၊ ရေနှင် ဘကထရ အားလေးက စစဆေးရန် လအပသည်။
275	3	အရကသေစာ သောကစား ပးမ မောင်းနှင်လျှင် ယာဉ်မောင်းသ၏၏ အ မင်အာရအပေါ် လဏခေါင်း သကရောကမ ဖစစေသည်။ ယာဉ်မောင်းသသည် လဏခေါင်းအတင်း မောင်းနှင်နေသကသ ရေ့တင် လင်းလကနေသောလည်း ဘေးပတလညတင် မောမည်း နေသကသ ခစားမ ဖစစေသည်။ ထကော အရကသေစာ သောကစား ပးနေက ယာဉ်မောင်းလျှင် (1) မင်ကင်း မဟင်းလပါ။ (2) မင်ကင်း ကျယလာသည်။ (3) မင်ကင်း ကျဉ်းသားသည်။
276	1	ယာဉ် ကးများ ဖတသားသောအခါတင် ဖန်စပစကကသ လေကစပကာ အားကောင်းသောစပယမက ဖန်တေးပေးသည်။ ထကော ယာဉ် ကးနှင် ယဉ်တမောင်းနှင်သည်အခါတင် (1) စတယာတင်က တင်းကျပစ

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ကထားသင်သည်။ (2) စတုရန်းပေ (3) စတုရန်းပေ ဘယ်ညာလပခါရမည်။
277	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းပေါ်သ မတကမ လမ်းအခေအနေက ကျသကာ သင်တော်မညလမ်းက ရေးချယ်နှစ်ရန် ရေဒယမ က တချက်နှစ် ဖုန်းနုပတ (1) ၁၀၄၊ (2) ၁၁၇၊ (3) ၁၉၆၈ မ က တချက်က သတပု နားဆင်သင်သည်။
278	3	ဖရီးဝေး၊ ဟင်းဝေးလမ်းပေါ်တင် မောင်းနှင်စဉ် အားယာဉ်များ ကျောတကရန် စတုရန်း လမ်းကောမဟင်းစေရန် (1) ယာဉ် ကားများသာ၊ (2) အနီးယာဉ်များသာ၊ (3) ယာဉ် ကားနှစ် အနီးယာဉ်များသည် အတင်းပင်း လမ်းကောတင် မောင်းနှင်ရ။
279	3	လမ်းနှစ်ကောရ လမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် မမ၏၏ အရေဦး တလမ်းကောတည်း သားနေသည် မောတောဆင်ကယက တေလျှင် (1) ဟန်းတီးကာ ၎င်းအား အနီးမောင်း လမ်းကောသ ဟင်းရန် အသပေးသင်သည်။ (2) ယာဉ်တန်းမောင်းနှင် ပ ကျောတကနှင်သည်။ (3) နောက်မလက၍ သမဟတ အတင်းပင်း လမ်းကောမ ကျောတကသင်သည်။
280	1	ဟင်းဝေး သမဟတ အ မနလမ်းပေါ် သ တကသည်အခါ ကားမောင်းသသည် (1) ကားအရန် မတင်ရန် ညာဘကလမ်းကောက သးပး ဖည်း ဖည်းချင်း အရန် မကော ဘယဘကကော အချက်ပမ်းပပါ။ ခေါင်းအနည်းငယ် စောင်းပး ဘယဘကနောက်ပင်းတင် ကားအလာ ရမရ ကည ပမ်းမ အ ပင်လမ်းကောသ မောင်းဝင်ပါ။ (2) အချက်ပမ်း ပ ပးသည်နှင် အ ပင်လမ်းကောသ တကရကမောင်းဝင်နှင်သည်။ (3) အ ပင်လမ်းကော သမဟတ အတင်းပင်း လမ်းကောသ တကရကမောင်းဝင်နှင်သည်။
281	1	ကားယာဉ်ယာဉ် ကားသကားအင် ပင်က စမ်းသပ ကးစာ အမခမမ ပုရန် တကဖးစားနှင် ရေးစားကစားအကောမပေးပါ။ (1) 0.15 မလက။ (2) 0.25 မလက။ (3) 0.55 မလက



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

282	1	ယာဉ်တကမတင ဒဏရာရသည သေးလနသည အခေအနေမျိုး ဖစဟးပါက ၎င်း၏၏ မျကနမာ (1) ဖျရောရော၊ (2)ပပမမ ၊ (3) နရရ ဖစနေတတသည်။
283	3	သေးအရောငမာ အနရောင တောကတောက ဖစ ပး အဆကမပတ ပနးထကပါက (1) သေးပနကောမ၊ (2) သေးမျှငကောမ၊ (3) သေးလတကောမ သေးထကခငး ဖစသည်။
284	2	ယာဉ်တကမကောင မောတောယာဉ် မးလောငကာ လေထအတငး အောကစဂျင မလလောက ခငး သမဟတ အသကရျူလမးကောငး ပတဆ နေလျှင (1) သေးလနတတသည်။ (2) အသကရျူကျပတတသည်။ (3) အောအနစေတတသည်။
285	2	ကျူးသညအရး အပငသ ငေါထကကာ သေးမတတလျှင (1) အရးအား မလနေရာသ ပနတနးထည ခငး၊ (2) သေးတတအောင ကျးစားခငး၊ (3) ဆေးရပကာ ကသစေ ခငးက ဦးစာလပဆောငသငသည်။
286	1	ယာဉ်ငယများ ဖရးဝေးတင မောငးနငစဉ် ဆအသကသာဆး ဖစစေမည အရနနနးမာ (1) ၈၀ - ၉၀ ကလမတာ၊ (2) ၅၀ - ၆၀ ကလမတာ၊ (3) ၁၁၀ -၁၂၀ ကလမတာ ဖစသည်။
287	2	မောတောယာဉ်များမ စနထတသည် ဓာတငေ့များအနက (1) ကာဗနမနောကဆဒ၊ (2) ကာဗနဒငအောကဆဒ၊ (3) နကထရဂျငသည် ဖနလအမ သကရောကမ ဖစစေသည အခက ဓာတငေ့ ဖစသည်။
288	3	ယာဉ်ငယများ ဖင ကလေးသငယများအား တငဆောငမညဆလျှင သတမတချကအတငး အသကကယ ခါးပတပါသည် ထငခများက တပဆငထား ခငး မရပါက ယာဉ်မောငးသသည် (1)ယာဉ်မောငးလငစငထနးသမးခရမည။ (2)ယာဉ်မောငးလငစင သမးခရမည။ (3)ဒဏငေတပခရမည။
289	2	အသက ၆ နစအောက သမဟတ အထး စောငရောကရန လအပသည် ကလေးသငယအား ကားပေါ်တင တစဦးတညး ထားခပါက ယာဉ်မောငးသသည် (1) ဒဏငေတပခရမည။ (2) ဒဏငေအပင

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ဘေးကင်းစာ ယာဉ်မောင်းရေး ပညာပေးသင်တန်း က ၄-နာရီ ကာ တက်ရောက်ရမည်။ (3) ဒဏ်ငွေအပင် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည်အမတ် မတခရမည်။
290	3	မည်သည့် ယာဉ်မောင်းအပျက်အစွဲများက နေရာအတည်တကျ တပဆင်ထား ခင်းမရသည် ကရယာများ ဖင် အချက်အလက်များ ရယူကာ အရေးယူ နှင်သနည်း။ (1) အရေးပေါ်သုံး ဘေးလမ်းတင် မောင်းနှင် ခင်း၊ (2) ရှေ့ယာဉ်နှင် ကပရိမောင်း ခင်း၊ (3) အထက်ပါ အချက်အားလုံး ပါဝင်သည်။
291	2	ယာဉ်နုပိတ် ဟားပျောက်ဆုံးသောလည်း ထပ်မံလျှောက်သောကောင် ကောင် တင် ကားခရသည်တင် နုပိတ် ဟားမလျှောက်ဘာဆက်မောင်းနေ လျှင် (1)ဒဏ်မတပသောလည်း ယင်းအားမောင်းခင်းမပျ (2)ယာဉ်ပင်ရင်အားဒဏ်ငွေရကမည်အပင် မောင်းခင်းမပျ (3)ယာဉ်မောင်းသက် ဒဏ်ငွေတပမည်။
292	3	ယာဉ်မောင်းသသည် အသက် (1) ၄ နှစ်၊ (2) ၅ နှစ်၊ (3) ၆ နှစ်အောက် သမဟတ် အထူး စောင့်ရှောက်ရန် လအပသည် ကလေးသင်ယူအား ကားပေါ်တင် တစဦးတည်း ထားခပိက ဒဏ်ငွေ ထင်ဝမဒေါ်လာ ၃၀၀၀ ပေးဆောင်ရမည်အပင် ဘေးကင်းစာ ယာဉ်မောင်းရေး ပညာပေး သင်တန်းက ၄ နာရီ ကာ တက်ရောက်ရမည်။
293	1	ကားမောင်းသသည် သတ်မတ်ထားသည် အ မင်ဆုံးကားရန်ထက် ကလမတာဘယလောက် ကျော်မောင်းပိက ဒဏ်ငွေအဖေ ထင်ဝမဒေါ်လာ 6,000~ 36,000 ယမအတင်း ပေးဆောင်ရမည်အပင် ထနေရာတင်ပင် ယာဉ်ဆက်မောင်းခင်း မရတေပါ။ (1) 40 ကလမတာ (2) 50 ကလမတာ (3) 60 ကလမတာ
294	2	အ မန်မောင်းလမ်းကောနှင် အနေးမောင်းလမ်းကောအား လခရရေး ကနမ်းဖ ဖင် စည်း ခားထားသည် လမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် အ မန်လမ်းကောမ ယာဉ်သည် (1) ညာဘက်သ ကောနှင်သည်။ (2) ညာဘက်သ မကောရ။ (3) အထူး သတ်မတ်ချက် မရပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

295	3	ခရီးသည်တင်ဘတ်စကားမောင်းသည့် အရက်သောက် ပေးကားမောင်းပါက ကားမောင်းလင်စင်က ထန်းချုပ်ပေး (1) ၂နှစ်အတင်းမာ မလျှော့ကထားနိုင်ပါ။ (2) ၃နှစ်အတင်းမာ မလျှော့ကထားနိုင်ပါ။ (3) ၄နှစ်အတင်းမာ မလျှော့ကထားနိုင်ပါ။
296	3	ယာဉ်မောင်းလင်စင် ရာသကပန အသမားခရသည့် ယာဉ်တကမအတင်း လသေမကော အသမားခရပါက လင်စင်အသမားခရပေး (1) ၈ နှစ်၊ (2) ၁၀ နှစ်၊ (3) ၁၂ နှစ်ကျော်မ ကနားလမ်း သယယပဆောငရေး ဦးစီးဌာနထ ယာဉ်မောင်းလင်စင် ဖေဆခင လျှော့ကထားနိုင်သည်။
297	1	လမ်း ၃ ကောအထကရ လမ်းတင ယာဉ် ကားများသည် ဘယဘကကောရုနမအပ (1) အတင်းပင်းလမ်းကော၊ (2) အလယလမ်းကော၊ (3) အ ပငပင်း လမ်းကောတင မမောင်းရ။
298	2	ဆလငဒါအငေထတလပနန်း ၅၅၀ ကမစငတမတာအထကကျောလနသောလေးလသညမောတောယာဉ် ကား များအ မနလမ်းမပေါ်မောင်းနိုင်စေစဉ်စကချုပ်ယင်း၍ ဖစစေ၊ အ ဘားအရေးပေါ်ကစကော ဖစစေ ဆကလကမောင်းနိုင်ရန် မ ဖစနိုင်သော အခေအနေ တငယာဉ်ကော ဟင်းမောင်းနိုင်လလျငအနရာယအချက ပမ်း ပ၍ယာဉ် ကော ဟင်းလမောင်းနိုင်နိုင်သည်။ စကချုပ်ယင်းသောယာဉ်အားယာဉ်ကောမ (1) ၅၀ မတာ (2) ၁၀၀မတာ (3) ၂၀၀ မတာအကာဝေးတငသတပေးအချက ပမ်းဖင၍ရပနားထားရမည်။
299	2	သငလျော့သော အကာအဝေးသည် ယာဉ်မတောမတမများက တားဆီးနိုင်ရ ခင်းမာ အဘယကော နိုင်နည်း။ (1) အရေးကားက လက၍ မောင်းနိုင်သော လမ်းမ ကားများမ သေဖယသားမညမဟတပါ။ (2) လလောကသော အချနနိုင် နေရာရသ ဖင တ ပနနိုင်သည်။ (3) အရေးဘကမ ကားက လကနေသ ဖင အရေးကားနိုင် နောက်ကျ၍ ကျနခမညမဟတပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

300	1	<p>နောက်မ လက်မောင်းရာတင် ဘေးကင်းရန် အနည်းဆုံး အကာအဝေးမှာ ကားရပ်သည် အကာအဝေးထက် (1) ရှည်ရမည်။ (2) တစ်ခုပင်။ (3) အတတ်ပင် ဖြစ်သည်။</p>
301	1	<p>အမန်နန်းဖင် မောင်းနှင်သူ တင်ဆောင်ထားသည့်ဝန်၏ ကမာမဆင်အား ဗဟုချက် နမလေ မောတောယာဉ်၏ တည ငမမ (1) ကောင်းလေ ဖြစ်သည်။ (2) မကောင်းပါ။ (3) သက်ရောက်မှု မရှိပါ။</p>
302	2	<p>မောတောယာဉ် ကျောတင် ဝင်ရိုးအကာအဝေး ပရည်လေ အတင်းဘေး၊ အပင်းကားဟုချက်လည်း ပကားလေ ဖြစ်သည်။ တနည်းအား ဖင် လအပသည် လမ်းရေယာလည်း (1) ပကျဉ်းလေ ဖြစ်သည်။ (2) ပကျယ်လေ ဖြစ်သည်။ (3) မဟောင်းပါ။</p>
303	3	<p>ရေလမ်းသည်လမ်းက ဖတ်သန်း ပေးနောက် (1) မီးလုံးများက စမ်းဖင် ကည ခင်း၊ (2) ကလပ် စမ်းနင်း ခင်း၊ (3) ဘရတ် စမ်းနင်း ခင်းက အထူးဂရု ပု လပဆောင်သင့်သည်။</p>
304	3	<p>အောက်ဖော်ပြပါ အချက်များအနက် မည်သည့်အချက်များသည် မန်ကန်မ ရပါသနည်း။ (1) ဒက်ဘတ်တပေါ် ရ အချက် ပမားပင်လာသည်အချိန်တင် လျှစ်လျူရထားနှင့် ပေး ယာဉ်က ဆက်လက်မောင်းနှင်သည်။ (2) အင်ဂျင်တင် မီးခင်းများ ထက်ပေါ်လာပါက မီးခင်းများ ကနဆုံးသုံးသည်အချိန်အထိ ဆက်လက်မောင်းနှင်သည်။ (3) ဘရတ်ချွမ်းသည်က တွေ့ရပါက အရန်လျှော့သည် ဂယာန်မက ချက်ချင်း ဟင်းလရမည် ဖြစ် ပေး ညာဘက်အချက် ပမားက ဖင်ကာ လမ်းဘေးရ ကျယ် ပန်သော နေရာတင် ရပ်ရမည် ဖြစ်သည်။</p>
305	2	<p>မတော်တဆ ယာဉ်တက်မှု ဖြစ်ပွားရာ တစ်ခုစီ ဖြစ်ရာရ ခင်း၊ သေဆုံး ခင်းမရပေ မောတောယာဉ်လည်း ဆက်လက် မောင်းနှင် နှင်သေးလျှင် မည်သ ဦးစွာ ဆောင်ရွက်သင့် သနည်း။ (1) ရပ်နည်းများ အလှည့် စောင့်ဆိုင်းပါ။ (2) မောတောယာဉ်၏ အနေအထားက</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		<p>ရေးခစမတသားပး ဘေးသ ရေ့ပါ။ (3) အာမခကမဏအား အကောငး ကားပါ။</p>
306	1	<p>ယာဉ်တကမ ဖစဟးပးနောက သကဆငရာ သကသေပစညးမုး၏၏ အနေအထားက ရေးခစမတသားပးနောက မညသညအေခအနေ အောကတင ယာဉ်အသားအလာ အနောကအယက မဖစစေရန မောတောယာဉ်အား လမးဘေးသ ချကချငးရေ့သငသနညး။ (1) မညသမျှ ဒဏရာရ သေဆးခငးမရ။ (2) တစတဦး ထခက ဒဏရာရသည်။ (3) တစတဦး အသကဆးရးသည်။</p>
307	2	<p>မတောတဆမ ဖစဟးပးနောက အမငဆး ကနသတနနး ၅၀ - ၆၀ ကလမတာ သတမတထားသည် လမးအပငးတင မောတော ယာဉ်၏၏ အနောကဘက (1) ၅၀ - ၁၀၀ မတာ၊ (2) ၃၀ - ၁၀၀ မတာ၊ (3) ၅ - ၃၀ မတာ အကာတင စကချူယငးကောငး အချက ပါအမတအသားက ထားသငသည်။</p>
308	3	<p>မတောတဆမ ဖစဟးစဉ် လမးဦးစးပေးရေး ရထောငမ ကညလျှင မညသညအချကက မနသနညး။ (1) တညတညမောငးသည် ယာဉ်က ကေမ့ညယာဉ်အား ဦးစးပေးသငသည်။ (2) လမးဆသ အရငရောကသက အရငသားနငသည်။ (3) ကေမ့ညယာဉ်က တညတညမောငးသည်ယာဉ်က ဦးစးပေးသငသည်။</p>
309	2	<p>မောတောယာဉ် မတောတဆမ ဖစဟးပါက အမအေခအနေက ရငးလငးနငရန ကာယကရငသည် အခငး ဖစဟးရာဉ် (1) မတဆေ သဂဟမုး၊ (2) မျက မငသကသေ၊ (3) တရားရေး ကျွမ်းကျငသအား အတတနငဆး ရာသငသည်။</p>
310	3	<p>မောတောယာဉ် မတောတဆမ ဖစဟးသည်နေမစ၍ အကဖတရန လျှောကထားနငသည် ကနသတကာလမာ (1) ၁ လ၊ (2) ၃ လ၊ (3) ၆ လ ဖစသည်။</p>
311	1	<p>မောတောယာဉ်၊ ဆငကယမုး ဓာတဆဆငသ ဝငရောက ပးဆ ဖညချနတင (1) စကက ပတ ပးဆ ဖညရမည ဖစသည်။ (2)</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		စကပတသည ဖစစေ၊ မပတသည ဖစစေ ဆ ဖညနငသည။ (3) ကားအတငးတင လေလညပတမရစေရနအတက အယားက ဖထေးရနလအပသညအတက စကပတရန မလအပပါ။
312	3	မောတောယာဉ်များ၊ ဆငကယများ ဓာတဆဆငတင ဆ ဖညစဉ် (1) လကကငဖနး ထးနင၊ ခေါ် နငသည။ (2) လကကငဖနး ထးနင သောလညး မခေါ်ရ။ (3) လကကငဖနး ထး ခငး၊ ခေါ် ခငးအား တငးတငး ကပ ကပ တား မစထေးသည။
313	3	လမးဆလမးခအား ဖတသနးမောငးနငစဉ် မးပငမးစမးလျှင (1) သားခငရသောကောင အရနတင ဖတသနးသငသည။ (2) စကရပပးမ ပနနးကာ မောငးနင ဖတသနး သငသည။ (3) အရနလျှောကာ သတထေး မောငးနင ဖတသနး သငသည။
314	3	လမးဆလမးခအား ဖတသနးမောငးနငစဉ် မးပငမးဝါလျှင (1) စကရပကာ ဘေးက ကည ပး ဖတသနးနငသည။ (2) ဘေးကမ ကညပ အ မန ဖတသနးနငသည။ (3) အရနလျှောကာ ဘေးက ကည ပး သတထေး ဖတပါ။
315	2	မးပငမရသည လမးဆလမးခအား ဖတသနးမောငးနငစဉ် ပမဘေးကငးစေနငသည အ ပအမမာ (1)ညာဘကက အရင ကည ပးနောက လကဝဘကက ကညမောငး ခငး၊ (2) လကဝဘကက အရင ကည ပးနောက ညာဘကက ကညမောငး ခငး၊ (3) မညသညဘကက အရင ကည ကည ကစမရပါ။
316	1	မောတောယာဉ် မောငးနငရာတင (1) ရေ့တညတည ကည ပး ဘယညာနစဘကမ ယာဉ်အသားအလာက သတထေးသငသည။ (2) ဟဟဒဒ ကညလျှက အစားစားနငသည။ (3) နဘေးမ စးနငးလကပါသနင စကား ဟေနင၊ ဆောကစားနငသည။
317	2	မောတောယာဉ် မောငးနငနေစဉ်အတငး (1) လမးဘေးရ ဆငများက သတထေးရမည။ (2) အရေ့ဘကရ အချက ပဆငးဘတ၊ ဆငးဘတလမးညနမများနင အနးပတဝနးကျငရ လသားလလာနင

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ကားအခဲအစုများက သတ ပုရမည်။ (3) အရပလေးမျက်နှာရ ပတဝန်းကျင်က သတထားရမည်။
318	2	ညဘက မောင်းနှင်ရာတင် ယာဉ်မောင်းသ မ မလယသည်အရာမာ (1) လမ်းသားလမ်းလာများ၊ (2) ရပနေသ၊ (3) ရှေ့လျားနေသည ယာဉ်များ ဖစသည်။
319	2	လမ်း ၂ ကောအထကရ နစလမ်းမောင်းလမ်းတင် ဘယညာကေ့မည ဆပါက (1) ဘယကေ့မညကားသည် အပပပင်း လမ်းကောက ယပး၊ ညာကေ့မညကားသည် အတင်းပင်း လမ်းကောကယသင်သည်။ (2) ညာကေ့မညကားသည် အပပပင်း လမ်းကောက ယပး၊ ဘယကေ့မည ကားသည် အတင်းပင်း လမ်းကောက ယသင်သည်။ (3) အကန်အသတမရ မောင်းနှင်နိုင်သည်။
320	1	မောတောယာဉ် ကေ့ရှာတင် ဗဟာအရန် ဖစပေါ်သ ဖစ မတမ်းမောကစေရန် (1) မကေ့မ၊ (2) ကေ့နေသည အတောအတင်း၊ (3) အထကပါ အခဲအစု အားလုံးတင် အရန်လျှော မောင်းနှင်သင်သည်။
321	1	အကေ့လမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် ယာဉ်အရန် မနလေ ဖစပေါ်သည် ဗဟာအရန် (1) မနလေ၊ (2) နေးလေ ဖစသည်၊ (3) မဟောင်းလပါ။
322	2	ကားတခါးအား နစဆင်ဖင်နည်း ဆသည်မာ (1) ကားအရေ့နင် အနောကမ ယာဉ်သားယာဉ်လာ၊ လသားလလာ ရမရ သတ ပုရန် မလပ ကားတခါးအား နစ ကမခ ဖစခင်း၊ (2) တခါးက ခပဟဟသာဖစ ပး ယာဉ်သားယာဉ်လာ၊ လသားလလာ ရမရ ကည ပးမ ထပဖစခင်း၊ (3) အထကပါ အချက်အားလုံး မနသည်။
323	3	ကန်းတကလမ်းတင် နပတ ၂ ဂယာက သးပါက ကန်းဆင်းလမ်းတင် (1) နပတ ၄၊ (2) နပတ ၃၊ (3) နပတ ၂ ဂယာက သးသင်သည်။
324	3	ရညလျားသည် ကန်းဆင်းလမ်းတင် မောင်းနှင်စဉ် အရန်ထန်းချုပ်ရန် ဘေးအကင်းဆး နည်းလမ်းမာ (1) ခေင်းဘရတ၊ (2) လကဆ ဘရတ၊ (3) ဂယာ ကးထးကာ အင်ဂျင်ဘရတက သင်သလ တသးသင်သည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

325	1	<p>တောငပေါ်ဒေသ ကနးဆင်းလမ်းတင ဂယာ ကး ဖင မောငးနငသင ပး (1) ကနးမဆငးမ၊ (2) ကနးဆင်းလမ်းတင ကနသတနနးထက အရနကျောချနတင၊ (3) အထကပါ အေခအနေ အားလးတင ဂယာ ဟငးသငသည။</p>
326	2	<p>အရေးပေါ် ဘရတအပ ခငးကောင ဘရတကပ ပး ဘးမလမနငတောလျှင ဘရတအပသည အကာအဝေး (1) တသားသည။ (2) ရညလာသည။ (3) မဟငးလပါ။</p>
327	3	<p>သာမနယာဉ် အရေးပေါ် ဘရတအပစဉ် ဘရတကပ ပး ဘးမလမနငတောလျှင စတယာရငအား ညာဘကလညပါက ကားသားသည အရပမာ (1) ညာဘက၊ (2) လကဝဘက ဖစသည။ (3) မထနးနငပါ။</p>
328	2	<p>မောတောယာဉ် မောငးနငရာတင လကနာရမည အ မဆး သဘောတရားမာ (1) အရနနေးလေ ကောငးလေ ဖစသည။ (2) အရေယာဉ် နင ဘေးကငးလောကသည အကာအဝေးမ မောငးပါ။ (3) ရေယာဉ်နင ကပလကလျှင အမားမ ဖစလယပါ။</p>
329	3	<p>ကားမောငးနေစဉ လမ်းအရောဘကတင မတောတဆမတစခ ဖစဟး ပး ရအရာရများမ အခငး ဖစဟးနေရာသ ရောကရ၍ ကငတယ ဖရငးနေချနတင (1) လကကငဖနးက ဖင၍ ဆေးမျူးများနင သငယချငးများ သရစေရနအတက လကဖလငရမည။ (2) ကားက လမ်းဘေးတင ရပ ပး ဗဟသတတးဟးစေရနအတက ကညရရမည။ (3) လမ်းရောင၍ ထတခာသားရမည။ ကားပတမ မ ဖစဟးစေရနအတက အခငး ဖစဟးမနေရာတင စးစမးချငစတ ဖင ကညရရန မလပါ။</p>
330	1	<p>အောကပါတတင မညသညအချကမနကနသနညး၊ (1) ယာဉ်မောငးသ၊ ရေထငခတငထငသနင ယာဉ်ငယ၏နောကထငခတငထငသတသည ထငခခါးပတ ပတထားရမည။ (2) ယာဉ်စတငထကခာ ပးမ အချက ပမး ပရမည။ (3) ကလေးသငယများသည မနဘတစ၏ ရေထငခတငထငရမည။</p>



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

331	2	<p>ယာဉ်စတင်မောင်းမသတ် ပုရန်အချက်မှာ အောက်ပါအချက်တစ်ခုမညီညွတ်ကမ်းသနည်း၊ (1) ယာဉ်မောင်းသူ ရှေ့ထင်တင်ထင်သနင် ယာဉ်ငယ်၏၏နောက်ထင်တင်ထင်သတ်သည် ထင်ခါးပတ်ပတ်ထားရမည်။ (2) ကလေးသင်ယမ်းများသည်မနာဘတ်စ၏ရှေ့ ထင်တင်ထင်ရမည်။ (3) ယာဉ်မထက်ဆာမအချက် ပမ်း ပရမည်။</p>
332	2	<p>ကားကေ့သည်အခါ(သ) ယာဉ်ကောဟင်းသည်အခါ ကားမောင်းသမ ခေါင်းက ဘယညာလည် ကညတ်တသော အကျင့် မေးသင်ခင်းမှာ (1)ရှေ့မလာသောကားကစစဆေး ကညရရန်၊ (2)နောက် ကညမနု၏၏ မမရသောဒေါ်ရ အခေအနေက သတ်ထားရန်၊ (3)ကားရှေ့မနမ ရောငပနက ရောငရန် တဖစသည်။</p>
333	1	<p>ကားမောင်းသသည် ကားတင်းရကရယာမျိုးစ ပမနဖစ၊မဖစက (1)နေစဉ်တကမ စစဆေးသင်သည်။ (2)အပတ်စဉ်တကမ စစဆေးသင်သည်။ (3)ကားက ဝပရောဉ် ပမနမမ်းမပပငနေကျ ဖစသဖစ စစဆေးရန် မလပါ။</p>
334	1	<p>ကားက နေစဉ်စစဆေးသင်သည်အပင (1)ပမနမမ်းမပပငရမည်။ (2) မမ်းမပပငရန်မလပါ။ (3) အထက်ပါနှစ် ချက်စလမ်းမားသည်။</p>
335	2	<p>ကားမမောင်းမ စစဆေးသင်သည် အချက်ထ အောက်ပါမညီညွတ်အချက်မပါပါ။ (1)ဆပမာဏာ (2)မောင်းပးသည် ကလမတာပေါင်း (3)ဘးလေဖအား။</p>
336	1	<p>အငဂျင်ဆက ပမနစစဆေးသင်သည်အပင (1)ပမနလလယပေးသင်သည်။ (2)လလယရန်မလပါ။ (3)အငဂျင်င ခ်၏၏တဆပပေါ် မတညသည်။</p>
337	3	<p>အငဂျင်င ဖညလျှင် ကားက (1)ညညာသော မေမျက်နှာပငပေါ်ရပပး စစသင်သည်။ (2)အငဂျင်စကရပပး စစဆေးသင်သည်။ (3)အထက်ပါနှစ်ချက်လမ်းမနကနသည်။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

338	2	စကဆ ဖညသညအခါ (1)စကဆအတခေါင်းမတဆငါ (2)အငဂျငဝင ဖညသညအဖးဝမတဆငါ (3)ရေတငဂအဖး ဝမတဆင ထညသငသည်။
339	3	အငဂျငဝငစစသည်ဇကော လလယသည်အခါ (1) တဆပ ကည ပးလသည်။ (2)လစရာမလ။ (3)ကား၏၏လမးညန စအပ(အညနးစအပ)ပါ သတမတချကအတငးလသငသည်။
340	1	ဘရတဆ ဖညလျှင (1)တဆပတ၊ အညနးတသည်ဘရတဆသးရမည။ (2) တဆပနင အညနးတမတခစရာမလ ဘ မညသည်ဘရတဆမျးမဆသးနငသည်။ (3)ဘရတဆမရသည်အခါ စကဆကလညး အရေးပေါ်သး သးနင သည်။
341	2	ကားမောင်းစဉ် ဘကထရရညမလောကတောလျှင (1)ဆာလဖျူရစအကစစပျောရည (2)ပေါင်းခရေ (3)ဘကထရရည ဖညသငသည်။
342	3	ဘကထရရညမျကနာ ပငအ မငကစစဆေး ပး ဆေးရည ဖညလျှင (1)တပေါကတညးစစလျှငရ ပ။ (2)နစပေါကစစ ရနငလလောကသည်။ (3)အပေါကတငးစစဆေးသငသည်အ ပင အပေါကတငးကဆေးရည ဖညသငသည်။
343	2	ညအခါမောငသည်နေရာတင ဘကထရရညစစဆေးသည်အခါ အသးမ ပုရသောအလငးပေးကရယာမာ (1)ခါတမး (2)ခါတမး ခစ၊ (3)ကားပေါ် ရအလပမး ဖစသည်။
344	2	ဘကထရခေါင်းပေါ် မညသည်အရာသတထားလျှင သချေးမတကသည်အ ပင လျှပကးလညးကောငးသည်။ (1)သဘောဆေး။ (2)အမဆ။ (3)ကတရာဆေး။
345	2	ကားပျက၍ အ ဆးကားအကအည ဖင စကနးလရာတင အသး ပုသည် ဝါယာ ကးညည (1)သေးသယသငသည်။ (2)တတသငသည်။ (3)သာမန ငးနနး ကး ဖစသငသည်။ သမသာ လျှပကးကောငးမည။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

346	2	စတာတာ(နးမောတာ)အသး ပုသောဝါတအားသည (1)ဂျင်နရေတာမထတပေးသည။ (2)ဘကထရမထတပေး သည။ (3) ဂျင်နရေတာန ဘကထရတမထတပေးသည။
347	2	ဝါတအားကနသော လျှပ်စစ်ပစ္စည်း အများအ ဟးတပဆင်လျှင် (1) မောတာအားတးတတသည။ (2)ကားမးလောင ခင်း ဖစလယသည။ (3)အင်ဂျင်က လးဝမထခကပါ။
348	1	ဆေးရည်(ဘကထရရည်)အတင်းပါ သချေးမတကစေသညဆေးက (1)ပမန်လပေးရန်လသည။ (2)ဆေးရည်နောက် ကျသညအခါမလပါ။ (3)လးဝလစရာမလပါ။
349	1	အင်ဂျင်အပကျဆေးရည်သည ချေးကပနေလျှင် အင်ဂျင်အပကျစနစ မညသ ဖစစေမညနည်း။ (1) လညပတမမကောင်းမန် ခင်း ဖစမည (2) အပကျစေမည (3) ရေကျ ခင်းကကာကယပေးမည
350	2	ဆေးရည်(ဘကထရရည်)အပချန် ပမတာခက၏၏ ညနတသည ပမန်ဘောငထကကျောနေလျှင် (1) ကားအရန်ဆက လကတးမောင်းသသည။ (2)ကားက ဘေးကင်းသညလမးဘေး၌ အ မန်ရပသသည။ (3) ကားအရန်လျော့ ပး ဆကမောင်းသသည။
351	3	လေဆန်ကာအလန်ညစပတလျှင် (1)ဆစးတတသည။ (2)ပါဝါကျတတသည။ (3) အထကပါနစချကလး မန်ကန်သည။
352	3	ပလပမကောင်းလျှင်အောက်ဖော ပပါတ ဖစတတသည။ (1) အ မန်နန်းမောင်းရန်အင်ဂျင်အားမရ ခင်း၊ ဆကန်လယ ခင်း (2) စကန်းရာတခကခ ခင်း (3) အထကဖော ပပါအချကများအားလး ဖစတတသည။
353	2	အင်ဂျင်အပချန် ပမတာ၏ မားညနတသည Hနေရာသ ညန ပနေလျှင် အပချန်သည (1)ပမန် ဖစသည။ (2) မင မားသည။ (3)နမလန်းသည။
354	2	ကားစတယာရင အဆကများချောငလန်းလျှင် (1) လည၍မရပါ။ (2) လညသညအခါ မတည ငမတတပါ။ (3) စတယာရငလည ခင်းက မထခကပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

355	3	<p>ပါဝါစတယာရငတပဆငထားလျှင</p> <p>(1)အရနလျော့သညအချူးက ပျပငနငသည။ (2)လညသညဒေါငပ ကးစေသည။ (3)မညသမျှအကျူးမသကရောကပါ။</p>
356	1	<p>ဆေးလပမး ငကရယာက အထသသငး ပး လးဝအပပေး ပးသညနင အလအလျော့ကထကလာလမမည။ အသး ပျ ပးနောက မလနေရာသ ပနဝငသားလမမည။ ကားမောငးနေစဉ်</p> <p>(1)အာရအ ပညထား ပးမောငးသငသ ဖင</p> <p>ဆေးလပမး ငကရယာကမသးသင။ (2)အနရယမ ဖစနငဟ မထင မငသ ဖင ဆေးလပမး ငကရယာက သးနငသည။</p> <p>(3)ဆေးလပသောကလျှင လနးဆနးစေနငသ ဖင</p> <p>ဆေးလပမး ငကရယာကသးသငသည။</p>
357	1	<p>ထငခနေရာ ပငသငသညအချနမာ (1)ကားမမောငးမ။ (2) ကားမောငးနေစဉ်။ (3)ကားမောငး ပးနောက ဖစသည။</p>
358	3	<p>ဒရငဘာထငခ၏ခေါငးမအ မငက မညသ ပျပငမသာ အနရယကငးမည။</p> <p>(1) ဒရငဘာ၏ခေါငးထပပငးထက မင သညနေရာ။ (2) ဒရငဘာ၏ပခးထကနမသောနေရာ။ (3) ဒရငဘာ၏နားနင ညသောအ မငထ ဖစသည။</p>
359	2	<p>ကားနောကတခါး၏၏</p> <p>ကလေးသငယလ ချရေးသော(အောတပတ၊ဖငခလတ)သည ကလေးမ မတောတဆကား တခါးဖငမ၍ အနရယ ဖစ ခငးက ကာကယရန ဖစသည။</p> <p>ဤသောခပထားသညအနေအထားတင (1) အတငး မသာ ကားတခါးဖငနငသည။ (2)ကားအ ပငဘကမသာ တခါးဖငနငသည။</p> <p>(3)ကားအ ပငရော အတငးဘကမပါ တခါးဖင၍မရပါ။</p>
360	3	<p>ကားနောကခနးရ ပစညးထားခနးကဖငသညအခါ သာမနအား ဖင ကားတငးရခလတ ဖင နပဖငနငသည။ အောကပါအချနတငဖငလျှင အနရယကငးသည။ (1) ကားရပ ပးသညအခါ။ (2) ကားရပ ပး ဂယာတကလညး P နေရာ၌ထးထား ပးနောက။ (3) ကားရပ၊ ဂယာတက</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		P နေရာ၌ထူးထူး ပူးနောက် လက်ဆာရတကလည်း ဆတင် ပူးနောက် ဖစသည်။
361	1	မောတောယာဉ်များ၏ နောက် ကညမန်များနှင့် အတင်းပင်း ကညမန်များ တပဆင်ရသည် အင် ကင်းအရင်းမှာ (1) ယာဉ်မောင်းအား ဘေးနှစ်ဖက်ရ အ မင်အာရက မင်တင်ပေး ပူး ကားနောက်ဘက်ရ လမ်းအင် ခအနေများက သရရန်အတက ဖစသည်။ (2) ယာဉ်မောင်းအလ ပင်နှင်ရန်အတက ဖစသည်။ (3) မောင်းနှင်မအတင်း ဖျော့ ဖမ အစားထိုးမျက်နှာ ပင်အ ဖစ အသး ပျရန်အတက ဖစသည်။
362	3	ဓါတဆအင်ဂျင်မ လတထတသည်အင်္ဂေ၏၏အရောင်သည် (1) အမရောင် (2)အ ဟရောင် (3)အရောင်မရပါ။
363	2	ဓါတဆအင်ဂျင်မ ထတသည်အင်္ဂေသည် အမရောင် ဖစလျှင် (1)လးဝလောင်ကျွမ်း၍ ဖစသည်။ (2)အကန်မလောင် ကျွမ်းသော ကင် ဖစသည်။ (3)အင်ဂျင်ဝင် လောင်ကျွမ်းသော ကင် ဖစသည်။
364	3	အောတဂယာသး ကားအင်ဂျင်ကန်းသည်အခါ ဂယာတက (1) D (2) R (3) P နေရာတင်ထားရမည်။
365	2	အောတဂယာသးကား၏ဂယာက 「P」 ဂယာမ 「R」 ဂယာ (သ ) 「D」 ဂယာသ ဧ ဟင်းသည်အခါ (1)လဘာနင်းရမည်။ (2)ဘရတနင်းရမည်။ (3)တကရကဂယာထးနှင်သည်။
366	3	အောတဂယာသးကားကရပ ပူးနောက် ဒရင်ဘာနေရာမ မထမ လက်ဆာရတကဆတင်ရမည်အ ပင် ဂယာတက လည်း (1) D ဂယာ၊ (2) R ဂယာ၊ (3) P ဂယာ တင်ထူးထူးမသာ ကားမရေမည်။
367	1	အောတဂယာသးကားအများစမှာ ရေ့ဘူးယကယာဉ်မျိုး ဖစသ ဖင် ကားဆသည်အခါ ဆတင်ထူးသည် လက်ဆ ဘရတက ဖျတရမည်အ ပင် မည်သည်နည်း ဖင် ကားဆမသာ ယင်း၏ အရန် ဧ ဟင်းကရယာ၏ဖစည်းပ မပျက်စီး မည်။ (1)ရေ့ဘူးမတင် ပူး၊ နောက်ဘးက မေ ကးနှင်ထစေကာ

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		အရှေ့ဘက်မဆညညနည်း၊ (2)နောက်ဘက်မတင်ပေး၊ ရှေ့ဘက် မေ ကးနထစေကာ အနောက်ဘက်မဆညညနည်း၊ (3)လေးဘက်စလေး မေ ကးထစေပေး အနောက်ဘက်မ ဆညညနည်းက သးသင်သည်။
368	2	ကားမောင်းသည်အခါ ရေဂုယာမနောက်(ဘက်)ဂယာသဟောင်းလလျှင်ငှား၊ သမဟတ နောက်ဂယာမရေဂုယာသ ဟောင်းလလျှင်ငှား (1)ကားလေးဝမရပသေးမလည်း ဟောင်းနသည်။ (2)လေးဝရပသားမ ဟောင်းနသည်။ (3)ကား ရပ၊မရပဟောင်းနသည်။
369	3	ကားဘေးလေကစစဆေးလျှင် (1)အချန်မရေး၊ (2)မောင်း ပေးနောက်ဘက်အပချန်သည် သာမန်ထက် မင်နေချန်၊ (3)မမောင်းမ ဘက်အပချန် ပမန် ဖစနေချန်တင် စစဆေးရမည်။
370	1	ကားဘေးလေမ ပညလျှင် (1)တယာဘေးနဘက်စား(ပန်း)လယသည်။ (2)တယာအလယပင်းပန်းလယသည်။ (3)လညရပေါသည်။
371	3	ကားဘေးလေလျှောလန်းလျှင် (1)ဆစားသကသာသည်။ (2)စတယာရင်ပေါတတသည်။ (3)စတယာရင်လေး ပေး ဆစားတတသည်။
372	2	ကားတယာတင်း၏ လေတင်းအားချင်း မတညလျှင် (1) အင်ဂျင်မေးသ(ပစတင်ခေါက်သ)ထက်တတသည်။ (2)ဘေးဘက်ဆတတသည်။ (3)ဘာမျှမ ဖစတတပါ။
373	2	တယာ၏တညဆောက်ပတင် ခနင်ရညအညဆေးအပင်းမာ (1)တယာမျက်နှာ ပင် (2)တယာ၏အနား (ဘေးမျက်နှာ ပင်) (3)တယာနတခမ်းသား ဖစသည်။
374	1	တယာမျက်နှာ ပင်၏၏ ဗဟရပန်းကက အလန်ပန်း(ပါး)တတ ခင်းမာ (1)တယာလေ တင်းလန်းသောကော ဖစသည်။ (2) တယာလေ လျှောလန်းသောကော ဖစသည်။ (3)အလေးချန် မျှားလန်းသောကော ဖစသည်။
375	2	တယာပတတကမ အလန်အူကျွ ဖစပါက (1) မောတောယာဥသည် ပမ ချောမေ့စာ မောင်းနင်နင်မည ဖစသည်။ (2) မောတောယာဥ၏

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		စတယာတငန ဘရတအကာအဝေးက ထခကစေမည။ (3) တာယာမပေါကသေးပါက ဆကလကမောငးနငနသည။
376	2	ဘရတဆကတကသးသောကော ဘရတဆအပချန မငလာ ပး ဘရတ၏အနသင (1)ပ ကးလာသည။ (2)သေး ငယသားသည။ (3)မေ ဟငးလပါ။
377	1	ဆကတကကနးဆငးသညအခါ ဘရတကတာရညသးသောကော ဘရတဆအပချနသည (1) မငတကလယ သည။ (2)မေ ဟငးလပါ။ (3)ကျဆငးလယသည။ ဤသညကော ယာဉ်အနရယရနငသည။
378	3	မတစောကသညကနးရညဆငးသညအခါ တးသညညောနရလျင (1) အတဇောပကအလနပသောကော (2)ကလပချောသောကော (3)ဘရတအသး အလနများသောကော ဖစနငသည။
379	2	ဘရတနငးသညအခါ ကးခေါငးသည ညာ(သ)ဘယသဆလျင (1) ဘရတဆများလနးသောကော၊ (2)ရောဘး နစလးအနက တလးလး၏၏ဘရတ ပေါကနေသောကော၊ (3) ဘရတဆပကထ လေခသောကော ဖစသည။
380	3	ဘရတနငးလကသောအခါ ဟနေလျင၊အောကပါတမ (1)ဘရတဆပကပတနေ ခငး၊ (2) ဘရတခ ခငး ဟးအငဂျငငငပနေ ခငး၊ (3) ဘရတဆပကထတငလေခနေ ခငး- ဖစနငသည။
381	1	ဘရတကအားနငနငးကာ အငဂျငကနးလျင ဘရတခ ခငး တလကခန နမဆငးနေသညကတောရသော (1)ပမန လကဏာ ဖစသည။ (2)ဘရတဆယသည။ (3)လေဘရတအကကရယာပျကနေ၍ ဖစသည။
382	2	ကးမောငးသငလငစငက ရရပး ကးမောငးသငသော လငးသည မညသည ဌှိနသ တငပအတည ပရမညနညး။ (1) ကးလမးဦးစးဌှိန။ (2) ကးလမး သမဟတ မ့ပလမး ဦးစးဌှိန။ (3) ဒေသခရဌှိန။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

383	1	ကားမောင်းသင်လစဉ်က ရရပေး ကားမောင်းသင်ရာမှာ မညီညာလမ်းများတင် ဆောင်ရကသင်မညီညာနည်း။ (1) ကားလမ်း သမဟတ မျှပလမ်း ဦးစီးဌာနမှ သတိမတသော ကားလမ်း။ (2) ရိုးရိုးပညာကားလမ်း။ (3) အမနသားလမ်း သမဟတ အဝေးသားလမ်း။
384	1	လမ်းမပေါ် အမောင်းသင်သည့်အခါ ယာဉ်မောင်းလစဉ်မရသက ဘေးမသင် ကားညှန် ပလျှင် စည်းကမ်းဖောက် ဖျက်ရာရောက်သ ဖင် (1)ဒဏ်ငွေ (2)ကားကယာယထနုးသမးထား ခင်း (3)ကားနပါတ် ဟားသမး ခင်း ခရမည။
385	2	လမ်းမပေါ် အမောင်းသင်သည့်အခါ ကားလစဉ်အပင်၊ အဆားဆောင်ထားရအားမညီအရာများမှာ (1) ကျောင်း သားကဒ် (2) အမောင်းသင်လစဉ် (3) မတပတင်ကဒ် ဟား ဖစသည။
386	1	အမောင်းသင်လစဉ်ပါသောလည်း ခင် ပုညညလမ်းနှင့်အချန်တင်း မမောင်းလျှင် (1) ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်သ ဖင် ဒဏ်ငွေသတခရမည။ (2) အမောင်းသင်ဆရာက ဘေးမသင် ပလမ်းညှန်နေလျှင် ခင် ပုညည။ (3) အထူးသတိမတ ချက်မရပါ။
387	1	ကားမရပရသညလမ်းအပင်း၏၏ တား မစချန်သည နေစဉ် (1)နက၇-နာရမ ညှစ်-နာရထ။ (2)ညနေ၇-နာရမ နက Sf၈-နာရထ။ (3)၂၄နာရလး ဖစသည။ အကယ၍ အချန်တား၊လျှောလပရန်လအပလျှင် အမတအသား ပဆင်းဘတနှင့် ပးတဆင်းဘတပါ ပထားသင်သည။
388	3	ယာယရပခင် တား မစထားသညလမ်းအပင်း၏ တား မစချန်သည နေစဉ် (1)နက၇-နာရမညှစ်-နာရထ။ (2)ညနေ ၇-နာရမ နက၈-နာရထ။ (3) ၂၄နာရလး ဖစသည။
389	3	ယာယရပခင် တား မစထားသညလမ်းအပင်း၌ (1)ယာယရပခင်တား မစသောလည်း၊ ရပခင် ပုထားသည။ (2) ကားမရပရသောလည်း၊ ယာယရပခင် ပုညည။ (3) ယာယရပခင်နှင့်ရပခင် နစမျိုးလးခင်မ ပုပါ။



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

390	2	ကားမရပရသညလမ်းအပင်း၌ (1)ယာယရပခတား မစသောလည်း၊ ရပခပုထားသည်။ (2) ကားမရပရသော လည်း၊ ယာယရပခပုသည်။ (3)ရပခခယာယရပခ နစမျိုးလုံးခမ ပုပါ။
391	1	ယာဉ်ကော်ဦးတညချကနအည လမ်း၏ညာဘကတင ကားကပရပသညအခါ တလမ်းမောင်းဆလျှင် ကား၏ ညာဘကရေ့နနောကဘးသည် ကျောကအနား(သ) လမ်းနဘေးနအကာ (1) ၄၀စတမတာ (2) ၅၀စတမတာ (3) ၆၀စတမတာ အထကမပရပါ။
392	1	ကားငယက လမ်းဘေး၌ယာယရပသညအခါ ယာဉ်ကော်ဦးတညချကနအည လမ်း၏ညာဘကတငကပရပ ပး ယင်း၏ ညာဘကရေ့နနောကဘးသည် လမ်းဘောကျောက(သ) လမ်းနဘေးနအကာ (1) ၆၀စတမတာ (2) ၇၀စတမတာ (3) ၈၀စတမတာအထက မပရပါ။
393	1	ကားခေတရပလလျှင် ယာယရပခပုသည်လမ်းအပင်း၌ (1)ယာဉ်ကော်ဦးတညချကနအည လမ်း၏ညာဘက တငကပရပပါ။ (2) ထငသလရပနငသည်။ (3)အနရယရကေး အသပေးသည်မး ပထားကာ ရပ၍ရသည်။
394	3	ကားပါကငမရသညနေရာများတင မောတောယာဉရပနငသည် အပင်းများမာ (1) ကားနစစးထပ၍ ရပနငသည်။ (2) စတ ကျက ကားနစစးထပ၍ ရပနငသည်။ (3) ကားနစစးထပ၍ ရပခ မရပါ။
395	2	အလျား ၄ ကလမတာအထကရ (သ) အပချုပရေးဌာနမ ဥမငလငခေါင်းရကေး ကေး ကညာသောအခါ၊ ယာဉ်ငယများသည် (1) ၄၀၂ မတာ (2)၅၀ မတာ (3) ၆၀မတာ၊ အထကဆ၍အနရာယကေးစာမောင်းနငရမည်။
396	1	၄-ကလမတာထကရညသော (သ ) သကဆငရာ ကး ကပရေးဌာနမ က တချကထတထားသော ဥမငလငခေါင်းတင မောင်းနငရာတင ကား ကပ၍ ဖစစေ၊ ယာဉ်တကမ ဖစ၍ ဖစစေ တနာရလျှင်

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ကလမတာ၂၀ထက် လျော့လျှင်သောငှင်း၊ လးဝရပတနသားသည်နင ကျလျှင် ကားအကာအဝေးက (1)၂၀မတာ (2)၃၀မတာ (3)၅၀မတာ ဆားထားရမည်။
397	1	ယာဉ်မောင်းသမ ဆောင်ထားရမည့်အရေး ကားသည်အရာများမှာ (1)ကားလင်စင်၊ယာဉ်မောင်းလင်စင်နငမဝယ မနေရအာမခကဒ။ (2)ကားပျက်က ကောင်းသတပေးသည်ဆင်းဘတ။ (3)ကား ပငကရယာထညသေတာ (တးဘောကစ) တ ဖစသည်။
398	1	ဂငယကေ့မ့ကေ့ရ၊ ဘယမကေ့ရ၊ ယာဉ်လမ်းက ကောင်းဦးတညရာသတမတမျဉ်း၊ ကားမကျောရ(သ) ယာဉ်ကေ့က မကေ့ဟငရ ဟသောသတပေးဆင်းဘတ ရသောလမ်းပေါ်မောင်းနငလျှင် (1) ဂငယကေ့မ့ကေ့ရ။ (2)ကားနောက ဆတနငသည်။ (3)ကားမရလျှင် ဂငယကေ့ကေ့နငသည်။
399	3	လမ်းကေ့၊ မတစောကကနး၊ တတားကျဉ်း၊ ဥမငလဏခေါင်း စသည်အမတအသား ပဆင်းဘတ ရသောလမ်းပေါ် သမဟတ ကား၊ရထားလမ်းဆရသည်နေရာတင မောင်းနငသည်အခါ (1) အဆငပစာမောင်းနငဖ ကားနောက ဆတနငသည်။ (2) ကားကျော၍ရသည်။ (3) ကားကျောခငမ ပပါ။
400	1	အသက၁-နစမင-နစ ကား၊ ကယအလေးချန ၁၀မာ၈ကလရသောကလေးက ကားငယပေါ်ထငစေသည်အခါ (၁)ကားနောကပငးရ ကလေးအထးထငခထထငစေ ပး ခါးပတပတ ခငး(သ)နေရာမရေ့အောင ပုလပပေးရမည်။ (၂)လ ကားမအဖော ပုကာ ကားရေ့ထငခပေါ်ထငကာ ခါးပါတပတထားရမည်။ (၃)အထကပါနစချကလး မနသည်။
401	3	တာဝနထမးဆောင ပးခသော မးသတကား၊ လနာ ပုကာ၊ ရကား၊ အငဂျငနယာ ကယဆယကား၊ အဆပခါတပစညး ဘေးအနရယ ဖယရားကားများ အ မနနနးသည် (1) ကနသတချက မရ။ (2)

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		တစနာရလျှင် ၅၀ကလမတာ။ (၃) လမ်းပန်းဆက်သယရေး ဥပဒေမသတမတချကအရ မောင်းနှင်ရမည်။
402	3	ဆင်ခေဖေးရပကကရ လမ်းများတင် မောင်းနှင်သည်အခါ (1) မမစတအလကလက၍ မောင်းနှင်နိုင်သည်။ (2) အလျင်လပါက အရန် မင၍ မောင်းနှင်သည်။ (3) အရန်သည် တစနာရ ကလမတာ ၅၀ ထက မပရပါ။
403	3	ပစည်းတင်သည်အခါ သတမတချကကလကနာရမည်။ အောက်ပါတအနက မည်သည်အချကမနသနည်း။ (1) ကားဘေးဒ ပငပဋ္ဌ်လည်း လတင်၍ရသည်။ (2) နောက်တယာဉ်ဋ္ဌ် မည်သည်ပစည်းမျိုးမဆတင်နိုင်သည်။ (3) ကနကား(သ)ကားငယ၏ ရေခန်းဋ္ဌ် ထင်သည်လဦးရေသည် သတမတထားသည်ဦးရေထက မပရ။ (ဥပဒေပဒမ၇၇)
404	1	နပါတ ဟးရသော ကယပငကားငယ၏၏ ထတလပသည်နစသည် ၁၀နထကကျောလျှင် နစစဉ်ပမနစစဆေးခရသည် အကမရေမာ (1) ၂-ကမ (2) ၃-ကမ (3) ၄-ကမ ဖစသည်။
405	2	ကားငယ၏အ မငသည် ယင်း၏အကျယထက ၁. ၅ဆမကျောရ။ ကားငယ၏အ မဆေးအ မငသည် (1) ၂. ၇၅မတာ (2) ၂. ၈၅မတာ (3) ၂. ၅မတာထကမကျောရပါ။
406	1	ကားငယသည် အဝေး(သ)အ မန ပေးလမ်းပေါ် မောင်းနှင်စဉ် ရှေ့ကားနှင်နောက်ကား ကား၏၏ အနရယကင်းသည် အကာအဝေးမာ ပမနရာသဉတတင် တနာရလျှင်မောင်းသည်ကလမတာက (1) ၂- ဖစစား။ (2) ၃- ဖစစား။ (3) ၄- ဖစစား ပး၊ ရသည်ဂဏန်းက မတာစနစင်တသးရမည်။
407	3	စည်းကမ်းချိုးဖောက် ပး ဟင်းဝေးကားလမ်း၏ အရေးပေါ်သီးဘေးလမ်းပေါ်မောင်း၍ အရေးယခရလျှင် (1) ဒဏငေဆောငရမည်။ (2) စည်းကမ်းချိုးဖောက်သည်အမတ မတခရသောလည်း ဒဏငေမဆောငရ။ (3) ဒဏငေနှင်စည်းကမ်းဖောက်ဖျကသည် အမတ မတခရမည်။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

408	1	<p>အမနသားလမ်း သမဟတ အဝေးသားလမ်းတင မောင်းနှင်သော မောတော်ကား ထင်ယာမျှကနာ ပန်းစေမသည တရတနငတော စအငအကစ၁၄၃၁ မောတော်ကားသး အပငထင်ယာစညနး သမဟတ စအငအကစ၄၉၅၉ ဘတစကားသး ပပငထင်ယာစညနး သတမတသော</p> <p>(1) ပန်းစေမအချက ပအမတထက မကျောစေရ။ (2)</p> <p>မညသညအချက ပအမတ မဆ ၁. ၅မလမတာထက မနညးစေရ။ (3)</p> <p>မညသညအချက ပအမတ မဆ ၁မလမတာထက မနညးစေရ။</p>
409	2	<p>ရေကားနင လ ချသောအကာအဝေးဆး ပး မမောင်းသောကောင ဟငးဝေးလမ်းပေါ် ယာဉ်တကမ ဖစ ပး လသေစေခလျှင</p> <p>(1)ယာဉ်မောင်းလငစငထနးသမးခရမည။ (2)</p> <p>ယာဉ်မောင်းလငစငအသမးခရမည။ (3)ယာဉ်နပိတ ဟးသမးခရမည။</p>
410	3	<p>ကားတကခရ၍သတမနေသက (1) အရေးပေါ်အေ ခအနေမလ၍ မမသဘောအရ နေရာမေ ဟငးရေပေးရပိ။ (2)အသကရ ကပ ခငး၊ သေးမ ပတထက ခငး၊ အရးကျိုး ခငး စသညအေ ခအနေများ သကသာအောငလပ ပးမာ လနာက နေရာရေနှငသည။ (3) အထကပါနစချကလးမနသည။</p>
411	3	<p>လမ်းပငသညအခါသးသည လမ်းပတပစညးများ ဖစသော ယာဉ်ထနးကတောပ၊ လမ်းအတား အဆးပစညး၊ အကာအကယ ပပစညးရး (သ) စကပစညးများကတေ့သောလညး လမ်းပငသမတေ့လျှင (1) လမ်း စမ ပငသေးသောကောင အဆပါပစညးများကဖယ ပး သတနင ဖတမောင်းသားနှငသည။ (2)လမ်း ပင ပးသော လညး အဆပါပစညးများ မဖယ၊မသမးရသေးသောကောင ၎င်းတကဖယ ပး သတနင ဖတမောင်းသားနှငသည။ (3)လမ်း ပငသညရေယာတငးသ မမသဘောအရဝငရောက ခငး (သ) လမ်းပတရနနင လမ်း ပငရနသးပစညးများ က တက ပးမောင်းသား ခငးမလပရပိ။</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

412	3	<p>လမ်းပျံပင်နေသည်အပင်းက ဖတမောင်းလျှင် ကားအရန်သည် (1) ပမန်မောင်းနေကျ နန်းအတင်းမောင်းပါ။ (2 )မလလမ်း၏ အ မဆးနန်း ဖင မောင်းနသည။ (3) ပင်နေသည်လမ်း၏အ မဆးနန်း ဖင သတထားမောင်းနသည။</p>
413	1	<p>လမ်းပင်နေ၍ အတင်းယာဉ်ကောပတထားလျှင် အရေးပေါ်သီးဘေးလမ်းပေါ် မောင်းနငပါသလားပဲ။ (1) 「ဘေးလမ်းပေါ်ခေတမောင်းနသည။」 ဆသညဆင်းဘတရလျှင် သတနငမောင်းနသောလည်း၊ 「ဘေးလမ်းပေါ်မမောင်းရ။」 ဆသည သတပေးဆင်းဘတရလျှင်မ မောင်းခငမရပါ။ (2) လမ်းပင်နေသည်အပင်း မနသမျှ အရေးပေါ်သီးဘေးလမ်းကသီးနသည။ (3) ရကမတေ့လျှင် အရေးပေါ်သီးဘေးလမ်းက သီးနသည။</p>
414	2	<p>အဋ္ဌားယာဉ်မောင်းသသည ခရီးသည်များအား ကားခါးပတ ကျုံးတပရန်အသပေးသတမတထားသောစည်းကမ်းချကမာ ခရီးသည်အားအသပေးသောလည်း ကားခါးပတ ကျုံးကမတပဆငပါက မညသဒကငေချခရမညနည်း။ (1) ယာဉ်မောင်းသ (2) ခရီးသည် (3) မညသကမဒကငေမချ</p>
415	3	<p>ဆလငဒါအငေ့ထတလပနန်း ၅၅၀ ကဗစငတမတာအထကရ အ ကးစးမောတောဆငကယ အဝေးပေးလမ်းမါအ မနလမ်းမပေါ်မောင်းနငလျှင် သယယပဆောင ရေးဝန ကးဋ္ဌာန သတမတကညာထားသောအချကအလကအရ (1) လမ်းအပင်း (2) အချနပင်း (3) အထကပါ အချကအားလး မနသည။ အတင်းမောင်းနငရ မည။</p>
416	3	<p>ဆလငဒါအငေ့ထတလပနန်း ၅၅၀ ကဗစငတမတာအထကရ အ ကးစးမောတောဆငကယ အဝေးပေးလမ်းမပေါ်တငမောင်းနငပါက မောင်းနငသသည (1) ဆလငဒါအငေ့ထတလပနန်း ၅၅၀ ကဗစငတမတာအထကရအ ကးစးမောတောဆငကယ</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ယာဉ်မောင်းလငစင ၁ နစအထက (2) အသေးစားကားအထကယာဉ် မောင်းလငစင (3) အထကပါနစခစလး ပါရရမည။
417	2	ဆလငဒါအငေထတလပနနး ၅၅၀ ကဗစတမတာအထကရ အ ကးစားမောတောဆငကယ အဝေးပေးလမ်းမပေါ်တငမောင်းနးချနတင ကားလမ်းပေါ်မောင်း ခငး ကားပုငစးသောအ ပုအမလပသောယာဉ်မောင်းသက ထငဝမငေ (1) ၃၀၀၀ (2) ၆၀၀၀ (3) ၁၂၀၀၀ ဒဏငေပေးဆောငရမည။
418	3	လမ်းကောအရည ၄ ကလမတာအထက (သ) သကဆငရာဌာနမ ကညာထားသော လဏခေါငးသ အ ကးစားကား ဖတတမ်းလျှင ကားချငး (1) ၄၀မတာ (2) ၅၀မတာ (3) မတာ ၁၀၀။ အထကပါ လ ခသော အကာအဝေးရရမည။
419	3	အောကပါမညသညနေရာသည အနရာယရသောနယမေ မဖစ ပး ငငးနေရာတင ယာဉ်ရပနား ခငးကရောငးပါ။ (1) လမ်းမပေါ်သကျောကခများ ပုကျ ခငး (2) တောငပေါ်လမ်းရအနရာယကငးအကာအရ (သ) လမ်းဘေးအကာများတကမ ခငးကောင ပသဏ္ဍာနပျကစးပေးဟငးလနေ ခငး (3) အထကပါ အချကအားလး မနသည။
420	2	အောကပါမညသညမ်းလေဝသအချကအလကသည လမ်းအနရာယနငပတသတသောကောင သတထားသငသည။ (1) ဒရေ (2) မးရာ ခငး (3) အပချန
421	3	အောကပါမညသည ယာဉ်မောင်းနး ခငးအ ပုအမသည မားသနညး။ (1) အချနမရေး ရရေဒယကနားဆင ပး လမ်းအေ ခအနေကသတထား ခငး (2) လမ်းပေါ် တငဒကရောကပါက လမ်းဘေးရမတတငက ကည၍ မမတညနေရာကအတည ပုပး အကအညရာပါ (3) ကျောကခ ပုကျ၍ လမ်းပတဆမ ကျတေ့ပါက ထငသ လ လမ်းဘေးတငကားရပနားနငသည၊ ပတဝနးကျငဘေးကငးမကငး အထးဂရ ပုစရာမလပါ။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

422	3	<p>အကယ၍ ကမကောငးသောကောင တောငပေါ်လမးတငဒကရောကပါက မညသ ပုလပသငသနညး။ (1) လမးမတတငကအသး ပ၍ မမတညနေရာကအတည ပုပး အပငနဆကသယ၍ အကအညရာပါ</p> <p>(2) အနးနးရဘေးကငးစာ ရပနးနငသော</p> <p>နေရာ(သ)အရေးပေါ်ရပနးနငသောနေရာကအတည ပုပး ၎င်းနေရာ တငအနရာယက ရောငရး၍ လာရောကကယဆယမက စောငဆငးပါ</p> <p>(3) အထကပါ အချကအားလး မနသည။</p>
423	3	<p>လမးထနးသမးရေးငှာနမ လမး၊တတား ဖတတမးရန တား မစကနသတရ ခငး၏၏ရညရယချကမာ</p> <p>အောကပါမညသညအချကသည မားသနညး။ (1) ရာသဥတ ဒဏကောင လမး၊တတားများ ဘေးအနရာယ ဖစနငချေရ၍</p> <p>၎င်းလမးအပငးက ဖတတမးလျှင ယာဉ်နငလကအနရာယ ဖစစေနငသ ဖင လအသကအနရာယနင စညးစပဥစများကာကယသညအနေ ဖင</p> <p>လမးကောက ကျတင ပး တား မစပတပင ခငး ဖစသည။ (2)</p> <p>ပုပငဆောကလပ ခငး(သ)သဘာဝဘေးအနရာယကောင လမးပျကစးသားသ ဖင</p>
424	3	<p>မောတောကားမောငးသသည အ မနပဆောငရေးစနစယာဉ်နင အတမောငးနေ၍ မးပုငရသော လမးကားတင မးနရာ ဆကမောငးပါက</p> <p>(1) ဒဏငေ ထငဝမငေ ၁၈၀၀-၅၄၀၀ယမက ချပေးပး စညးကမး</p> <p>ဖောကဖျကရေး အမတက မတသားရမည။ (2) ကားမောငးလငစငက ၁လဖျကသမးရမည။ (3) ဒဏငေ ထငဝမငေ ၃၆၀၀-၁၀၈၀၀ယမက ချပေးပး စညးကမး ဖောကဖျကရေး အမတက မတသားရမည။</p>
425	2	<p>မောတောယာဉ်သည Mass Rapid Transit စနစမ ယာဉ်များနင တညသော လမးကောငးအတငး မောငးနင ပး လမးဆလမးခသ ရောကသညအခါ</p> <p>အသအလငး ဖင အချက ပသော လမးညနဆငးဘတများ ပတတောကသား ခငးကောင</p> <p>အချက ပသလပဆောင ခငးများမရတောပါက ယာဉ်မောငးသည (1) Mass Rapid Transit စနစမ ယာဉ်များသားလာမအေ ခအနေက ဂရစကရနမလာ</p>

汽車法規選擇題( မနမာ)

		တကရက ဖတသနးနသည။ (2) ခေတ Mass Rapid Transit စနစမ ယာဉ်များ အသားအလာရမရ ရပ ၊ ကည ၊ နားထောငစသညတက လပဆောင ပး ဖတသနးနသည။ (3) ဟနးတး၍ လသားလလာများက ဂရ ပုရန် အချကပေး ပးသညနင ဖတသနးနသည။
426	2	ဆးနးမေတင မောငးနငရာမာ လဗါနင ဘရတက မညသ ထနးချုပ ရမညနညး။ (1) လဗါနင ဘရတက အ မနနငးမျှ မချောလညပေ။ (2) လဗါနင ဘရတက လျောပီး၍ ထနးချုပရမည။ (3) ရးရးလမးပငးတင မောငးနင ခငးနင အတတပ။
427	2	ဆောငးရာသမာ တောငတနးဒေသတင ဆးနးကျ ခငးက တေ့လျှင မညသ မောငးနငလ ဘေးကငးနငမညနညး။ (1) ဆးနးကျသော တောငတနးဒေသက ရောငရားရန် ချက ခငး တောငဆငးရမည။ (2) ဆးနး ကျးက တပစဉ်ရမည။ ဆးနး ကျးမရလျှင ဘေးကငးရန်အတက မနငတနငနင ကားမောငး ခငး မ ပုရ။ (3) ဆးနးကျခါနးမာ တောငတနးဒေသတင မောငးနင ခငးသည ဘေးအနရာယ မရသည။
428	3	ဆးနးမေတင ကောကကောရာမာ မညသ ဆောငရကရမညနညး။ (1) အလတဂယာသ ဟေး၍ အရနလက ကောကကောရမည။ (2) ဘရတက ဆကလက၍ ဖညး ဖညးနငး ပး အရနလျှော ခငးမလ တကရက ဖတကးမည။ (3) ဘရတက ဆကလက၍ ဖညး ဖညးနငး ပး အရနလျှော၊ လမးပေါ်တင စပထားသော ဆးနး၊ ရေခက ရောငရားရမည။
431	1	ကားမောငးသသည ကားတက ပး ထခကမ သမဟတ သေဆးမမရ၍ ကားမောငးနငလျှင ကားရနေရာက မတထား ပး လမးဘေးသ အ မနဆးမရေ့သ ဖင လမးပနးဆကသယရေး ပတဆပါက ဒဏငေ မညသချပေးမညနညး။ (၁) ၆၀၀-၁၈၀၀ယမ (၂) ၁၀၀၀-၃၀၀၀ယမ (၃) ၁၂၀၀-၃၆၀၀ယမ။



## 汽車法規選擇題( မနမာ)

432	3	<p>လမ်းပန်းဆက်သယရေးအမအခင်း ဖစဟးလျှင် ကားမောင်းသ သမဟတ အမ ဖစစေသည အောက်ပါအ ကောင်းများက မညသညမဆောင်ရကသင်နည်း။ (၁) အမအခင်း ယာဉ်သားလမ်း သမဟတ အ ပလမ်းတင် ဖစဟးလျှင် သင်လျော့သည်နေရာတင် ကားချွတ်ယင်းမသတပေးအမတအသား သမဟတ အ ဆားသတပေးကရယာက ချထားရမည်။ အမခင်း ဖရင်းပါက ချကချင်း ပနယရမည်။ (၂) အမ ဖစစေသောကားနင် ကင်းဆင်းအ ခင်းအရာက ထင်သလရေ ဟင်း ခင်းမ ပရ။ (၃) လမတေ့သည်ခင်ကောင်းယ၍ အမ ဖစနေရာက အ မနဆင်းထကပေးသည်။</p>
433	3	<p>လမ်းပန်းဆက်သယရေးအမအခင်းတင် ထခကသေဆုံးမရ၍ ကားမောင်းနင်လျှင် အမသည်က ကင်မရာ ဖင် ကားတညနေရာနင် ကင်းဆင်းအ ခင်းအရာက မတယရာမာ အောက်ပါအ ကောင်းများက မညသညမဆောင်ရကသင်နည်း။ (၁) ဓာတပရက ခင်းနင် ကားရေ ဟင်း ခင်း ဆောင်ရကရာမာ လ ခရေဂရစက ပး သတပေးအမတအသားက ချရမည်။ (၂) အမတလင်းက အခေခ၍ အနုံးတဝကရ အတပအဆင်ပစည်းများက ရကကားရမည်။ (၃) တစဖကသားမ ကင်မရာ ဖင် ကားတညနေရာနင် ကင်းဆင်းအ ခင်းအရာက မတယရန် တားဆီးသည်။</p>
434	1	<p>ကားမောင်းသသည် ကားတက ပး ထခကမ သမဟတ သေဆုံးမရသ ဖင် သတမတချကအရ အရေးယမခပါက ဒဏ်ပေးမညသချရမည်နည်း။ (1) ၁၀၀၀-၃၀၀၀ယမ (2) ၁၂၀၀-၃၆၀၀ယမ (3) ၁၈၀၀-၅၄၀၀ယမ၊ ထကပေးပါက ကားမောင်းလင်စင်က ၁-၃လ ထန်းချုပ်ရမည်။</p>
435	3	<p>ကားမောင်းသသည် ကားတက ပး ထခကမ သမဟတ သေဆုံးမရ၍ ကားမောင်းနင်လျှင် ကားတညနေရာနင် ကင်းဆင်းအ ခင်းအရာက မတယ ပး ကားက လမ်းဘေးသ ရေ ဟင်းရမည်။ မတယနည်းမာ (၁) ကင်မရာ ဖင် ကားတညနေရာနင် ကင်းဆင်းအ ခင်းအရာက မတယသည် (၂) မတယနင်စမ်းရပစည်းများ ဖင် ကားလေးထောင့်၊ မောတောဆင်ကယ</p>

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		ထင်ယာစကဝင်းနှင့်လကကနေရာက မေပတတ မတသားသည်။ (၃) အထကပါ အားလုံး ဖစသည်။
436	3	ယာဉ်မောင်းသည့် အသတ်တစကက ဖယရား ခင်းကော ဆညသက ဖစစေပါက ပစဒဏ ပေးခရမည့် ဖစပး၊ တခါတည်း ယာဉ်မောင်းနှင့်ခင်က ပတပတတား မစခရပး မောတော ယာဉ်နုပါတဟးက ဖလ ဆင်းခရမည့်။ တစနစအတင်း ပစမ ထပကျူးလနသ ယာဉ်မောင်းလစစက ဖလ ဆင်းထားမည့်။
437	3	ယာဉ်များ မးရထားလမ်းဆလမ်းခ လကဏာ ဖတသနးစဉ်၊ လမ်းဆလမ်းခက လ ခုစာ မညသ ဖတသနးရမည့်နည်း။(၁) မးရထား ဖတသနးသားလာ ခင်း ရမရက ဂရ ပပါ။ လမ်းဆလမ်းခက ဖတကျောရန သင်ကယတင် ဆး ဖတပါ(၂) အချက ပမး တညတညသား မးသည် မးစမး ညန ပ သောအခါ ဘယဘက (သ) ညာဘကသလညနသည့်(၃) လမ်းဆလမ်းခ ဆင်းဘတများနှင့် လကဏာများက လကနပါ။
438	2	အောကပါ မောင်းနှင့်မ အ ပုအမတင် မညသည်က မးယင်းပါသနည်း။ (1) မးရထားလမ်း၏ အဝါရောငလင်းရေယာတင် ရပနားရနတား မစ ပး၊ တတနှင့်သမျှ အ မနဆေးသားပါရန (2) မးရထားအသနှင့် အလင်းသကောတ သတပေးသ ထကပေါ်လာတအခါ ရပ ကည ပး၊ နားထောငရန မလအပပ အ မနဆေး ဖတသားပါ (3) MRTမျှဝေသည့် မးရထားလမ်း လမ်းဆလမ်းခ ဖတကးစဉ် ယာဉ်အသားအလာ လကဏာ အမတအသားများက လကနပါ။
439	3	အ မနလမ်းမတင် မောင်းနှင့်စဉ် လျှပစစသး နစဘးတပယာဉ်ငယ ချဉ်းကပလာပါက (1) လျှစလျှူရ ပး ဆကလကမောင်းနှင့်ပါ။ (2) ဟနးရညတး ပး သတပေးပါ။ (3) အရနလျှော ပး ၎င်းမောင်းနှင့်လာပက သတထားပါ။
440	1	မောတောယာဉ်သည် အ မနလမ်းပေါ်တင် ယာဉ်မတောတဆမ ဖစဟးပါက (1) ထခကဒဏရာ သမဟတ သေဆေးသ ရပါက မလအနေအထားအတင်း မပျကမကက ထနးသမးထားသင် ပး 110 ၊ 1968 သမဟတ 1968App တ ဖနးခေါ်ဆ ပး ရဋ္ဌာန သမဟတ အဆပါ အများသးလမ်းစမခနခမအေဂျင်စထ အကအည တောင်းခရမည့်။ (2) ကျွန်ပနှင့် သကဆင် ခင်းမရပါသ ဖစ မန မန

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

		မောင်းနှင်သားမည။ (3) အ ပစတာဝန်မ ကင်းလတ်ရန် အကောင်း ပချကများ ဖေ ချေပမည။
441	2	အ မန်လမ်းမ ကားပေါ်တင် ယာဉ်မတောတဆမကော လထခကဒဏရာမရ၊ သေဆုံးမလည်း မရသညအ ပေ ကားလည်းဆကလက မောင်းနှင်သေးလျှင် (1) ရတေလာ ပး ဖေရင်းဖေ စောဆင်းပါ။ (2) ကားနေရာက ရေးဆမတတား ပးနောက အကအညရယရန် ၁၁၀၊ ၁၉၆၈ သမဟတ ၁၉၆၈ Appက ဖန်းဆက ပး ရစခန်း သမဟတ သကဆေရာ အဝေးပေးလမ်းစမခနခသောဌာနထ တင် ကား ပး ကားက လမ်းဘေးသ အ မန်ရေပါ။ (3) အာမခကမဏက အကောင်း ကားပါ။
442	3	အ မန်လမ်းမ ကားပေါ်တင် ယာဉ်မတောတဆမ ဖစဟေးလျှင် ယာဉ်မောင်း သမဟတ ကျူးလန်သက ပထမဆုံး လပဆောငရမည အချကများတင် အောကပါမညသညအချက မပါဝင်သနည်း။ (1) ယာဉ်မတောတဆမ ဖစဟေးသည နေရာသည ကားလမ်း သမဟတ လမ်းပခေးပေါ်တင် ဖစပါက ယာဉ်ချို့ယင်းနေသညဆသည ဆင်းဘတ သမဟတ အဆေးသသာထင်ရေးသော သတပေးချကက သင်လျောသောအကအဝေးတင် ထောငထားကာ ယာဉ်မတောတဆမ ဖစဟေးသညနေရာက ရင်းလင်း ပးသညနင် ချကချင်းဖယရားရမည။ (2) လထခကဒဏရာမရ၊ သေဆုံးမလည်း မရသညအ ပေ ကားလည်းဆကလက မောင်းနှင်သေးလျှင် သမဟတ ထခကဒဏရာရသောလည်း သကဆေသက ယာဉ်ပေးရေရန် သဘောတညပါက ကားတညရရာနေရာနင် အခင်း ဖစဟေးရာနေရာရ သကသေအထောကအထားများက ရေးဦးစာရေးဆမတသားထားရမည။ ထနောက ကားက ယာဉ်ကောပတဆမ မရစေနင်သောနေရာသ ရေပါ။ (3) မညသမျှ သတမ ပုမခင် အခင်း ဖစဟေးရာနေရာမ အ မန်ဆေး မောင်းပေးပါ။
443	3	အ မန်လမ်းမ ကားပေါ်တင် ယာဉ်မတောတဆမ ဖစဟေးလျှင် ယာဉ်ချို့ယင်းနေသည ဆသည ဆင်းဘတက ကားနောကဘက မတာမညမျှအကအဝေးတင် ထားရမညနည်း။ (1) ၁၀ မတာ။ (2) မတာ ၅၀။ (3) မတာ ၁၀၀။

## 汽車法規選擇題( မနမာ)

444	2	<p>မောတောယာဉ် မောငးနသသည လကးမျဉးကျား သမဟတ အ ဆး ဥပဒေအရ သတမတထားသော လကးလမးများတင ဖတသား ဖတလာသများရနေချနတင ရပတန၍ စောငဆငးပေးမများမရပါက ပစဒဏများအ ဖစ (1) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 1,200~3,600 ချမတနင ပး ချူးဖောကမများက မတတမးတငထားမည ဖစသည။ (2) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 1,200~6,000 ချမတနင ပး ချူးဖောကမများက မတတမးတငထားမည ဖစသလ လမးအနရာယကငးရငးရေး သငတနးကလညး တကရောကရမည ဖစသည။ (3) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 1,800~5,400 ချမတနင ပး ချူးဖောကမများက မတတမးတငထားမည ဖစသည။</p>
445	3	<p>မောတောယာဉ် မောငးနသသည လကးမျဉးကျား သမဟတ အ ဆး ဥပဒေအရ သတမတထားသော လကးလမးများတင ဖတသား ဖတလာသများရနေချနတင ရပတန၍ စောငဆငးပေးမများမရသညအ ပင အဆပါလမးသားလမးလာများက မတောတဆထခကဒဏရာများ ရရစေပါက ပစဒဏများအ ဖစ (1) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 1,200~6,000 ချမတနင ပး ချူးဖောကမများက မတတမးတငထားမည ဖစသည။ (2) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 7,200~24,000 ချမတနင ပး ယာဉ်မောငးလငစင 1 နစပတပင ဆငးငထားမည ဖစသည။ (3) ဒဏငေ ထငဝမဒေါ်လာ 7,200~36,000 ချမတနင ပး ယာဉ်မောငးလငစင 1 နစပတပင ဆငးငထားမည ဖစသလ လမးအနရာယကငးရငးရေး သငတနးကလညး တကရောကရမည ဖစသည။</p>